

# សំណួរ និងចម្លើយ ហេព្រើរ វគ្គ ។



តើនាងអាចធ្វើវាដោយគ្មានព្រះដោយរបៀបណា? នោះជាការពិត មែនទេ?  
មិនអាចធ្វើទៅបានដោយគ្មានព្រះអម្ចាស់ឡើយ។

ខ្ញុំនឹងមិនអធិប្បាយពីពួកគេទាំងអស់ទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាខ្ញុំអាចនឹងកាន់អ្វីមួយ  
ដ៏ធ្ងន់ នោះអ្នកដឹងទេ ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវរៀបចំខ្លួនឲ្យបានល្អជាង។ ប៉ុន្តែ អូ វាមាន  
វាមានអ្វីមួយដែលស្រាលខ្លាំងណាស់។ ដូច្នេះប្រហែលជាមិនមានសំណួរច្រើន  
ទេក្នុងចំណោមមនុស្សនៅពេលនោះ វាគ្រាន់តែជាសំណួរសាមញ្ញ និងស្រាល  
ប៉ុណ្ណោះ។ មែនហើយ ខ្ញុំរីករាយក្នុងការព្យាយាមឆ្លើយពួកគេឱ្យបានល្អបំផុត  
តាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន តាមរយៈជំនួយពីព្រះអម្ចាស់។

2 ហើយប្រសិនបើបងស្រី អាហ្គេនប្រាយមានវគ្គមាននៅយប់នេះ...បងស្រី  
រស់។ តើអ្នកនៅទីនេះទេ ប្អូនស្រីរស់? នៅទីនេះ។ ខ្ញុំមាន...អូ បាទ ខ្ញុំមាន  
អាសយដ្ឋាននៅទីនេះ ហើយ...អត់ទេ ខ្ញុំមិនធ្វើទេ។ មែនហើយ ខ្ញុំអាចមានវាភ្លាម  
ៗនៅទីនេះ។ ខ្ញុំមានវានៅក្នុងហោប៉ៅរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំទុកសៀវភៅតូចនៅផ្ទះ។  
ឥឡូវនេះ បើប៉ូលីសចាប់ខ្ញុំពេលទៅផ្ទះវិញ បងប្រុស ហ្នឹងមែន អ្នកមកជួយខ្ញុំ  
ផង។ ប្រាប់ប៊ីលីរបស់ខ្ញុំ...ថាភ្លេចសៀវភៅតូចនៅផ្ទះហើយ ខ្ញុំកំពុងបើកបរដោយ  
គ្មានប័ណ្ណបើកបរនៅយប់នេះ។ ហើយខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមានវានៅក្នុងហោប៉ៅរបស់ខ្ញុំ  
ទើបតែផ្លាស់ប្តូរសម្លៀកបំពាក់។ ខ្ញុំបានប្តូរវា កាលពីរសៀលនេះ កំពុងកាប់ស្មៅ  
យ៉ាងប្រញាប់ហើយត្រូវឈប់ ហើយប្រញាប់ចូលទៅ ផ្លាស់ប្តូរសម្លៀកបំពាក់  
ហើយរត់ចុះមកទីនេះ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបាននាំយកវចនានុក្រមមក ប៉ុន្តែអ្នកអាចយ  
កវាភ្លាមៗចេញពីទីនោះ។

3 កុំមានអារម្មណ៍មិនល្អចំពោះសំបុត្រនោះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនមាននរណាម្នាក់  
សរសេរអាក្រក់ជាងនេះទេ នោះជាសំបុត្រដ៏ល្អ។ នោះជាការល្អ។ នោះពិតជា  
ល្អណាស់។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំនឹងមិនបានអានវាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានរំលងវា អ្នកដឹងទេ  
ហើយគ្រាន់តែមិនអាចកាន់វាទៀតទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចូលអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ។

ហើយវាពិតជាល្អ ខ្លាំងណាស់ ការសរសេរប្រៀបដូចជាគ្រូម្នាក់សរសេរអញ្ចឹង។ នោះជាការល្អ ហើយខ្ញុំសូមកោតសរសើរចំពោះវា។ ហើយវា—វាផ្តល់ឱ្យអ្នក...

4 អ្នកឃើញទេ ខ្ញុំពេញចិត្តចំពោះសំបុត្ររបស់នរណាម្នាក់ដែលចង់—មានមតិខុសគ្នាបន្តិចបន្តួចជាមួយអ្នក។ ឃើញទេ បើអ្នកដើរតាមគ្រប់ពេល គ្មាននរណាម្នាក់ខុសពីអ្នកទេ អ្នកនឹងជាប់គាំង។ អ្នកត្រូវតែមានភាពខុសគ្នាបន្តិចបន្តួចទើបអ្នកអាចយល់និងដឹកចុះបាន។ ហើយ—ហើយអ្នកគ្រាន់តែចូលទៅក្នុងជង្គកមួយប្រសិនបើអ្នកមិនមើល បន្ទាប់មកអ្នក—បន្ទាប់មក អ្នកមានបញ្ហានៅពេលអ្នកធ្វើវា។ អ្នកត្រូវបន្តដំណើរទៅមុខទៀត ហើយទទួលយកនរណាម្នាក់ដែលខុសពីអ្នក ហើយជំរុះរាមរបស់អ្នកម្តងមួយៗ។

5 នៅទ្វីបអាហ្វ្រិក ខ្ញុំបានរកឃើញសត្វតោតូចពីរក្បាល ហើយពួកវាជាសត្វតូចៗ ប្រហែលប៉ុណ្ណោះ។ សត្វតោតូច សត្វតោតូច តូច តោតូច គួឱ្យស្រឡាញ់។ ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេមើលទៅដូចកូនឆ្កា ពួកគេដូចជាតូចណាស់ តូច...ស្អាតបំផុត គេគ្រាន់តែលេង។ ហើយខ្ញុំនឹងនាំពួកគេត្រឡប់ទៅអាមេរិកវិញ ខ្ញុំដាក់ពួកគេនៅក្នុងទ្រុងបក្សី។ ខ្ញុំនឹងនាំពួកគេទៅវិញ ប៉ុន្តែរកមិនឃើញ—អ្វីដែលត្រូវចាក់បញ្ចូលពួកវា ជាតិពុលណាមួយ។ ហើយគេមិនអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនាំពួកគេទៅសហរដ្ឋអាមេរិកដោយគ្មានគេចាក់ថ្នាំជាមុនឡើយ ហើយខ្ញុំរកមិនឃើញនៅអាហ្វ្រិកទាំងអស់។ តែបើចង់ដឹងថាគាត់ជាតោឬអត់នោះ គ្រាន់តែក្រវាត់វាបន្តិច។ វាបញ្ចេញភ្លាមហើយប្រាប់អ្នកថាគាត់ជាសត្វតោឬមិនមែន ដូច្នោះ—ដូច្នោះការបែបនេះអាចឱ្យអ្នកដឹងថាគាត់កំពុងឈរនៅទីណា។

6 នោះជាវិធីដែលអ្នកត្រូវធ្វើម្តងបន្តិចៗ អ្នកដឹងទេ ថាជាប្រភេទនៃធាតុពិតពីក្រោយ ដើម្បីស្វែងយល់។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ យើងមិនខឹងដូចសត្វតោទេ។ យើងគ្រាន់តែ—យើងគ្រាន់តែស្រឡាញ់...មនុស្សដែលសួរសំណួរ។ ហើយសំណួរដូចនោះ បងស្រី រស់ គឺល្អណាស់សម្រាប់ខ្ញុំ។ វាគឺជា...ខ្ញុំ—ខ្ញុំស្រឡាញ់វា ឃើញទេ។ វាជាប្រភេទដ៏អាក្រក់ដែលខ្ញុំស្អប់ក្នុងការទទួលវា។ ប៉ុន្តែពួកគេគឺជា...នោះមិនអីទេ។

7 ឥឡូវនេះយើងទទួលបានការចាប់អារម្មណ៍ដ៏ល្អមួយចំនួន គ្រាន់តែជាសំណួរតាមផ្ទះ។ មានគ្រូអធិប្បាយម្នាក់នៅបន្ទប់ខាងក្រោយឥឡូវនេះ ទើបតែសួរខ្ញុំ ថា “ហោរាពីរនាក់នៃវិវរណៈ ១១ តើពួកគេនឹងចូលមកមុនការលើកឡើងដែរឬទេ? ឬ

មុនការដកយកនៃជនជាតិអឺរ៉ុបដែល? និងអ្វី...“ ឥឡូវនេះ នោះហើយជាប្រភេទ នៃសំណួរនោះ—នោះគឺ—ដែលភ្ជាប់អ្នកនៅជុំវិញ។ ប៉ុន្តែសំណួរសាមញ្ញបែបនេះគឺ មិនអីទេ។

ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ មុននឹងយើងចាប់ផ្តើម សូមអានក្បាលអធិស្ឋាន។

8 ឱព្រះវរបិតាអើយ ទ្រង់បានកត់សម្គាល់ថា កាលទ្រង់មានអាយុដប់ពីរឆ្នាំ ទ្រង់ ត្រូវបានគេរកឃើញនៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធ ជាមួយនឹងពួកអាចារ្យ និងអ្នកប្រាជ្ញ ដោយពិភាក្សាជាមួយពួកគេអំពីបទគម្ពីរ។ ហើយពួកគេបាន—ពួកគេមានការ ភ្ញាក់ផ្អើលចំពោះ...មនុស្សចាស់ ហើយបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលយ៉ាងល្អ នៅក្នុងបទគម្ពីរ ហើយនៅតែឃើញក្មេងប្រុសតូចអាយុប្រហែលដប់ពីរឆ្នាំអាច គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែជាការយល់ច្រឡំ នៅក្នុងការពន្យល់នៃបទគម្ពីរ។ ទ្រង់មាន បន្ទូលអំពីកិច្ចការរបស់ព្រះបិតារបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ម្តាយរបស់ ទ្រង់ថា “តើអ្នកមិនដឹងថាខ្ញុំត្រូវតែធ្វើកិច្ចការរបស់បិតាខ្ញុំឬ?” ដើម្បីពន្យល់បទគម្ពីរ ជាមួយនឹងអត្ថន័យខាងវិញ្ញាណរបស់ពួកគេ។

9 ហើយឥឡូវនេះ យើងអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់ អើយ—ទ្រង់ជ្រាបថាយើង ខ្សោយប៉ុណ្ណា ហើយតើយើងមានកំហុសប៉ុណ្ណា ថាទ្រង់នឹងមកជាមួយយើង នៅយប់នេះ ក្នុងទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនឹងពន្យល់បទគម្ពីរដល់ យើង។ ទូលបង្គំកំពុងរង់ចាំ ហើយពីងផ្អែកលើទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើទូលបង្គំ ធ្លាប់ នៅពេលណាក៏ដោយ ព្យាយាមដាក់គំនិត ឬការបកស្រាយរបស់ទូលបង្គំ ឬរឿងអាត្មានិយមខ្លះ ដើម្បីព្យាយាមធ្វើឱ្យវាស្តាប់ទៅដូចជាវិធីដែលខ្ញុំកំពុង ពន្យល់វានឹងត្រូវ សូមបិទមាត់ទូលបង្គំចុះ ព្រះ អម្ចាស់អើយ តាមដែលព្រះអង្គ សព្វព្រះហឫទ័យ...ទ្រង់បានធ្វើចំពោះសត្វតោ នៅពេលដែលពួកគេមកតាម ដានីយ៉ែល។ ទ្រង់នៅតែជាព្រះដដែល។

10 ហើយអនុញ្ញាតថ្វាយទាំងស្រុង...នៅពេលដែលយើងពីងផ្អែកលើ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សូមទ្រង់គ្រាន់តែបើកសម្តែងរឿងទាំងនេះដល់យើង។ ហើយពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលនឹងពួកគេ ចូរធ្វើឲ្យពួកគេច្បាស់លាស់ ដើម្បីឲ្យ អ្នកដែលសួរសំណួរនោះនឹងអាចទទួលបាន។ ហើយប្រសិនបើវាឆ្លើយផ្ទុយនឹង អ្វីដែលទូលបង្គំតែងតែជឿ នោះសូមឲ្យចិត្តទូលបង្គំរីករាយផងព្រះអម្ចាស់ ដើម្បី ដឹងថាទូលបង្គំបានរកឃើញអ្វីដែលថ្មី និងវិធីដ៏ល្អមួយចំនួនរបស់ព្រះអម្ចាស់។

ដ្បិតទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ចូរស្វែងរកបទគម្ពីរ ដ្បិតក្នុងគម្ពីរនេះ អ្នករាល់គ្នា គិតថាអ្នកមានជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច ហើយពួកគេជាអ្នកដែលថ្លែងទីបន្ទាល់ អំពីខ្ញុំ។”

11 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីការបង្រៀនបទគម្ពីរនេះ វាប្រាកដជានឹងជំរុញឱ្យមានគំនិត ជាច្រើនជាដើម។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់អើយ ឥឡូវនេះ សំណួរ ទាំងអស់នេះហាក់ដូចជាស្ទើរយ៉ាងផ្អែមល្ហែម និងទន់ភ្លន់ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឆ្លើយដោយទន់ភ្លន់ និងផ្អែមល្ហែមចំពោះពួកគេ។ ដ្បិតយើងសូមវាក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ និងសម្រាប់សិរីល្អនៃព្រះ និងការស្ថាបនាក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ អាម៉េ ន។

12 មានច្រើនដងហើយដែលជំរុញចិត្តអាត្មានិយមទៅលើអ្វីមួយ គ្រាន់តែបំផ្លាញ រសជាតិរបស់វាទាំងមូល។ ហើយឥឡូវនេះ សំណួរបន្ទាប់ពីបទគម្ពីរនេះត្រូវបាន សួរ។

13 ឥឡូវនេះ បើខ្ញុំមានបញ្ហាសំលេងបន្តិចយប់នេះ ដោយព្រោះខ្ញុំបានដកធ្មេញ ហើយ។ ហើយខ្ញុំបានដាក់វាចូលវិញ ហើយខ្ញុំមិនអាចអធិប្បាយបានទេ ខ្ញុំនិយាយ យឺតពេលខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយ។ ខ្ញុំយកវាចេញ ហើយខ្ញុំស្ទើរតែពិបាកបញ្ចេញ សម្លេង។

14 អ្នកស្រី ប៊ីលី ប្រ្រាហាំ បានប្រាប់រឿងមួយអំពីគាត់ថា គឺរឹកបចិត្តបំផុតដែល នាងមិនធ្លាប់បានឃើញនោះ គឺគាត់មានធ្មេញលានចេញពីមុខ។ ហើយគាត់បាន ជ្រុះវា ហើយគាត់មានកម្មវិធីទូទស្សន៍ភ្លាមៗ ហើយ—ហើយគាត់មិនអាច...វា ស្ថិតនៅលើបានមួយដែលមានធ្មេញច្រៀមនៅលើវា។ ហើយពេលគាត់ទៅនិយាយ គាត់ក៏ហូច “វីវី វីវី” តាមរយៈធ្មេញរបស់គាត់។ ហើយនាងបាននិយាយថា គាត់ បានលុតជង្គង់អធិស្ឋាន និងបែកញើសដប់នាទីមុនពេលការចាក់ផ្សាយទូទស្សន៍ ហើយទីបំផុតពួកគេបានរកឃើញវានៅកន្លែងដែលវាបានជ្រុះចេញពីខោរបស់ គាត់នៅតាមម្រាមស្បែកជើងរបស់គាត់។ កណ្តឹងមួយបានរកឃើញវា ធ្មេញ ក្លែងក្លាយនោះ។ ហើយលោកស្រី ប្រ្រាហាំបានប្រាប់អំពីគាត់ ហើយនៅទីនេះ។ ដូច្នេះហើយ ខ្ញុំបានទទួលវានៅក្នុងក្រដាសតូចមួយ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំទទួលបានវានៅ ទីនេះនៅក្នុងព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំ។

15 ហើយដូច្នេះវាជាប្រភេទ...ពេលយើងចាស់បន្តិចហើយទ្រុឌទ្រោម អ្នកដឹង

ហើយ ថាត្រូវចាត់បង់របស់ទាំងនេះ វាធ្វើឲ្យវាអាក្រក់។ ហើយដូច្នោះខ្ញុំ...ពេលដែល ខ្ញុំចេញជាមួយបងប្រុស រ៉ូប៊ីសុន នៅទីនោះ និងពួកគេ ខ្ញុំកំពុងដុសធ្មេញនៅពេល ព្រឹកហើយធ្វើឱ្យបែក១ផ្នែក ហើយខ្ញុំត្រូវយកវាទៅកាន់ត្រូពេឡ ដើម្បីធ្វើវា។ ដូច្នោះ ព្រះអម្ចាស់បន្ថែមពរជ័យរបស់ទ្រង់។

16 ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងព្យាយាមឆ្លងកាត់ពួកគេទាំងអស់គ្នា ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ហើយបងប្រុស តូនី ដោយព្រះគុណនៃព្រះ ខ្ញុំបាន ទទួលការបកស្រាយចំពោះសុបិនរបស់អ្នក ហើយវាពិតជាអស្ចារ្យណាស់។ ខ្ញុំ រីករាយណាស់ដែលបានឃើញរឿងនេះ។ ហើយវាជាការបកស្រាយដ៏ល្អ ដែលខ្ញុំ គិតថាខ្ញុំមិនគួរបង្ហាញជាសាធារណៈនៅទីនេះទេ ដូច្នោះខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកជាឯកជន ប្រសិនបើអ្នក—ប្រសិនបើអ្នកមិន...ប្រសិនបើអ្នកចង់បានវាតាមរបៀបនោះ។ គាត់ស្នូខ្ញុំយប់មិញ គាត់មានសុបិនមួយ ហើយខ្ញុំមិនអាចប្រាប់គាត់ថាវាជាអ្វីទេ រហូតដល់ខ្ញុំទៅឯព្រះអម្ចាស់ ហើយអធិស្ឋានអំពីវា។ បន្ទាប់មក ព្រះអម្ចាស់បាន បើកបង្ហាញវាមកខ្ញុំហើយប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលការបកស្រាយនោះ។ វាអស្ចារ្យណាស់ ហើយជាដំណឹងល្អសម្រាប់អ្នក បងប្រុស តូនី។

17 ឥឡូវនេះនៅក្នុងសំណួរដំបូង។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវចាប់ផ្តើមពីណាមុន ទេ ព្រោះវាសុទ្ធតែជារឿងល្អ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ យើងព្យាយាមមិនចំណាយពេលយូរ ទេ ហើយប្រហែលជាយើងអាចបញ្ចប់វានៅថ្ងៃអាទិត្យ ប្រសិនបើយើងមិនឆ្លងកាត់ ពួកគេអស់។

51. ពន្យល់ពីអត្ថន័យរបស់វា “ការផ្ដន្ទាទោសអស់កល្បជានិច្ច” នៅក្នុង ម៉ាថាយ២៥:៤៦។ “ប៉ុន្តែ...” នោះជាសំណួរ។

52. បន្ទាប់មក សំណួរទីពីរ: “ប៉ុន្តែកូនចៅនៃអាណាចក្រនឹងត្រូវបោះទៅក្នុងភាព ងងឹតខាងក្រៅ” តើវាដូចគ្នានឹងការបណ្តេញពួកគេចេញពីគំនិតរបស់ព្រះដែរ ឬទេ?

18 មែនហើយ ឥឡូវនេះ ទទួលបានសំណួរដំបូងរបស់អ្នក ដែលត្រូវបានរក ឃើញនៅក្នុង ម៉ាថាយម៉ែ...ជំពូកទី២៥។ ឥឡូវនេះយើងនឹង...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ មិនដែលបានសិក្សាវាទេ គ្រាន់តែមើលពួកគេនៅខាងក្រោយនៅទីនោះ ហើយ គ្រាន់តែព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីមើលពួកគេឱ្យល្អបំផុតតាមដែលខ្ញុំ —ដែលខ្ញុំបានដឹងពីរបៀប។ ហើយខ្ញុំ...អ្នកបើកជាមួយខ្ញុំនៅក្នុងព្រះគម្ពីររបស់អ្នក

ដូចដែលយើងសិក្សាវា។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់យកវាចេញពីវិចនានុក្រមក្រិកផងដែរ ដូច្នោះអ្នកទទួលបាន—ភាពងើមរបស់វា។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ ដូច្នោះយើង នឹងមានវាទាំងពីរ—នៅក្នុងទាំងពីរ—ទាំងក្រិកនិងផ្សេងទៀត។ ហើយឥឡូវនេះ វានឹង—នឹងមានភាពយឺតយ៉ាវ ចំពោះការសិក្សា ព្រោះខ្ញុំត្រូវឈោងចាប់យកបទ គម្ពីរនៅកន្លែងណាដែលខ្ញុំអាចរកឃើញ ហើយនាំពួកគេទៅកន្លែងរបស់ពួកគេ។ ត្រូវហើយ។

19 តើមានអ្នកណាចង់រៀនគម្ពីរទេ? ប្រសិនបើអ្នកចង់ សូមលើកដៃឡើង។ ហើយយើង...ខ្ញុំគិតថាយើងមានបីឬបួននាក់នៅខាងក្រោយនេះ។ បើអ្នកចង់ សិក្សាតាមបទគម្ពីរ នោះមិនអីទេ។ បងប្រុស ខុក តើអ្នកអាចមកទីនេះដើម្បី យកព្រះគម្ពីរទាំងនេះមកឱ្យខ្ញុំបានទេ? ហើយវា—វាល្អសម្រាប់អ្នក ប្រសិនបើ អ្នកអាចធ្វើបាន...(មានមួយនៅទីនោះ ហើយអ្នកគ្រាន់តែ—អ្នកគ្រាន់តែយកវាចុះ ប្រសិនបើអ្នកចង់បាន នៅទីនោះមានច្រើន)។ ហើយអ្នកណាដែលចង់បានមួយ ក្បាល គ្រាន់តែលើកដៃរបស់អ្នក ក្នុងប្រុសនឹងនាំពួកគេមកឱ្យអ្នក ឃើញទេ។ ហើយយើងចង់សិក្សាទាំងនេះជាមួយគ្នា...

20 ឥឡូវនេះនៅលើការអាននេះ និងដំពូកចុងក្រោយ...ប្រាំពីរដំពូកដំបូងនៃ សៀវភៅ ហេព្រើរ។ បន្ទាប់ពីបង្រៀនរួច ពីព្រោះ ក្នុងប្រុសដែលបានយកវាចុះ មានមុខវិជ្ជាទាំងនេះ បងប្រុស ម៉េស៊ី និងបងប្រុស ហ្គោដ បានទទួលវាហើយ ឥឡូវនេះកំពុងជួសជុលដើម្បីបោះពុម្ពវាជាទម្រង់សៀវភៅ។ ហើយពួកគេមាន វា។ ឥឡូវនេះ...ហើយយើងគ្មានអ្វីដូចការសិក្សាពាក់កណ្តាលទេ យើងគ្រាន់តែ កោសពង្រាបផ្ទៃ។ ហើយខ្ញុំគិតថាពួកគេបានធ្វើឱ្យមានលក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់...និង បានយក—ដុំពកចេញពី...ហើយគ្រាន់តែដុសខាត់ គ្រាន់តែជាគន្លឹះមួយចំនួននៃ ការបង្រៀនរបស់ហេព្រើរ។ បងប្រុស ម៉េស៊ីនឹងមានពួកគេឆាប់ៗនេះ នៅក្នុងការ បោះពុម្ព បើមានអ្នកណាចង់បានវា។

21 ឥឡូវនេះវានៅទីនេះ វានាំមក..អ្នកមិនអាចគ្រាន់តែឆ្លងកាត់បានទេ... នៅក្នុងព្រះវិហារផ្សាយដំណឹងល្អ ដែលនេះជាព្រះវិហារផ្សាយដំណឹងល្អ។ អ្នក មិនអាចឆ្លងកាត់—ការបង្រៀនដោយមិនធ្វើឱ្យមានការសង្ស័យពីនិងគំនិតរបស់ មនុស្សជាច្រើន។ អ្នកត្រូវរឹតមានវា។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនៅឆ្ងាយពីការធ្វើជាគ្រូ មិនមែន ជាអ្នកបង្ហាញព្រះគម្ពីរទាល់តែសោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនដែលព្យាយាម—ដើម្បីនិយាយអ្វី

ឬសូម្បីតែធ្វើអ្វីក៏ដោយ ប៉ុន្តែដំបូង—ដំបូងត្រូវសួរឬស្វែងរកអ្វីដែលល្អបំផុតរបស់ខ្ញុំ សម្រាប់វា។

22 បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់ម្នាក់បានសួរខ្ញុំ កាលពីយប់មិញ គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ បងប្រុស សីរហ្វាត ធ្លាប់បាននិយាយថាអ្នក—អ្នកមិនអាច បង្ខំឱ្យឈប់នៅកន្លែងណាឡើយ។ ឃើញទេ គឺអ្នកតែងតែមានផ្លូវខ្លះដើម្បីចេញពី វា ឬគេចចេញពីវា។”

23 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ហេតុផលហ្នឹងគឺ ខ្ញុំតែងតែព្យាយាមគិតមុននឹង ធ្វើអ្វីមួយ។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើមនុស្សសួរខ្ញុំ នោះខ្ញុំអាចប្រាប់ ពួកគេពីគំនិតរបស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ?” ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកគិតត្រឹមត្រូវ។ ហើយមុននឹង អ្នកធ្វើអ្វីមួយ ចូរព្យាយាមយកផ្នែកដែលព្រះចង់ឱ្យអ្នកទទួល បន្ទាប់មកវាពិតជា លំបាកណាស់ក្នុងការត្រូវជាប់ទ្រឹង។

24 អ្នកមិនអាចស្រមៃពីពេលវេលានោះទេ—ថាអំហាប់ព្យាយាមចាប់បង្ខំអេលី យ៉ាយ៉ាងណា។ តើអ្នកអាចស្រមៃឃើញពីពេលវេលាដែលពួកជានិស្សិតព្យាយាម បង្ខំព្រះយេស៊ូឱ្យឈប់យ៉ាងណា? ឃើញទេ ទ្រង់មាន—ទ្រង់មានចម្លើយយ៉ាង ឆាប់រហ័ស ព្រោះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ទ្រង់បានធ្វើវាដោយតាមព្រះហឫទ័យរបស់ ព្រះ ហើយទ្រង់...នោះជាវិធីដែលទ្រង់—ទ្រង់អាចទទួលបាន។ ឥឡូវនេះ នេះជា របៀបដែលយើងចង់បាន។

ឥឡូវនេះសំណួរត្រូវបានសួរយើង យើងនឹងបន្តជាមួយនឹងសំណួរ:  
**ពន្យល់ពីអត្ថន័យរបស់ “ការផ្ដន្ទាទោសអស់កល្បជានិច្ច” នៅក្នុង ម៉ាថាយ ២៥:៤៦។**

25 ឥឡូវនេះស្តាប់យ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់។ អ្នករាល់គ្នាឥឡូវនេះ ម៉ាថាយ ២៥:៤៦:

*ឯពួកអ្នកទាំងនោះនឹងថយទៅ មានទោសអស់កល្បជានិច្ច...*

26 ឥឡូវនេះ សំណួរគឺថា “អ្វី...ពន្យល់...” ឥឡូវនេះ ពាក្យដែលថាអស់កល្ប ជានិច្ចមកពីពាក្យមកពី “ជារៀងរហូតនិងរៀងរហូត” ហើយជារៀងរហូតជា “ចន្លោះ នៃពេលមួយ។” វាគ្រាន់តែមានន័យថា “ពេលវេលាច្រើនណាស់” ដូចជារៀង រហូត។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអាន...ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកណាសរសេរសំណួរ

នេះទេ ព្រោះគ្មានអ្នកណាដាក់ឈ្មោះពួកគេលើភ្នឹងទេ វាមិនចាំបាច់ទេ ខ្ញុំមិនចង់បានដែរ ឃើញទេ។

ប៉ុន្តែ ឯពួកអ្នកទាំងនោះនឹងថយទៅ មានទោសអស់កល្បជានិច្ច... (ឥឡូវមើល នោះជាមនុស្សអាក្រក់។)

27 ឥឡូវនេះ មនុស្សជាទីស្រឡាញ់—អ្នកដែលបានសួរសំណួរនេះ សូមអានអ្វីដែលនៅសល់:

...តែពួកសុចរិតនឹងចូលទៅក្នុងជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចវិញ។

28 មនុស្សអាក្រក់នឹងត្រូវទទួលទោសជារៀងរហូត (ពេលវេលាមួយ) ប៉ុន្តែមនុស្សសុចរិតមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ អ្នកនឹងមិនអាចរកឃើញការដាក់ទោសដ៏អស់កល្បជានិច្ចទេ មិនអាចទេ។ សូមមើល ប្រសិនបើពួកគេបានទទួលការដាក់ទណ្ឌកម្មដ៏អស់កល្ប ពួកគេបានទទួលជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ពួកគេបានទទួលជីវិតអស់កល្ប ពួកគេបានសង្គ្រោះ។ ឃើញទេ វាមិនអាចទេ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងមើល—សំណួរសួរខ្លួនឯង...ឆ្លើយខ្លួនឯង។ ឃើញទេ?

ឯពួកអ្នកទាំងនោះ...

ចាំមើល ខ្ញុំនឹងទៅដល់ទីនេះ:

...ហើយពួកគេ...

29 នៅក្នុងខទី ២០...២៤៤:

...រួចគេនឹងទូលសួរទ្រង់ថា ព្រះអម្ចាស់អើយ តើយើងខ្ញុំបានឃើញទ្រង់ឃ្លាន ឬស្រែក ឬជាអ្នកដទៃ ឬនៅអាក្រក់...ឬឈឺ ឬជាប់គុក ហើយមិនបានទៅជួយទ្រង់នោះពីកាលណា?

នោះទ្រង់នឹង—មានព្រះបន្ទូលតបថា អញប្រាប់ឯងរាល់គ្នាជាប្រាកដថា ដែលមិនបានធ្វើការទាំងនោះ...ដល់អ្នកយ៉ាងតូចបំផុត ក្នុងពួកអ្នកទាំងនេះ នោះឈ្មោះថាមិនបានធ្វើ...ដល់អញដែរ។

ឯពួកអ្នកទាំងនោះនឹងថយទៅ (អស់កល្បជានិច្ច) មានទោសអស់កល្បជានិច្ច: (នោះគឺជាមនុស្សអាក្រក់)...តែពួកសុចរិតនឹងចូលទៅក្នុងជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចវិញ។



30 មើលភាពខុសគ្នា? មនុស្សអាក្រក់មានទោសអស់កល្បជានិច្ច តែពាក្យនៅអស់កល្បជានិច្ចគឺជា “ចន្លោះពេលមួយ។” ឥឡូវនេះប្រសិនបើវាដូចគ្នា នឹងត្រូវបានសរសេរថា “ឯពួកអ្នកទាំងនោះនឹងថយទៅមានទោសអស់កល្បជានិច្ច តែពួកសុចរិតនឹងចូលទៅក្នុងជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចវិញ។” ឃើញទេ? ឬ “ពួកគេនឹងទៅក្នុងការដាក់ទោសដ៏អស់កល្បជានិច្ច ហើយមួយទៀតចូលទៅក្នុងជីវិតដ៏នៅជាវៀងរហូត។” ឃើញទេ ប្រសិនបើមានការដាក់ទណ្ឌកម្មដ៏អស់កល្បជានិច្ចនឹងត្រូវទទួលទោសជាវៀងរហូត នោះមានភាពអស់កល្បជានិច្ច...គាត់មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយជីវិតដ៏អស់កល្បតែមួយគត់ គឺមកពីព្រះ។ អ្វីៗដែលគ្មានការចាប់ផ្តើមគ្មានទីបញ្ចប់ អ្វីៗដែលមានការចាប់ផ្តើមមានទីបញ្ចប់។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

31 ឥឡូវនេះ បទគម្ពីរខ្លួនឯងថា—មនុស្សជាទីស្រឡាញ់បានឆ្លើយ...ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងយកវានៅក្នុងវចនានុក្រម “ឯពួកអ្នកទាំងនោះនឹងថយទៅមានទោសអ៊ីនីន កាត់ចេញ និងទៅជាអស...បឹងភ្លើង ក្នុងបឹងភ្លើង។” ឥឡូវនេះពាក្យថា អ៊ី-នី-ន មានន័យថា “ចន្លោះពេលនៃការដាក់ទណ្ឌកម្ម។” នៅក្នុងវចនានុក្រមក្រិក នៅទីនេះគឺជា “ចន្លោះពេលនៃការដាក់ទណ្ឌកម្ម” ឬ “ពេលវេលានៃការដាក់ទណ្ឌកម្ម។” សូមមើល “ឯពួកអ្នកទាំងនោះនឹងថយទៅក្នុងគ្រានៃការដាក់ទោស។” ពាក្យនេះគេប្រើ អ៊ី-នី-ន ។ អ៊ីនីន ដែលមានន័យថា “វេលា ពេលវេលាមួយ ពេលវេលាកំណត់មួយ។” បន្ទាប់មកយកវាទៅដាក់ក្នុង—នៅក្នុងការបកប្រែនៅទីនេះ ភាសាអង់គ្លេស គឺជាវៀងរហូត “ពេលវេលាកំណត់មួយ។” ឃើញទេ វាមកពីភាសាក្រិច “ពេលវេលាកំណត់មួយ។” ពាក្យ អ៊ីនីន ឬ អ៊ី-នី-ន អ៊ីនីន មានន័យថា “ពេលវេលាកំណត់នៃការផ្តន្ទាទោស។”

32 ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកក្នុងការអានផ្សេងទៀត “តែពួកសុចរិតនឹងចូលទៅក្នុងជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចវិញ។” នោះជាការខុសគ្នា។ ឃើញទេ ជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច។ អស់កល្បជានិច្ចមកពីពាក្យ “ភាពអស់កល្បជានិច្ច” ហើយភាពអស់កល្បមិនមានការចាប់ផ្តើម ឬទីបញ្ចប់ឡើយ។ វាជាវៀងរហូតនិងវៀងរហូត។ ឥឡូវនេះគួរឆ្លើយថាអញ្ចឹង ឃើញទេ ព្រោះបើអ្នកគ្រាន់តែអានបទគម្ពីរយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់ អ្នកនឹងឃើញ។

33 “ឯពួកអ្នកទាំងនោះនឹងថយទៅ មានទោសអស់កល្បជានិច្ច តែពួកសុចរិត...”

មនុស្សអាក្រក់នឹងទទួលទោសអស់កល្បជានិច្ច ត្រូវទទួលទោសមួយរយៈ  
 ប្រហែលជាមួយពាន់លានឆ្នាំ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែអ្នកប្រាកដជានឹងត្រូវទទួលទោស  
 ចំពោះអំពើបាបរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលប្រាកដគឺថាអំពើបាបមានការចាប់ផ្តើម  
 អំពើបាបមានទីបញ្ចប់។ ការផ្ដន្ទាទោសមានការចាប់ផ្តើម ហើយការផ្ដន្ទាទោស  
 មានទីបញ្ចប់។ ហើយឋាននរកត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់អារក្ស និងទេវតារបស់  
 វា។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានមួយទៀតនៅទីនេះ ដើម្បីឆ្លើយចំពោះ  
 វា ត្រឹមតែប៉ុន្មាននាទីប៉ុណ្ណោះ ដែលជារឿងដ៏ស្រស់ស្អាតមួយ ចងចូលទៅក្នុងវា។

ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែទាំងនេះនៅទីនេះ: “ប៉ុន្តែកូនចៅនៃនគរនឹងត្រូវដេញចេញទៅ  
 ក្នុងភាពងងឹត” តើវាដូចគ្នានឹងការបណ្តេញពួកគេចេញពីគំនិតរបស់ព្រះដែរ  
 ឬទេ?

34 អត់ទេ វានឹងមិនដូចគ្នាទេ។ ឥឡូវនេះ អ្នកកំពុងសំដៅមកទីនេះចំពោះ  
 ពិធីដប់លៀងអាពាហ៍ពិពាហ៍។ ឥឡូវនេះ “ហើយកូនចៅនៃនគរ” ដូចដែលត្រូវ  
 បានសួរនៅទីនេះ។ កូនចៅនៃនគរគឺជាសាសន៍វិជ្ជា ហើយពួកគេត្រូវបានបោះ  
 ទៅក្នុងទីងងឹតខាងក្រៅ។ ហើយពួកគេ—ពួកគេត្រូវបានបោះចូលទៅក្នុងភាព  
 ងងឹតខាងក្រៅ ហើយពួកគេបានឆ្លងកាត់គ្រានៃការយំសោកនិងយំហើយនិង  
 សង្ឃឹតធ្មេញ។ ពួកគេត្រូវបានបោះចូលទៅក្នុងភាពងងឹតខាងក្រៅ ព្រោះវានឹង  
 ផ្តល់ឱកាសឲ្យអ្នក និងខ្ញុំប្រចិត្ត ប៉ុន្តែគេមិនដែលបានដេញចេញពីគំនិតរបស់  
 ព្រះជាម្ចាស់ឡើយ។ ទ្រង់នឹងមិនភ្លេចអ៊ីស្រាអែលឡើយ។ ហើយអ៊ីស្រាអែល  
 ដូចដែលអ្នកអានព្រះគម្ពីរដឹងហើយ គឺសំដៅទៅលើ “កូនចៅនៃនគរព្រះ។” សូម  
 មើល វាជានគរ ការសន្យា។ ម្យ៉ាងទៀត ព្រះទ្រង់ដោះស្រាយជាមួយប្រជាជាតិ  
 ពេលដែលទ្រង់បានប្រព្រឹត្តនឹងសាសន៍អ៊ីស្រាអែល ដែលជាកូនចៅនៃនគរ។

35 ឥឡូវនេះ អ្នកចាំថា ទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនោះ: “អ៊ីប្រាហាំ អ៊ីសាក និង  
 យ៉ាកុប” នៅកន្លែងតែមួយ “នឹងមកដល់ហើយចូលទៅក្នុងនគរនៅគ្រាចុងក្រោយ  
 បង្អស់។” ឃើញទេ ហើយថា អ៊ីប្រាហាំ អ៊ីសាក និងយ៉ាកុបនឹងនៅក្នុងនគរពួកគេ  
 នឹងនៅ ពួកគេគឺជានគរដែលជាពរជ័យដល់មនុស្ស។ ប៉ុន្តែកូនចៅនៃនគរនឹងត្រូវ  
 ដេញចេញទៅក្នុងភាពងងឹតខាងក្រៅ។

36 ឥឡូវនេះ កន្លែងដែលឯកសារយោងមកពីទីនេះគឺ—គឺជាកូនកំលោះ។  
 នៅពេលដែលកូនកំលោះកូនក្រមុំមក ខណៈពេលដែលពួកគេនៅ...ស្រ្តីព្រហ្មចារី

ទាំងប្រាំនាក់បានចេញទៅជួបព្រះអម្ចាស់—ហើយគេមិនបានយកប្រេងមកដាក់ក្នុងចង្កៀងទេ។ ហើយ—ប្រាំនាក់ទៀតយកប្រេងដាក់ក្នុងចង្កៀង។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ វាគឺជារូបភាពដ៏ស្រស់ស្អាត ទាំងជនជាតិយូដា និងសាសន៍ដទៃ ជាអ្នកដែលបានបដិសេធ។ សូមចងចាំថា មានមនុស្សបីក្រុមគ្រប់ពេលវេលា: សាសន៍យូដា សាសន៍ដទៃ (ផ្លូវការ)...សាសន៍យូដា សាសន៍ដទៃ និងក្រុមជំនុំ។ ប្រសិនបើអ្នកលាយទាំងនោះចូលគ្នា អ្នកនឹងជួបបញ្ហានៅពេលអ្នកជួបការបើកសម្តែង។ ដ្បិតប្រសិនបើអ្នកមិន...

37 ដូចលោក បូហានណុន បាននិយាយមកខ្ញុំម្តងថា “ប៊ីលី ប៊ែនណាម្នាក់ព្យាយាមអានវិវរណៈនឹងឈឺក្បាលណាស់។ ហេតុអ្វី? គាត់បាននិយាយថា “នេះគឺជាកូនក្រមុំនៅលើផែនដី ហើយ—ហើយនាគបានបង្ហូរទឹកចេញពីមាត់របស់វាដើម្បីធ្វើសង្គ្រាមជាមួយនាង។” ហើយបាននិយាយថា “ហើយអំឡុងពេលដដែលនោះដែលកូនក្រមុំឈរ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់” (គោលលទ្ធិរបស់ស្ទូរបន្ទាល់ព្រះយេហូវ៉ា) “នៅលើភ្នំស៊ីណាយ។ ហើយនៅពេលជាមួយគ្នាកូនក្រមុំនៅស្ថានសួគ៌។” អត់ទេ អត់ទេ អ្នកយល់ខុសហើយ។

38 មានមនុស្សបីថ្នាក់។ ឃើញទេ នោះគឺជាជនជាតិយូដាដែលត្រូវបានបដិសេធ។ ហើយមានស្រីព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេកលក់...វាមិនមែនជាពូជរបស់ស្រ្តីទេ វាជាសំណល់នៃពូជស្រ្តីដែលនាគបានបង្ហូរទឹកចេញពីមាត់របស់វា...វិវរណៈ ១១។ ហើយបន្ទាប់មក តាមពិត ជនជាតិយូដា១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ មិនមែនជាកូនក្រមុំទេ ពួកគេជាអ្នកដែលនៅសេសសល់នៃពួកជំនុំសាសន៍យូដា។ ហើយគោលលទ្ធិស្ទូរបន្ទាល់ព្រះយេហូវ៉ាដែលដាក់ពួកគេជាកូនក្រមុំ ខ្ញុំមិនឃើញពីរបៀបដែលអ្នកអាចធ្វើបាននោះទេ ពីព្រោះ វាមិនមែនជាកូនក្រមុំ។

39 ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់នៅក្នុងវិវរណៈនោះទីនោះ វាបាននិយាយថា “ហើយពួកគេជាស្រីព្រហ្មចារី។” ហើយពួកគេជាមហាតលិក។ ហើយអ្វីទៅជាមហាតលិក? ពួកគេបាន...មហាតលិក គឺជាឆ្នាំប្រាសាទដែលការពារព្រះមហាក្សត្រិយានី ដោយសារតែពួកគេ...ត្រូវ...ពួកគេជាបុរសដែលត្រូវបានធ្វើឲ្យគ្មានកូន។ ពួកគេមាន...តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ បាននិយាយថា “ពួកគេមិនបានបង្ហាប់ខ្លួនឯងជាមួយនឹងស្រ្តីឡើយ”? ពួកគេជាមហាតលិកបម្រើក្រុមជំនុំ។ ហើយវាគឺជាចំនួនដែលបានជ្រើសរើសដែលព្រះជាម្ចាស់បាន

ដកចេញពីពួកសាសន៍យូដាដែលបានជ្រើសរើស។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់...ប្រសិនបើយើងអាចចូលក្នុងវាមួយភ្លែត ដូច្នោះវានឹងដោះស្រាយមន្ទិលនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ដែលជាកន្លែងដែលអ្នកពិតជាអាច...

40 សូមចូលទៅវិវរណៈ ជំពូកទី ៧ ហើយយើងនឹងរកឃើញនៅទីនេះឥឡូវនេះកន្លែងដែល...អ្វីដែលវាបាននិយាយ។ វាជារឿងដ៏ស្រស់ស្អាត:

ក្រោយនោះមក... ខ្ញុំឃើញទៅតាមរូប ឈរនៅជ្រុងផែនដីទាំង៤... (ឥឡូវនេះ ស្របនឹងអេសេគាល ៩ ដែលគាត់បានឃើញការបំផ្លិចបំផ្លាញរបស់សាសន៍យូដា។ ហើយនៅទីនេះ គាត់ឃើញការបំផ្លិចបំផ្លាញរបស់សាសន៍ដទៃ វិវរណៈ ជំពូកទី ៧) ...ខ្ញុំឃើញទៅតាមរូប ឈរនៅជ្រុងផែនដីទាំង៤ ទាំងទប់ខ្យល់នៅផែនដីទាំង៤ទិស (ខ្យល់មានន័យថា "សង្គ្រាមនិងជម្លោះ") ...មិនឲ្យបក់មកលើផែនដី ឬសមុទ្រ...ឬដើមឈើណាឡើយ។ (ហើយនោះជាសង្គ្រាម "ទប់ជាប់")

41 អូ ប្រសិនបើយើងមានពេលដើម្បីចូលទៅលម្អិតលើសំណួរនេះ។ វាបានកើតឡើង...នោះហើយជាកន្លែងដែល វិសុលបានលាយឡំ។ វិសុលបានទាយដោយឃើញការមកដល់នេះ។ គាត់បានទាយថា "វានឹងក្លាយជាការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ" មិនដឹងថាវាជា—ការផ្សាភ្ជាប់ចេញពីក្រុមជំនុំទេ? ឃើញទេ?

42 ហើយគេឆ្ងល់ថាតើសង្គ្រាមលោករបៀបណា...សង្គ្រាមលោកលើកទីមួយ។ មើល វាលឃប់នៅថ្ងៃទី១១ ខែវិច្ឆិកា នៅម៉ោង១១ព្រឹក។ ខែទីដប់មួយ ថ្ងៃទីដប់មួយ និងម៉ោងដប់មួយ។ ហើយភ្លាមៗបន្ទាប់ពីនោះ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវត្រូវបានបង្ហាញ ហើយពិធីបុណ្យជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់ក្រុមជំនុំ។ ពិតណាស់ ហើយភ្លាមៗបន្ទាប់ពីនោះ។

43 ប្រសិនបើអ្នកយកវាបន្តនៅក្នុងវិវរណៈ របៀបដែលយើងចង់វាជាមួយគ្នា និងរវាងសម័យហ្វីឡាដែលហ្វៀ និង ឡេឌីសេ។ ហើយពួកមេតូឌីស្ទមានសម័យកាល ហ្វីឡាដែលហ្វៀ ដែលជាសេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន។ ហើយសម័យកាលចុងក្រោយ ដែលជាសម័យកាលក្រុមជំនុំ គឺជាយុគសម័យឡេឌីសេដែលជាយុគសម័យមិនក្តៅមិនត្រជាក់។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនោះថា "ខ្ញុំបានកំណត់ទ្វារ (ទ្វារចំហ) នៅចំពោះមុខអ្នក។" ទ្វារចំហ! ហើយប្រសិនបើអ្នកនឹង

យោងទៅក្នុងបទគម្ពីរទាំងនោះ វានឹងចងសារទាំងមូលទៅកន្លែងមួយនៅទីនោះ ដើម្បីបង្ហាញអ្នកយ៉ាងច្បាស់។

44 ចាំមើល! នៅទីនេះ អ្វីៗទាំងអស់ធ្លាប់ជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ក្នុងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក (ដែលយើងត្រូវចូលទៅក្នុងវាដោយផ្ទាល់) ដែល ពិតជាគោលទិកាតូលិក ហើយមិនមែនជាគោលលទ្ធិគ្រីស្ទានសោះ។ អត់ទេ បាទ។ ខ្ញុំទើបតែ...យើងមានវានៅទីនេះ យប់នេះដើម្បីចូលមកក្នុងវា ជាមួយនឹង វេទនានុក្រមផងដែរ។ ឃើញទេ? បាទ មែនហើយ ហើយជាមួយនឹងប្រវត្តិផងដែរ។ មិនដែលមាននរណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដូចនោះទេក្នុងព្រះគម្ពីរ ឬក៏ មិនដែលមានសោះអស់ប្រាំមួយរយឆ្នាំដំបូងបន្ទាប់ពីព្រះគម្ពីរ។ ហើយខ្ញុំអាច បញ្ជាក់បាននៅទីនេះដោយគោលលទ្ធិរបស់កាតូលិកផ្ទាល់ ថាពួកគេជាអ្នកចាប់ ផ្តើមវា ហើយការបោះ និងស្រោចទឹក។

45 ពួកគេចេញពីទីនោះចូលជាវិហារ វេស្ត និងទៅព្រះវិហារមេតូឌីស្ទ មេតូឌីស្ទបាន នាំវាទៅបាទីស្ទ បាទីស្ទបាននាំវាឆ្លងកាត់ ហើយវានៅតែជាលទ្ធិខុសឆ្គង! ហើយអាចត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ហើយបង្ហាញដល់អ្នកថា ព្រះគម្ពីរបាន មានបន្ទូលដូច្នោះ "អ្នកមានឈ្មោះថាអ្នករស់នៅ ប៉ុន្តែអ្នកបានស្លាប់ហើយ។" នោះ ពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ហើយពួកគេមាន...

46 ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ថា ព្រះគម្ពីរបានបង្រៀនថា ពួកគេនឹងប្រើព្រះនាមទ្រង់ក្នុង ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករហូតដល់គ្រាងងឹត យោងទៅតាម—សម័យកាលទីបួន... នៃ—យុគសម័យក្រុមជំនុំយុគសម័យក្រុមជំនុំ ភីកាម៉ុស។ ហើយទ្រង់បាន មានបន្ទូលថា នៅក្នុងកំឡុងពេលមួយពាន់ប្រាំរយឆ្នាំនៃសម័យកាលងងឹតនោះ មនុស្សគ្រប់គ្នា បាននិយាយថា: "អ្នកនៅសល់ពីស្ថិតិបន្តិច ព្រោះអ្នកមិនបាន បដិសេធនាមខ្ញុំ។"

47 លុះដល់សម័យនោះទៀត សម័យកាតូលិក ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា "អ្នកមាន ឈ្មោះថាអ្នក 'រស់' ប៉ុន្តែអ្នកស្លាប់ហើយ! ហើយអ្នកបានបដិសេធឈ្មោះរបស់ខ្ញុំ។" នៅទីនោះ។ ឃើញទេ? វាគ្រាន់តែភ្ជាប់រូបភាពដ៏ស្រស់ស្អាតដ៏ធំមួយជាមួយគ្នា ក្នុង ព្រះគម្ពីរទាំងមូល។

48 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់នេះ:

...ទាំងទប់ខ្យល់នៅផែនដីទាំង៤ទិស...

រួចខ្ញុំឃើញទេវតា១ទៀត ដែលឡើងមកពីទិសច្វែង៖ មានទាំងគ្រា  
របស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់...(គ្រា)

49 ឥឡូវនេះ តើអ្វីជាគ្រារបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់? ឥឡូវនេះ បងប្អូនខាងអេដ  
ដែននឹងនិយាយថា “រក្សាថ្ងៃសប្តិទេ” ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកបង្ហាញខ្ញុំនៅក្នុងបទគម្ពីរ។ វាមិន  
នៅទីនោះទេ។ កន្លែងមួយមិនបានបង្ហាញផង...គឺ—គឺជាគ្រា...

50 ប្រសិនបើអ្នកអាន អេភេសូរ ៤:៣០ ភ្លាមៗ អ្នកនឹងរកឃើញថា គ្រានៃព្រះ  
ដ៏មានព្រះជន្មរស់ជាអ្វី។ អេភេសូរ ៤:៣០ ចែងថា “កុំធ្វើឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
នៃព្រះបានព្រួយព្រះហឫទ័យ ដែលទ្រង់ដៅចំណាំអ្នករាល់គ្នា ទុកសំរាប់ដល់  
ថ្ងៃប្រោសលោះនោះឡើយ។” មិនមែនរហូតដល់ការរស់ឡើងវិញបន្ទាប់ទេ ប៉ុន្តែ  
មានសុវត្ថិភាពអស់កល្បជានិច្ច (អា-ហ្គា)។ “កុំធ្វើឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះ  
បានព្រួយព្រះហឫទ័យ ដែលទ្រង់ដៅចំណាំអ្នករាល់គ្នា ទុកសំរាប់ដល់ថ្ងៃប្រោស  
លោះនោះឡើយ។” សូមមើលប្រសិនបើអេភេសូរ ៤:៣០ មិនបាននិយាយដូច្នោះ  
បន្ទាប់មកយកការអានត្រួសៗរបស់អ្នក ហើយបន្តដំណើររហូតតាមរយៈបទគម្ពីរ  
នៅទីនោះ ហើយស្វែងយល់ពីវា។ ឥឡូវនេះ “ដៅចំណាំអ្នករាល់គ្នាទុកសំរាប់ដល់  
ថ្ងៃប្រោសលោះនោះ។ មានគ្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។”

51 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនត្រូវបានបង្រៀនពីពិធីបុណ្យ  
ជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ រហូតដល់ក្រោយសង្គ្រាមលោកលើកទី១។ យើង  
ទើបតែប្រារព្ធពិធីរបស់យើង—ខួបមាសរបស់យើង សែសិបឆ្នាំ ឬឆ្នាំទីសែសិបនៃ  
ជូប៊ីលី។

...ទេវតានោះក៏បន្លឺសំឡេងទៅទេវតាទាំង៤នោះ ដែលមានអំណាច  
នឹងធ្វើទុក្ខផែនដី ហើយនិងសមុទ្រ

ថា កុំឲ្យធ្វើទុក្ខផែនដី ឬសមុទ្រ ឬដើមឈើណាក្តី ទាល់តែបោះគ្រា  
នៅត្រង់ថ្ងាសនៃពួកបារ៉ាប៊ី... (ឥឡូវនេះអ្នកបានចុះទៅកាន់សំណួរ  
របស់អ្នក “កូនចៅ” ឃើញទេ)...បោះគ្រានៅត្រង់ថ្ងាសនៃពួកបារ៉ាប៊ី  
របស់ព្រះនៃយើងសិន។ (កុំធ្វើទុក្ខ កុំបំផ្លាញផែនដី កុំឱ្យគ្រាប់បែក  
បរមាណូត្រូវផ្ទុះ កុំមានអ្វីឡើយ ទាល់តែអ្នកបរម្រិនៃព្រះរបស់យើងត្រូវ  
បានដៅចំណាំរួចរាល់)

52 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងអាចយកវាមកវិញ ហើយមើលចុះទៅទីនោះវិញ របៀបដែល—សូម្បីតែនៅលើការធ្លាក់ចុះនៃសង្គ្រាមលោក នៅក្នុងភាគទីពីរ នៅពេលដែលខ្ពុតមសេនីយ អាសេនប៊ី បានប្រយុទ្ធជាមួយដល់គាត់បានវាយលុក ក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយគាត់ត្រឡប់ទៅកាន់ស្តេចនៃប្រទេសអង់គ្លេស ហើយបាន និយាយថា: “ខ្ញុំមិនចង់ដុតទីក្រុងទេ ដោយសារតែភាពពិសិដ្ឋរបស់វា។” គាត់បាន និយាយថា “តើខ្ញុំគួរធ្វើយ៉ាងណា?”

53 គាត់បាននិយាយថា “អធិស្ឋាន។”

54 ហើយគាត់បានហោះពីលើវាម្តងទៀត ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើ ដូច្នោះ ពួកគេបាននិយាយថា “អាសេនប៊ីមកដល់។” ហើយមាន មហាម៉ាត់ដាន់ នៅទីនោះ គិតថាគាត់នឹងនិយាយថា “អាឡោះកំពុងមក។” ហើយពួកគេបាន លើកទង់ពណ៌ស ហើយចុះចាញ់ ហើយ អាសេនប៊ី បានដើរចូលទៅក្នុងក្រុង យេរូសាឡឹម ហើយយកវាដោយមិនបាញ់មួយគ្រាប់សោះ តាមទំនាយ នោះគឺត្រូវ ហើយបានប្រគល់វាទៅឲ្យពួកយូដាវិញ។

55 បន្ទាប់មក ពួកគេបានលើកហ៊ីត្លែរដើម្បីបៀតបៀនជនជាតិយូដា និងជុំវិញ ពិភពលោក ហើយបណ្តេញពួកគេត្រឡប់ទៅទីនោះវិញ។

56 ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាទ្រង់នឹង “នាំពួកគេត្រឡប់មកវិញនៅលើស្នាម របស់ត្រីវី។” ហើយនៅពេលដែលពួកគេចាប់ផ្តើមត្រឡប់មកវិញ...ទស្សនាវដ្តី ខ្សែវី និងផ្សេងៗបានចុះផ្សាយវាកាលពីប៉ុន្មានសប្តាហ៍មុន ដែលជាកន្លែងដែល បាននាំពួកគេត្រឡប់មកវិញរាប់ពាន់នាក់ ចូលទៅក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយ ពួកគេបានកម្ចាត់រឿងអតីតកាលទាំងនោះនៅលើប្រវត្តិសាស្ត្ររបស់ពួកគេ។ ពួកគេត្រូវបានសម្ភាសន៍។ ខ្ញុំមានវាទាំងអស់នៅលើអត្ថបទនិងរូបភាព។ ហើយ គាត់បាននិយាយថា...នៅទីនោះបានព្យួរទង់ផ្កាយបួនរបស់ព្រះបាទដាវីឌ ព្យួរនៅ ទីនោះ ទង់ជាតិចំណាស់ជាងគេបំផុតនៅលើពិភពលោក ជាលើកដំបូងដែលវាត្រូវ បានហោះហើរពាសពេញអស់រយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំមកហើយ។

57 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ពេលដើមល្ងាចពេញពន្លក ជំនាន់នេះនឹងមិន កន្លងផុតឡើយ។”

58 ហើយនៅទីនេះ គេនាំមនុស្សចាស់ចូលមក ហើយនិយាយថា “ថាម៉េច? តើ អ្នកនឹងត្រឡប់មកស្តាប់នៅទឹកដីស្រុកកំណើតវិញ?”

59 បាននិយាយថា “អត់ទេ យើងបានមកជួបព្រះមេស៊ី។”

60 ហើយ បងប្អូនអើយ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាយើងនៅមាត់ទ្វារ! មានអ្នកបម្រើ ដែលកំពុងរង់ចាំនៅទីនោះ។ មិនមែនជនជាតិយូដាមួយក្រុមនេះដែលនឹង បោកប្រាស់អ្នកពីធ្មេញក្លែងក្លាយរបស់អ្នកទេ ប្រសិនបើពួកគេអាច នោះមិនមែន ជាជនជាតិយូដាដែលគាត់កំពុងនិយាយអំពីនោះទេ។ ប៉ុន្តែគឺអ្នកនៅខាងក្រោម ដែលបានរក្សាទុក—ច្បាប់និងអ្វីៗទាំងអស់ ហើយមិនដែលដឹងថាមានព្រះមេស៊ី ស៊ីទេ។

61 ហើយបងប្អូន...នៅរដ្ឋដាឡី ស្តុកហូម បងប្រុស ពេត្រុស បានបញ្ជូនពួកគេ ចុះគម្ពីរសញ្ញាថ្មីចំនួនមួយលាន ហើយនៅពេលដែលពួកគេទទួលបានពួកគេ កំពុងអានវា។ ពួកគេថា “បើនេះជាព្រះមេស៊ី សូមឲ្យយើងឃើញទ្រង់ធ្វើទី សំគាល់របស់ហោរា នោះយើងនឹងជឿទ្រង់។”

62 អ្វីដែលជាការរៀបចំសម្រាប់ព័ន្ធកិច្ចរបស់ខ្ញុំ! ខ្ញុំនៅពីរម៉ោងពីទ្វារក្រុង យេរូសាឡឹម ដើម្បីចូល ហើយខ្ញុំនៅ កែវ៉ូ ប្រទេសអេហ្ស៊ីប។ ហើយខ្ញុំកំពុង ដើរតាមទីនោះ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានព្រះបន្ទូលថា “កុំទៅឥឡូវនេះ។”

63 ខ្ញុំគិតថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រមៃមែប៉ុណ្ណោះ។ សំបុត្ររបស់ខ្ញុំបានទិញរួចរាល់ ហើយ ខ្ញុំនៅតាមផ្លូវរបស់ខ្ញុំ។ បុរសនោះនៅទីនោះដើម្បីជួបខ្ញុំ ក្រុមទាំងមូល សាលារៀនជាដើម។”

64 ខ្ញុំបានដើរទៅឆ្ងាយបន្តិច ហើយព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូលថា “កុំទៅ! កុំទៅ។”

65 ខ្ញុំត្រលប់ទៅភ្នាក់ងារលក់សំបុត្រវិញ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំលុបចោលសំបុត្រ នេះ។ ខ្ញុំចង់ឡើងទៅកាន់ទីក្រុង អាថែន ប្រទេសក្រិក ទៅ ម៉ាហ៊ីល។”

66 ហើយគាត់បាននិយាយថា “សំបុត្ររបស់អ្នកហៅទៅក្រុងយេរូសាឡឹម ណា លោក។”

67 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់ទៅក្រុងអាថែន ជាជាងទៅក្រុងយេរូសាឡឹម។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងរង់ចាំ វេលានោះមិនទាន់មកដល់នៅឡើយទេ។ វា គ្រាន់តែមិនត្រឹមត្រូវ។

68 មើល:

...បោះត្រានៅត្រង់ថ្ងាសនៃពួកបាបំរើរបស់ព្រះនៃយើងសិន



កុំឲ្យធ្វើទុក្ខជំននដី...ទាល់តែ...បោះត្រានៅត្រង់ថ្ងាសនៃពួកបារាំង  
របស់ព្រះនៃយើងសិន។ (នរណាក៏ដឹងថានោះជាត្រានៃព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ សូមមើល)

ខ្ញុំក៏ឮចំនួនពួកអ្នកដែលបានបោះត្រានោះថា...(ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើ  
ពួកគេមិនមែនជាជនជាតិយូដា សូមមើលវា) ...ដែលបានបោះត្រា  
នោះថា មាន១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ ដែលមកពីគ្រប់ទាំងពូជអំបូរ  
នៃជនជាតិអឺរ៉ុប។ (មិនមែនជាសាសន៍ដទៃនៅក្នុងពួកគេទេ។  
នោះហើយជាពេលវេលាចុងក្រោយ)

69 ចាំមើល! កុលសម្ព័ន្ធយូដា ១ម៉ឺន២ពាន់នាក់ កុលសម្ព័ន្ធរូបេន ១ម៉ឺន២ពាន់  
នាក់ ហើយចុះក្រោម កាដ មួយម៉ឺនពីរពាន់នាក់ ណែបថាលី និង—និង  
—និងគ្រប់ផ្លូវចុះទៅអេស៊ីរី និង—និងសាប៊ុយល្លូន និងកុលសម្ព័ន្ធទាំងដប់ពីរ  
របស់អឺរ៉ុប។ ហើយដប់ពីរគុណដប់ពីរជាអ្វី? ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់។  
មាន១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ ជនជាតិយូដា! មិនមែនសាសន៍យូដាទេ! នោះ  
មិនមែនជាជឿនដែលត្រូវធ្វើជាមួយកូនក្រមុំទេ។ ដូច្នេះ សួររន្ទាល់ព្រះយេស៊ូវខុស  
លើគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ។ ព្រះគម្ពីរចែងយ៉ាងច្បាស់ថាពួកគេជា “ជនជាតិយូដា”  
និងមិនមែនសាសន៍ដទៃទេ។ ពួកគេជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ ហើយសាសន៍ដទៃ  
មិនដែលត្រូវបានចាត់ទុកជាអ្នកបម្រើព្រះឡើយ។ យើងជាកូនប្រុសស្រី មិនមែន  
ជាអ្នកបម្រើទេ។

70 ឥឡូវអានវាដែលនៅសល់។ ដូចបុរសហូបផ្លែឪឡឹកនិយាយថា “វាល្អ ប៉ុន្តែ  
សូមបន្ថែមវាខ្លះទៀត។” មិនអីទេ ព្រះមានវាច្រើននៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះគ្រាន់តែ  
កត់សម្គាល់។ ឥឡូវនេះ យើងនៅខទី៨:

ពីពូជអំបូរសាប៊ុយល្លូន...បានដៅចំណាំ១ម៉ឺន២ពាន់នាក់។  
ពីពូជអំបូរយ៉ូសេប មាន១ម៉ឺន២ពាន់នាក់។ ហើយពីពូជអំបូររូបេន  
យ៉ាមីន មាន ១ម៉ឺន២ពាន់នាក់ ដែលបានបោះត្រា។

71 សូមមើល យ៉ូហាន ជាជនជាតិយូដា បានស្គាល់ពួកគេម្នាក់ៗ បានឃើញ  
កុលសម្ព័ន្ធទាំងដប់ពីរនៃអឺរ៉ុប មួយម៉ឺនពីរពាន់នាក់ក្នុងកុលសម្ព័ន្ធនីមួយ  
ៗ ដប់ពីរគុណនិងដប់ពីរស្មើនិង១សែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់។ នៅទីនោះ ពួកគេ

មិនមែនជាក្រុមជំនុំទេ គឺជាពួកយូដា។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយនៅទីនេះ ពួកគេ  
ទាំងអស់គ្នាជា “កូនចៅអ៊ីស្រាអែល” កុលសម្ព័ន្ធនីមួយៗមានឈ្មោះ។

72 ឥឡូវសូមមើល ខទី៩:

*បន្ទាប់ពីនេះ (ឥឡូវនេះកូនក្រមុំមកដល់)...*

*ក្រោយនោះមក...ខ្ញុំក្រឡេកទៅឃើញមនុស្ស១ហ្វូងយ៉ាងធំ ដែល  
គ្មានអ្នកណាអាចនឹងរាប់បានឡើយ...*

73 មានអាមាថបម្រើព្រះវិហាររបស់អ្នក មាន១សែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់  
គ្រាន់តែកន្លែងតូចមួយប៉ុណ្ណោះ គ្រាន់តែឆ្នាំវិហារតូចមួយដែលនឹងនៅជាមួយ  
កូនក្រមុំ គ្រាន់តែនាង—គ្រាន់តែជាជំនួយរបស់នាង។ នោះហើយជា១សែនបួន  
ម៉ឺនបួនពាន់ ជាអ្នកនាំទៅកូនក្រមុំ។ ជាមហាតលិកព្រះវិហារ។

74 ចាំមើល! ពិតណាស់ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកត្រលប់មកទីនេះវិញដល់ថ្ងៃទី ១៤ និង  
និយាយពី “ហេតុអ្វីបានជាពួកគេនៅជាមួយកូនក្រមុំគ្រប់ទីកន្លែង...” ពិតណាស់!  
មហាតលិកធ្វើដំណើរជាមួយមហាក្សត្រិយានីទៅទីណា។ ពិតមែន! ប៉ុន្តែតើពួកគេ  
ជាអ្វី? ពួកគេមិនមានអ្វីក្រៅពីអមដំណើរទេ ហើយនោះជាអ្វីដែលបទគម្ពីរបាន  
ប្រកាសពីវានៅទីនេះ។

75 ចូរកត់សម្គាល់:

*ក្រោយនោះមក...ខ្ញុំក្រឡេកទៅឃើញ មនុស្ស១ហ្វូងយ៉ាងធំ ដែល  
គ្មានអ្នកណាអាចនឹងរាប់បានឡើយ គេមកពីគ្រប់ទាំងសាសន៍...  
គ្រប់ទាំងពូជមនុស្ស...គ្រប់ទាំងគ្រួសារ ហើយគ្រប់ទាំងភាសា...  
(មានកូនក្រមុំសាសន៍ដទៃរបស់អ្នកមកដល់ហើយ មិនអីទេ) ...ក៏ឈរ  
នៅមុខបណ្តឹង...និងកូនចៀម (មានព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ពួកគេ គឺជា  
កូនចៀម មិនមែនជាច្បាប់ទេ គឺកូនចៀម ព្រះគុណ) ...ទាំងពាក់អាវ  
សរវែង...(មើល ប៉ុន្មាននាទី មើលថាតើអាវពណ៌សមិនមែនជាសេចក្តី  
សុចរិតរបស់ពួកបរិសុទ្ធទេឬ)...ហើយកាន់ធាងចាកនៅដែររបស់ពួកគេ  
ហើយគេបន្លឺសំឡេង...(ប្រសិនបើនេះមិនមែនជាការរស់ឡើងវិញនៃ  
ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ខ្ញុំមិនដែលឮទេ)...ថា សេចក្តីសង្គ្រោះស្រេចនូវព្រះវិនៃ  
យើងរាល់គ្នា ដែលគង់លើបណ្តឹង ហើយស្រេចនឹងកូនចៀមផង។*

រួចអស់ទាំងទេវតាដែលឈរនៅជុំវិញបល្ល័ង្ក ព្រមទាំងពួកចាស់ទុំ និងតូចមានជីវិតទាំង៤...ក៏ទំលាក់ខ្លួនក្រាបចុះ... នៅចំពោះបល្ល័ង្ក ថ្វាយបង្គំដល់ព្រះ

ទាំងទូលថា អាម៉ែនៈ សូមថ្វាយព្រះពរ...សិរីល្អ...ប្រាជ្ញា...ពាក្យ អរព្រះគុណ...កិត្តិនាម...ព្រះចេស្ដា និងឥទ្ធិបូទិ៍ ដល់ព្រះនែយើង រាល់គ្នា នៅអស់កល្បជានិច្ចរៀងរាបតទៅ។ អាម៉ែន។

76 ស្តាប់ទៅដូចជាពេលវេលាប្រជុំជំរុំ មែនទេ? នឹងក្លាយជាអញ្ចឹង! តើនោះជា នរណា? មួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់? មិនមែនទាល់តែសោះ! ចំនួនដ៏ច្រើននេះ ដែលគ្មានមនុស្ស...គ្រប់ជាតិសាសន៍ គ្រប់ភាសា និងគ្រប់ប្រជាជាតិ។ តើអ្នកមិន អាចឃើញទេ សម្បញ្ញត្តិអើយ?

77 ឥឡូវនេះសូមមើល គ្រាន់តែអានវា។ ឥឡូវនេះ៖  
នោះពួកចាស់ទុំម្នាក់សួរមក ខ្ញុំថា តើអស់អ្នក...ដែលពាក់អាវសនោះ ជាពួកណា? ហើយមកពីណា?

78 ពួកចាស់ទុំម្នាក់មានប្រសាសន៍ទៅកាន់លោកយ៉ូហាន ដែលជា ជនជាតិយូដា ដែលស្គាល់មនុស្សមួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់ បាននិយាយ ថា “ឥឡូវនេះ អ្នកបានស្គាល់ពួកគេ ពួកគេសុទ្ធតែជាជនជាតិយូដា។ ប៉ុន្តែតើ ទាំងនេះជានរណា? តើពួកគេមកពីណា?” ឃើញទេ អ្វីដែលចាស់ទុំនិយាយ? “អ្នកចាស់ទុំម្នាក់បានឆ្លើយថា” (នោះគឺជាពួកចាស់ទុំនៅមុខបល្ល័ង្ក) “ឆ្លើយមក ខ្ញុំ ថា “តើអស់អ្នកដែលពាក់អាវសនោះជាពួកណា? ហើយមកពេលណា? ឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់គ្នាស្គាល់សាសន៍យូដា និងសម្ព័ន្ធមេត្រីរបស់ពួកគេជាដើម ប៉ុន្តែតើ អស់អ្នកដែលមកនេះមកពីណា?” ឥឡូវនេះមើល៖

ខ្ញុំក៏ឆ្លើយទៅថា លោកម្ចាស់អើយ លោកជ្រាបហើយ។ (ខ្ញុំ—ខ្ញុំ —ខ្ញុំមិនដឹង យ៉ូហានបាននិយាយថា “វាកន្លងផុតពីខ្ញុំទៅ។ ខ្ញុំមិនដឹង ទេ។”) រួចអ្នកនោះនិយាយមកខ្ញុំថា អ្នកទាំងនោះជាពួកអ្នក ដែលបាន ចេញពីគ្រាវេទនាយ៉ាងធំមក (“តាមរយៈការសាកល្បង និងគ្រោះថ្នាក់ បន្តរនិងអន្ទាក់ជាច្រើន ខ្ញុំបានមករួចហើយ។” ឃើញទេ?) ...ដែល បានចេញពីគ្រាវេទនាយ៉ាងធំមក គេបានបោកអាវ...(នៅក្នុងក្រុមជំនុំ?

តើវាត្រឹមត្រូវទេ?) ...គេបានបោកអាវ ហើយធ្វើឲ្យឡើងសក្តានុពល  
របស់កូនចៀម។

...គេស្ថិតនៅចំពោះបណ្តឹងព្រះ ព្រមទាំងបំប៉នទ្រង់ នៅក្នុងព្រះវិហារ  
ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ... (អ្នកណាជាអ្នកបម្រើខ្ញុំនៅផ្ទះ? ប្រពន្ធខ្ញុំ។ តើ  
មែនទេ?)...ហើយនៅក្នុងព្រះវិហារ... (អ្នកដែលនៅជាមួយខ្ញុំនៅក្នុង  
ផ្ទះ និងក្នុងកិច្ចការរបស់ខ្ញុំ គឺជាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ។ នាងជាអ្នកដែលរៀបចំ  
ជាមួយនឹងខ្ញុំ ហើយបោកសម្លៀកបំពាក់ឲ្យខ្ញុំ ហើយរៀបចំរបស់ឲ្យខ្ញុំ)  
...ហើយព្រះអង្គ ដែលគង់នៅលើបណ្តឹងនោះ ទ្រង់នឹងធ្វើជាត្រសាលា  
បាំងឲ្យគេ។ (អូ ខ្ញុំអើយ ចូរស្តាប់!)

ហើយគេនឹងមិនឃ្លាន...(មើលទៅហាក់ដូចជាខកខានអាហារប៉ុន្មាន  
ពេលមុខមកជាមួយ) ...ឬស្រែកទៀត ក៏មិនត្រូវថ្ងៃចាំមកលើគេ ឬ  
ចំហាយណាទៀតឡើយ។

ពីព្រោះកូនចៀមដែលនៅកណ្តាលបណ្តឹង ទ្រង់នឹងឃ្លាល ហើយនាំ  
គេ ទៅដល់វិន័យនៃជីវិត: ហើយព្រះទ្រង់នឹងដូត...អស់ទាំងទឹកភ្នែកពី  
ភ្នែកគេចេញ។ (នៅទីនោះនាងជាកូនក្រមុំរបស់អ្នក)

79 មានមួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់ មានអ្នកបម្រើរបស់អ្នក។ ដូច្នេះ “កូនចៅ  
នៃនគរ” នៅទីនេះ មិត្តជាទីស្រឡាញ់ដែលបានសួរសំណួរ វាគឺជា...ដែលបាន  
សួរសំណួរដ៏គួរឱ្យកត់សម្គាល់នេះ។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំប្រហែលជាបានទុកវាចោលនៅ  
ទីនេះ...កន្លែងណាមួយ ប៉ុន្តែ “នៅពេលដែលពួកគេនឹងត្រូវបណ្តេញចេញ” មិន  
មានន័យថា ពួកគេនឹងត្រូវបណ្តេញចេញពីគំនិតរបស់ព្រះទេ។ ពួកគេត្រូវបាន  
បណ្តេញចេញពីអត្ថប្រយោជន៍ខាងវិញ្ញាណក្នុងមួយរដូវកាល។ ឃើញទេ ហើយ  
គ្រាន់តែរដូវកាលខ្លីប៉ុណ្ណោះ។

80 ពីព្រោះពេលដែលហោរាបានឃើញអ៊ីស្រាអែលនៅថ្ងៃនេះដែលនាងនឹង  
មក គាត់មានប្រសាសន៍ថា “មែនហើយ តើអ៊ីស្រាអែលនឹងត្រូវលើកថ្ងៃសប្តិ  
ទចោលចេញ ហើយ—ហើយគេលក់នៅថ្ងៃសប្តិទ ដូចថ្ងៃផ្សេងទៀត និងរឿង  
ទាំងនេះដែរឬទេ?” គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នកនឹង—តើអ្នកនឹង...តើ  
អ៊ីស្រាអែលនឹងត្រូវបំភ្លេចចោលទាំងស្រុងទេ?”

81 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើមានស្នូតវាខ្ពស់ដល់ណា? តើផែនដីមានជម្រៅប៉ុន្មាន? វាស់វែងដោយដំបងដែលដាក់នៅពីមុខអ្នក។”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាច!”

82 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំក៏មិនអាចបំភ្លេចអ៊ីស្រាអែលដែរ។” ប្រាកដជាមិនអាច! អ៊ីស្រាអែលនឹងមិនត្រូវបានគេបំភ្លេចចោលឡើយ។

83 ដូច្នោះ អ្នកឃើញហើយ ភាពអស់កល្ប និងអស់កល្បជានិច្ចគឺជារឿងពីរផ្សេងគ្នា។ អ៊ីស្រាអែលត្រូវបានបណ្តេញចេញ ប៉ុន្តែមិនមែនចេញពីគំនិតរបស់ព្រះទេ។ ហើយប៉ុលនិយាយវានៅទីនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំមាន...មានពេលសិក្សា ដូច្នោះ ខ្ញុំអាចចូលទៅកាន់បទគម្ពីរបានយ៉ាងឆាប់រហ័ស...ខ្ញុំអាចយោងទៅពួកគេទៅកាន់អ្នក ឃើញទេ ដែលមកនៅក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ។

84 ប៉ុលនិយាយនៅទីនោះ បាននិយាយថា ដ្បិតយើងជាសាសន៍ដទៃត្រូវយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះផ្លូវដែលយើងដើរ និងអ្វីដែលយើងធ្វើ។ ឃើញទេ? ព្រោះប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់មិនទុកមែកដំបូងទេ សូមមើល ហើយយើងគ្រាន់តែត្រូវបានផ្សំនៅក្នុង ឃើញទេ...ហើយអ៊ីស្រាអែល ដែលខ្វាក់អស់មួយរដូវកាល គាត់បាននិយាយថា។ ត្រឹមតែមួយរដូវកាល អ៊ីស្រាអែលបានខ្វាក់ភ្នែក។ មែនហើយ ប៉ុន្តែវាវងនននឹងត្រូវបានលើកចេញពីភ្នែករបស់ពួកគេ។ ហើយនោះគឺជាពេលដែលសាសន៍ដទៃចុងក្រោយបានកើតមកក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ នោះវាវងននរបស់ពួកគេបានផាត់ចេញពីភ្នែកអ៊ីស្រាអែល។ ហើយពួកគេនឹងនិយាយថា “នេះជាព្រះមេស៊ី ដែលយើងបានស្វែងរក។” មែនហើយ ប៉ុន្តែទ្វារសាសន៍ដទៃត្រូវបានបិទ (ហើបគឺ—ត្រូវបានបិទ) មិនមានទៀតទេ—នៅពេលនោះគ្មានព្រះគុណណាមួយទៀតឡើយ។

85 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចំណាយពេលច្រើនលើសំណួរមួយ។ ហើយមាននរណាម្នាក់និយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកមិនចូលទៅក្នុងសំណួររបស់ខ្ញុំទេឬ?” អញ្ចឹង យើងនឹងប្រញាប់ឡើង ហើយមើលថាតើយើងមិនអាចទៅដល់វាបានទេ។

86 មិនអីទេ ទីនេះជា—អត្ថបទវែងមួយ។ ហើយរាល់អ្វីដែលស្រ្តីសួរ ឬបុរសសួរ ឬអ្នកណាក៏ដោយ វាមិនអីទេ។

**53. តើមិនមែនជាការពិតទេឬដែលព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវមិនបានសុគតសម្រាប់**

ពិភពលោកទាំងមូល មានន័យថាមនុស្សគ្រប់គ្នានៅក្នុងពិភពលោកនេះ ប៉ុន្តែជា... (ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងពន្យល់វា ប៉ុន្តែនាង...គាត់ ឬនាង អ្នកណា ក៏ដោយ...មើលទៅដូចជាការសរសេររបស់ស្រ្តី)... ប៉ុន្តែសម្រាប់គ្រប់ទាំង —សម្រាប់អ្នកទាំងនេះនៅគ្រប់ផ្នែកនៃពិភពលោក តើនរណាដែលព្រះវរបិតា បានប្រទានដល់ទ្រង់? ពួកអ្នកដែលព្រះបានតែងតាំងឲ្យមានជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ច មុនកំណើតពិភពលោកនេះ ហើយបានជ្រើសរើសពួកគេតាមការ ពេញចិត្តរបស់ទ្រង់ឬ?

87 ពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់! នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ព្រះយេស៊ូវបានសុគត សម្រាប់...មិនមែនគ្រាន់តែដើម្បី...គោលបំណងរបស់ទ្រង់។

88 តោះចូរមើល ខ្ញុំជឿថា...ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាពួកគេបានអាន...សំណួរមួយចូលមក ក្នុងសាច់រៀងនេះ:

54. មិនសង្ឃឹមនឹងព្រះគម្ពីរបានប្រាប់យើងថាអ្នកទាំងនេះគឺជាអ្នកដែលនឹងមិន ក្លាយជា—គឺជាអ្នកដែលនឹងមិនបានសង្គ្រោះ។ ដូច្នោះ...

89 នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ បទគម្ពីរប្រាប់យើងថា មានមនុស្សដែលព្រះ បានតែងតាំងជាមុនថានឹងត្រូវកាត់ទោស។

90 តើអ្នកចង់អានវាទេ ដូច្នោះវានឹងអស់ពីចិត្តជានិច្ច? មិនអីទេ សូមបើកទៅកាន់ សៀវភៅ—យូដាស យូដាស និយាយនៅទីនេះ។

*យូដាស ជាបារាំងបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយជាប្អូនយ៉ាកុប ខ្ញុំផ្លូវ មកពួកអ្នកដែលព្រះបានហៅ ជាពួកអ្នកស្នូនភ្នាក់ក្នុងព្រះដ៏ជាព្រះវរបិតា ដែលបំរុងទុកក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ:*

91 ចាំមើលថាគាត់ប្រាប់អ្នកណា? មិនមែនជាមនុស្សមានបាប មិនត្រឹមតែបំរើ ផ្សាយដំណឹងល្អប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែចំពោះអ្នកដែលបានញែកជាបរិសុទ្ធ ហើយបាន ហៅមក។ ឃើញទេ អ្នកដែលបាននៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររួចហើយ។

*សូមឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានប្រកបដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា សេចក្តី សុខសាន្ត និងសេចក្តីស្រឡាញ់កាន់តែច្រើនឡើង។*

*ពួកស្នូនភ្នាក់អើយ...កំពុងដែលខ្ញុំឃ្នាតសរសេរពីសេចក្តីសង្គ្រោះ ដែលសំរាប់យើងទាំងអស់គ្នា នោះខ្ញុំមានសេចក្តីបង្ខំនឹងសរសេរ ផ្ញើមក*

អ្នករាល់គ្នា ហើយទាំងទូន្មាន...ឲ្យខំតយុទ្ធ ដើម្បីការពារសេចក្តីជំនឿ  
ដែលបានប្រគល់មកពួកបរិសុទ្ធទងជាសំរេច។

ដ្បិតមានមនុស្សខ្លះបានលួចចូល គឺជាពួកអ្នកដែលមានទោស  
កត់ទុក តាំងពីដើមមក...(ដោយរបៀបណា?) ...ជាមនុស្សទមិ  
លល្មើស ដែលបំផ្លាស់ព្រះគុណរបស់ព្រះនៃយើងរាល់គ្នា ឲ្យទៅជា  
សេចក្តីអាសអាភាស...

92 តាំងពីដើម! មិនមែនថា ព្រះបានឡើងគ្រងរាជ្យវិញ ហើយមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំ  
នឹងសង្គ្រោះបុរសនេះ ខ្ញុំនឹងបោះបង់បុរសនោះ។” នោះមិនមែនទេ! ព្រះបានសុគត  
ហើយនៅពេលព្រះយេស៊ូវបានសុគត នោះដង្វាយធួនបានគ្របដណ្តប់លើផែនដី  
ទាំងមូលសម្រាប់មនុស្សគ្រប់រូប។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ ដោយការដឹងទុកជាមុន...  
មិនមែនថាទ្រង់នឹង...ទ្រង់មិនសុខចិត្តឲ្យនរណាម្នាក់ត្រូវវិនាសឡើយ។ ទ្រង់  
ចង់ឱ្យមនុស្សគ្រប់គ្នាបានសង្គ្រោះ។ នោះគឺជាទ្រង់—នោះគឺជាគោលបំណងដ៏  
អស់កល្បរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះ នោះទ្រង់ដឹងថាអ្នកណានឹងមក  
ហើយអ្នកណាមិនបានសង្គ្រោះ។ បើទ្រង់មិនបានដឹង នោះទ្រង់មិនមែនជាព្រះ  
ដែលគ្មានដែនកំណត់នោះទេ។ ដូច្នេះ ព្រះគម្ពីរបង្រៀនបែបនោះ។ ថាយើងអាចធ្វើ  
បាន...

93 ប្រសិនបើយើងមានពេលត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងរ៉ូម ជំពូកទី៨ ហើយអ្នកអាច  
អានវាបាន។ រ៉ូម ជំពូកទី៩ កន្លែងផ្សេងទៀតជាច្រើននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ អេភេសូរ  
ជំពូកទី១។ ហើយអ្នកអាចមើលឃើញថាការជ្រើសរើសរបស់ព្រះ ដើម្បីឲ្យវាអាច  
ប្រាកដថា ព្រះបានប្រទានសេចក្តីសញ្ញាដោយគ្មានលក្ខខណ្ឌ។ ទ្រង់បានចាត់  
ព្រះយេស៊ូវឲ្យសុគតជំនួសអ្នកដែលទ្រង់បានដឹងជាមុន។ ឃើញទេ?

94 មិនមែនចេះតែនិយាយទេ “មែនហើយ អ្នកនិយាយថាព្រះមិនដឹងថានាងនឹង  
បានសង្គ្រោះឬអត់?” ព្រះទ្រង់ជ្រាបថាអ្នកនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ ឬថាអ្នកបានឬមិន  
បាននៅមុនពិភពលោកចាប់ផ្តើមកើតមក បើមិនអញ្ចឹងទេទ្រង់មិនមែនជាព្រះទេ។

95 តើអ្នកដឹងទេថាពាក្យគ្មានដែនកំណត់មានន័យដូចម្តេច? មើល...រកមើល  
នៅក្នុងវចនានុក្រមហើយរកមើលថាតើពាក្យគ្មានដែនកំណត់មានន័យដូចម្តេច។  
ហេតុអ្វី បានជាទ្រង់ស្គាល់គ្រប់សត្វស្លាបដែលមិនធ្លាប់មាននៅលើផែនដី គ្រប់  
បក្សាបក្សី គ្រប់សត្វល្អិត និងគ្រប់មេរោគ។ ទ្រង់បានស្គាល់វាមុនពេលដែលពួកគេ

កើតមក មិនអញ្ចឹងទេទ្រង់មិនមែនជាព្រះទេ។ ប្រាកដណាស់ ទ្រង់បានជ្រាប។ ត្រូវហើយ។

96 បន្ទាប់មក នៅក្នុងទីនោះ ព្រះមិនអាច—មិននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងនាំអ្នក ហើយនឹងបញ្ជូនទៅនរក។ ហើយខ្ញុំនឹងនាំអ្នក ហើយបញ្ជូនអ្នកទៅស្ថានសួគ៌។” ព្រះចង់ឱ្យអ្នកទាំងពីរទៅស្ថានសួគ៌។ ប៉ុន្តែ តាមរយៈការដឹងមុន ទ្រង់បានដឹងថា ម្នាក់នឹងជាមនុស្សអៀនខ្មាស ហើយម្នាក់ទៀតនឹងជាសុភាពបុរស និងជាគ្រិស្ដាន។ ឃើញទេ? ដូច្នេះ ទ្រង់ត្រូវបញ្ជូនព្រះយេស៊ូវទៅសុគត ដើម្បីសង្គ្រោះបុរសនោះ ដែលទ្រង់បានដឹងថាគាត់ចង់បានសេចក្តីសង្គ្រោះ។ តើអ្នកយល់ទេ?

ឥឡូវនេះមើលនៅទីនេះ:

ដោយឥតសង្ស័យបទគម្ពីរប្រាប់យើងថាទាំងនេះគឺជាអ្នកដែលនឹងមិនបាន សង្គ្រោះ។

55. ដូច្នេះប្រសិនបើដង្ហាយធួនគ្របដណ្តប់ទាំងអស់...គ្រប់ពូជសាសន៍របស់ អ័ដាម ហើយខ្លះបានបាត់បង់ដោយសារពួកគេមិនបានទទួលប្រយោជន៍ពី ការសន្យា ឬការផ្តល់ឱ្យនោះ នឹងមិន...ប្រហែលជា...ឥត...តើគាត់នឹង... តើមានអំណាចខ្លាំងជាងផែនការនិងគោលបំណងដ៏អស់កល្បរបស់ព្រះ ដ៏មានព្រះចេស្ដាឬ? តើវាអាចទៅរួចទេ...(ឥឡូវមនុស្សនេះ សំណួរទីពីរ នេះ កំពុងសួរ។) តើមនុស្សដែលបានរួចទោសនឹងមានអំណាចខ្លាំងក្លាជាង ផែនការ និងគោលបំណងដ៏អស់កល្បនៃព្រះដ៏មានគ្រប់ចេស្ដាទេឬ?

97 អត់ទេ បងប្អូនប្រុសស្រីខ្ញុំអើយ។ ប្រាកដជាមិនមែនទេ! មិនមានអ្វីខ្លាំងជាង នេះទេ...ឆន្ទៈរបស់មនុស្សមិនអាចប្រៀបធៀបជាមួយ—គោលបំណងដ៏អស់កល្ប នៃការជំនុំជំរះរបស់ព្រះទេ។ វាមិនអាចទៅរួច ឃើញទេ។

98 ឥឡូវនេះ សំណួរដំបូងរបស់អ្នកគឺត្រឹមត្រូវ។ សំណួរទីពីររបស់អ្នកមិនអាច ទេ មិត្តអើយ។ ពីព្រោះមើលចុះ មើលពីរបៀបដែលវាត្រូវបានសរសេរនៅទីនេះ សូមមើល: “តើមនុស្សដែលបានរួចទោសនឹងមានអំណាចខ្លាំងក្លាជាងផែនការ និងគោលបំណងដ៏អស់កល្បនៃព្រះដ៏មានគ្រប់ចេស្ដាទេឬ?” ហេតុអ្វី ប្រាកដជា មិនអាច។ តើឆន្ទៈរបស់មនុស្សអាចជាកម្លាំងខ្លាំងជាងគោលបំណងនៃព្រះដ៏ មានព្រះចេស្ដាយ៉ាងដូចម្តេចបាន? ហើយមនុស្សដែលស្ថិតក្នុងលក្ខខណ្ឌខាង សាច់ឈាមរបស់គាត់នឹងធ្វើតាមអ្វីដែលគាត់ចង់បាន ខ្លាំងជាងអ្វីដែលព្រះដ៏អស់



កល្ប និងល្អឥតខ្ចោះ ចង់បានយ៉ាងម៉េច? ប្រាកដជាមិនមែន! វាមិនអាចទៅរួច ឃើញទេ។ ព្រះដ៏អស់កល្បជានិច្ច ដែលមានគោលបំណងល្អឥតខ្ចោះ តើអ្នកអាច និយាយបានថា—បុរសខាងសាច់ឈាមនៅទីនេះ មិនថាវាយ៉ាងម៉េចទេ (ហើយ គាត់ប្រហែលជា) គោលបំណងរបស់គាត់មិនអាចប្រៀបធៀបជាមួយនេះបានទេ: —គោលបំណងនៃព្រះដ៏អស់កល្បនិងព្រះចេស្ដាទ្រង់។

99 ប្រុងស្រីម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុស ប្រាណហាំ—អដ។ បាទ។ [ខ្ញុំ សុំទោស។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់សួរសំណួរមួយ ហើយ—ហើយអ្នកយល់ខុសពីអ្វីដែល ខ្ញុំចង់និយាយនៅទីនោះ។] បាទ មិនអីទេ បងស្រី។ [ខ្ញុំមិនជឿទាល់តែសោះ ខ្ញុំមានន័យថា គោលបំណងដ៏អស់កល្បរបស់ព្រះគឺបដិសេធនូវសេរីរបស់ មនុស្ស។]

100 ត្រឹមត្រូវហើយ។ អូ មែនហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានអានវាខុស ឃើញទេ។ ត្រូវហើយ។ បាទ អ្នកពិតជាត្រូវហើយបងស្រី។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវាជាបស់អ្នកទេ—សំណួររបស់ អ្នក។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែសូមមើលកន្លែងដែលខ្ញុំមានវានៅទីនេះ...ឥឡូវនេះ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំមើល “គ្របដណ្តប់ពូជសាសន៍របស់អ៊ីដាម ហើយអ្នកខ្លះបាន បាត់បង់ដោយសារពួកគេមិនបានប្រយោជន៍ផ្ទាល់ខ្លួន—ខ្លួនគេនៃការផ្តល់ របស់ខ្លួន តើសេរីភាពរបស់មនុស្សនឹងមិនមានកម្លាំងខ្លាំងជាងផែនការ និង គោលបំណងដ៏អស់កល្បរបស់ព្រះដ៏មានគ្រប់ចេស្ដាទេឬ?” ឃើញទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបាន បកស្រាយគំនិតរបស់អ្នកខុសនៅទីនោះ។ បាទ គោលបំណងដ៏អស់កល្បរបស់ ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា។ មែនហើយ ដែលដោះស្រាយវា។

101 ខ្ញុំគិតថាអ្នករាល់គ្នាយល់អំពីរឿងនោះ។ អ្នកយល់ហើយ លើកដៃឡើង។ វា —វាជាគោលបំណងដ៏អស់កល្បរបស់ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា ប្រាកដជានៅឆ្ងាយ ជាងនេះ—លើសពីអ្វីដែលបុរសអាចធ្វើបាន។

ឥឡូវនេះ:

56. ខ្ញុំមិនយល់ពីពន្លឺនៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងជំពូកទី២៨ នៃ...ខទី ១៩ នៃ ម៉ាថាយ។ តើនេះមានន័យថាម៉េច?

102 មែនហើយ ឥឡូវនេះ ប្រហែលជាវាមិនចំណាយពេលខ្ញុំច្រើនទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែ មួយនាទីប៉ុណ្ណោះ។ ហើយសូមឲ្យមានអ្នកណាម្នាក់បើកជាមួយខ្ញុំ ប្រសិនបើអ្នក ចង់ទៅ ម៉ាថាយ ជំពូកទី ២៨និងខទី១៩។ ហើយយើងនឹងដឹងថាតើមនុស្សនោះ

ជាអ្វី... ម៉ែប្រាំ... ឥឡូវនេះ វានឹងធ្វើឱ្យអ្នករឹងមាំ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែនៅជាមួយវា។  
វាជា—ជាការប្រសើរណាស់ អ្នកឃើញទេ? វាមិនមែនជាការផ្សាយដំណឹងល្អទេ  
ប៉ុន្តែវាគឺជា...

103 ឥឡូវនេះយើង... ឥឡូវនេះជាកន្លែងដែលមនុស្សព្យាយាមនិយាយថា “មាន  
ភាពជុំយគ្នានៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។” ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យនរណាម្នាក់បើកទៅរក... ជាមួយ  
ម៉ាថាយ ២៨:១៩។ ឬក៏ អត់ទេ ខ្ញុំចង់ឱ្យនរណាម្នាក់... ម៉ាថាយ ២៨:១៩។ ខ្ញុំ  
ចង់ឱ្យអ្នកណាម្នាក់បើកទៅកិច្ចការ ២:៣៨។ អ្នកមានព្រះគម្ពីរបស់អ្នកនៅទីនោះ  
បងប្រុស នេវីល?

104 ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកអានដោយខ្លួនឯងឥឡូវនេះ។ “ហើយខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកពី  
ភាពជុំយគ្នាយ៉ាងតឹងរឹងក្នុងព្រះគម្ពីរ។ និងអ្វីដែល—ព្រះគម្ពីរ... ប្រជាជននិយាយ  
‘ព្រះគម្ពីរមិនប្រឆាំងនឹងខ្លួនឯងទេ’ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកយករឿងនេះទៅពិចារណា។”

105 ហើយនេះធ្វើឱ្យសាស្ត្រាចារ្យមានស្ងួរសក់។ ប៉ុន្តែវា—វាសាមញ្ញ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ  
នឹងអាន ម៉ាថាយ ២៨:១៩ អ្នកមកតាមខ្ញុំ។ ហើយអ្នកខ្លះជាមួយកិច្ចការ ២:៣៨  
សូមត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ ខ្ញុំនឹងចាប់ផ្តើមដល់ខទី ១៨ នេះជាជំពូកចុងក្រោយនៃ  
ម៉ាថាយ:

*ឯព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់យាងមកមានព្រះបន្ទូលទៅសិស្សទ្រង់... នឹងគេ  
ថា គ្រប់ទាំងអំណាចបានប្រគល់មកខ្ញុំនៅលើស្ថានសួគ៌ ហើយលើ  
ផែនដីផង។ (តើអំណាចរបស់ព្រះបិតានៅឯណា?)*

106 ប្រសិនបើអំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ និងផែនដីត្រូវបានប្រទានដល់  
ព្រះយេស៊ូវ នោះព្រះនឹងគ្មានអំណាចទេ មែនទេ? ឬទ្រង់គ្រាន់តែប្រាប់រឿងមួយ?  
តើទ្រង់និយាយលេងទេដឹង? ទ្រង់មានន័យពិតៗ! តើអ្នកមិនជឿថាទ្រង់មានន័យ  
ពិតទេ? មែនហើយ ប្រសិនបើអំណាចទាំងអស់ត្រូវបានផ្តល់ដល់ទ្រង់ តើអំណាច  
របស់ព្រះនៅឯណានៅពេលនោះ? ទ្រង់ជាព្រះ! នោះជាការពិត។ នោះជារឿង  
តែមួយគត់ដែលមានចំពោះវា។ នោះគឺគ្រាន់តែដូច្នោះ។ សូមមើល ទ្រង់ជាព្រះ។  
ឬក៏មាននរណាម្នាក់បានអង្គុយនៅទីនោះ មានអំណាចខ្លះ មិនមានវាទៀតទេ។  
ឃើញទេ? ដូច្នោះអ្នកមិនអាច—អ្នកមិនអាចច្រឡំវាបានទេ។ យើងនឹងចូលទៅក្នុង  
រឿងដូចគ្នានេះនៅទីនេះ។ ត្រូវហើយ:

...គ្រប់ទាំងអំណាចបានប្រគល់មកខ្ញុំនៅលើផែនដី...ស្ថានសួគ៌  
ហើយលើផែនដីផង។

ដូច្នោះចូរទៅ...បញ្ចុះបញ្ចូលឲ្យមានសិស្សនៅគ្រប់ទាំងសាសន៍  
ព្រមទាំងធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យ ដោយនូវព្រះនាមព្រះវរបិតា  
ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចុះ:

ហើយបង្រៀន ឲ្យគេកាន់តាមគ្រប់ទាំងសេចក្តី ដែលខ្ញុំបានបង្គាប់  
មកអ្នករាល់គ្នាផង... ហើយមើល ខ្ញុំក៏នៅជាមួយនឹងអ្នករាល់គ្នាជា  
រាល់ថ្ងៃដែរ ដរាបដល់បំផុតកាល។

107 កិច្ចការ២:៣៨ ឥឡូវនេះ មាននរណាម្នាក់បានអាន។ រង់ចាំមួយភ្លែត។  
កិច្ចការ ជំពូកទី២ ខទី៣៨។ ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់ឱ្យជិតឥឡូវនេះ ហើយគ្រាន់តែ  
អត់ធ្មត់ នោះយើងនឹងឃើញឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ នេះគឺដប់ថ្ងៃក្រោយមក  
បន្ទាប់ពីព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់ពួកគេឥឡូវនេះ ម៉ាថាយ ២៨:១៩ “ដូច្នោះ ចូរទៅ  
បញ្ចុះបញ្ចូលឲ្យមានសិស្សនៅគ្រប់ទាំងសាសន៍ ព្រមទាំងធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យ  
ដោយនូវព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចុះ។”

108 ឥឡូវនេះ ពេត្រុស ដប់ថ្ងៃក្រោយមក...ពួកគេមិនដែលអធិប្បាយសេចក្តី  
បង្រៀនផ្សេងទៀតទេ។ ពួកគេបានឡើងទៅក្នុងបន្ទប់ខាងលើនៃក្រុងយេរូសាឡឹម  
ហើយរង់ចាំនៅទីនោះ (ដប់ថ្ងៃ) ដើម្បីឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក។ តើមាន  
ប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? នៅកន្លែងនេះ។ នេះជាពេត្រុស ពេត្រុសមានកូនសោ  
សម្រាប់នគរ។ មិនអីទេ យើងនឹងឃើញអ្វីដែលគាត់ធ្វើ។ ម៉ាថាយ ឬខ្ញុំមានន័យថា  
កិច្ចការ២ សូមលើកយកខទី៣៦:

ដូច្នោះ ចូរឲ្យពួកវង្សអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់ដឹងជាប្រាកដថា ថាព្រះ  
ទ្រង់បានលើកព្រះយេស៊ូវនេះដែលអុនកររាល់គ្នា...បានគ្នាផង ឲ្យទ្រង់  
ធ្វើជាព្រះអម្ចាស់ ហើយជាព្រះគ្រីស្ទផង។

“ទាំងព្រះអម្ចាស់និងព្រះគ្រីស្ទ។” កុំច្ងល់ អំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ និង  
ផែនដីត្រូវបានប្រទានដល់ទ្រង់។

កាលគេបានឮ នោះគេមានសេចក្តីចាក់ចុចក្នុងចិត្ត ក៏សួរពេត្រុស...  
និងពួកសាវ័កដទៃទៀតថា បងប្អូនអើយ តើយើងខ្ញុំត្រូវធ្វើដូចម្តេច?

ពេត្រុសឆ្លើយតបថា...ពេត្រុសឆ្លើយតបថា ចូរអ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្តចុះ  
 ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកទាំងអស់គ្នា ដោយនូវព្រះនាម  
 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ប្រយោជន៍ឲ្យបានរួចពីបាប នោះអ្នករាល់គ្នានឹង  
 ទទួលអំណោយទាន ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

109 ឥឡូវនេះ មានភាពផ្ទុយគ្នា “ធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមៈ ព្រះវរបិតា  
 ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ហើយពេត្រុសបាននិយាយនៅក្នុងកិច្ចការ  
 ២:៣៨ ដប់ថ្ងៃក្រោយមក។ “ចូរប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម  
 នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

110 បន្ទាប់មក ពេលបន្ទាប់ការប្រែចិត្តត្រូវបានគេនិយាយ—និយាយអំពី ឬ  
 ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ វាជាកិច្ចការ—ជំពូកទី៨ នៅពេលដែល  
 ភីលីពចុះទៅផ្សព្វផ្សាយ...ទៅ—ដល់ជនជាតិសាម៉ារី។ ហើយពួកគេបានទទួល  
 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេបានជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

111 លើកក្រោយវាត្រូវបានគេនិយាយអំពីរឿងនោះ គឺជាពេលដែលសាសន៍ដទៃ  
 បានទទួលវា កិច្ចការ ១០:៤៩:

កាលពេត្រុស...កំពុងតែអធិប្បាយនៅឡើយ នោះ ព្រះវិញ្ញាណ  
 បរិសុទ្ធក៏យាងចុះមក...សណ្ឋិតលើអស់អ្នក...ដែលកំពុងតែស្តាប់  
 ព្រះបន្ទូល។

ដូរគេពេញអ្នកទាំងនោះនិយាយភាសាដទៃ ហើយសរសើរដំកើងដល់  
 ព្រះ។ នោះពេត្រុសសួរថា

តើមានអ្នកណាអាចនឹងឃាត់ មិនឲ្យធ្វើ...បុណ្យជ្រមុជទឹកដល់អ្នក  
 ទាំងនេះបានឬទេ ដែលពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចជា  
 យើងដែរ?

គាត់ក៏បង្គាប់ឲ្យធ្វើបុណ្យជ្រមុជឲ្យគេដោយនូវព្រះនាមព្រះអម្ចាស់  
 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

112 ឥឡូវនេះទុកឱ្យខ្ញុំមានអ្វីមួយនៅទីនេះ គ្រាន់តែបង្ហាញអ្នកនូវអ្វីមួយបន្តិច  
 ដូច្នេះអ្នកនឹងមិនភ្លេចវា នឹងធ្វើការបង្ហាញបន្តិច។ ខ្ញុំនឹងដាក់...តើមានប៉ុន្មាន  
 ប្រភេទ...តើជាតិសាសន៍របស់មនុស្សមាននៅលើលោកទេ? មានបីនាក់:

ហាំ សិម និងប្រជាជនរបស់យ៉ាផែត។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? យើងមកពីកូនប្រុសទាំងបីរបស់ល្អាអេ។ ប្រជាជនរបស់ហាំ ប្រជាជនរបស់សិម... ប្រជាជនរបស់យ៉ាផែតគឺជាជនជាតិអង់ហ្គោល-សាសុន ប្រជាជនរបស់សិមគឺជាប្រជាជន...ជំនាន់ទាំងបីនោះគឺ: សាសន៍យូដា សាសន៍ដទៃ និងពាក់កណ្តាលសាសន៍យូដា និងសាសន៍ដទៃ។ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ នៅពេលដែលនៅទីនោះ...ហើយនេះគឺជា ហាំ...សិម ហាំ និងយ៉ាផែត។

113 ឥឡូវនេះ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកជាលើកដំបូងត្រូវបាននិយាយ ត្រូវបាននិយាយដោយយ៉ូហានបាទីស្ទ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាវាជាការពិត? មិនអីទេ ខ្ញុំនឹងដាក់វានៅទីនេះ ផ្លូវទៅទីនេះ យ៉ូហានបាទីស្ទ។ ហើយយ៉ូហានបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ប្រជាជននៅទន្លេយ៉ែរដាន់ ដោយបង្គាប់ពួកគេឲ្យប្រែចិត្ត ហើយប្រព្រឹត្តឱ្យបានត្រឹមត្រូវជាមួយនឹងព្រះ ហើយលក់របស់របររបស់ពួកគេ ហើយចែកទានដល់ជនក្រីក្រ ហើយពួកគេទាញបានកំរៃត្រូវនឹងប្រាក់របស់ពួកគេ ហើយប្រព្រឹត្តឱ្យបានត្រឹមត្រូវចំពោះព្រះ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? លោកបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឲ្យពួកគេនៅទន្លេយ៉ែរដាន់ មិនបានបោះគេ មិនបានចាក់ទឹកទេ គឺបានជ្រមុជទឹក! ប្រសិនបើអ្នកមិនជឿទេ នេះជាវចនានុក្រម ស្វែងយល់ថាតើវាមិនមែនជា**បាទីស្ទ** ដែលជា “ជ្រមុជ មុជចូល ដាក់នៅក្រោមទឹក កប់ក្រោម។” ឥឡូវនេះ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកជាលើកដំបូងត្រូវបានគេនិយាយ គឺនៅទីនោះ។

114 ការជ្រមុជទឹកជាលើកទីពីរដែលព្រះយេស៊ូវបានបង្គាប់មក គឺម៉ាថាយ ២៨:១៩។

115 ពេលបន្ទាប់ពីបុណ្យជ្រមុជទឹកត្រូវបានលើកឡើងគឺ កិច្ចការ ២:៣៨។

116 ពេលបន្ទាប់ពីការជ្រមុជទឹកត្រូវបានលើកឡើងគឺនៅក្នុងជំពូកទី៨ នៃកិច្ចការ។

117 ពេលក្រោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកត្រូវបាននិយាយ គឺនៅក្នុង—ជំពូកទី១០នៃកិច្ចការ។

118 ហើយបន្ទាប់មកយើងមកពីពេលដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ថានៅទីនេះ “ដូច្នោះ ចូរទៅបញ្ចុះបញ្ចូលឲ្យមានសិស្សនៅគ្រប់ទាំងសាសន៍ ព្រមទាំងធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យ ដោយនូវព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចុះ។”

119 ឥឡូវនេះ ចូរកែសម្រួលបទគម្ពីរនេះចេញ ជាមុនសិន។ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថា “គ្មានបទគម្ពីរណាមួយក្នុងគម្ពីរដែលផ្ទុយនឹងបទគម្ពីរមួយទៀតឡើយ។” ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកនាំវាមកឱ្យខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានសួរវាអស់រយៈពេល២៦ឆ្នាំមកហើយ ហើយខ្ញុំមិនទាន់រកឃើញទេ។ គ្មានបទគម្ពីរណាដែលផ្ទុយ...ប្រសិនបើវាផ្ទុយពីវា នោះវាជាកិច្ចការដែលសរសេរដោយមនុស្ស។ អត់ទេ បាទ គ្មានការផ្ទុយគ្នាក្នុងគម្ពីរទេ!

120 ឥឡូវនេះអ្នកបាននិយាយថា “ចុះរឿងហ្នឹង?”

121 នៅទីនេះ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ដូច្នោះ ចូរទៅបង្រៀនគ្រប់ជាតិសាសន៍ ធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យពួកគេនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”

122 ពេត្រុសបែរទៅខាងស្តាំវិញ ហើយនិយាយថា “ចូរឱ្យទាំងអស់គ្នាប្រែចិត្តចុះ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

123 “មានភាពផ្ទុយគ្នារបស់អ្នក។” មើលទៅដូចជាផ្ទុយ។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកអានដោយចិត្តខាងសាច់ឈាម ហើយមិនបើកចិត្តទេ វានឹងមានភាពផ្ទុយគ្នា។

124 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកអានវាដោយបើកចិត្ត “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានលាក់ការនេះពីភ្នែករបស់អ្នកប្រាជ្ញ និងអ្នកមានប្រាជ្ញា” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ ហើយអរព្រះ គុណ ព្រះជាម្ចាស់ “ហើយបានបង្ហាញវាដល់កូនក្មេងដូចដែលវានឹងរៀន។” ប្រសិនបើអ្នកមានគំនិត ហើយមិនមែនជាគំនិតអាត្មានិយមទេ ប៉ុន្តែមានចិត្តស្ម័គ្រចិត្តរៀន នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងបង្រៀនអ្នកនូវរឿងទាំងនេះ។

125 ឥឡូវនេះប្រសិនបើវាមិនធ្វើការប្រៀប ធៀប.. អ្នកបាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងដោយរបៀបណាថាអ្នកត្រូវ?” មែនហើយ វាប្រៀបធៀបជាមួយនឹងបទគម្ពីរដែលនៅសល់។ ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើទេ អ្នកមានភាពផ្ទុយគ្នាត្រង់នេះ។

126 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់សួរអ្នកនូវសំណួរមួយ។ នេះគឺជាជំពូកចុងក្រោយរបស់ម៉ាថាយ។ ខ្ញុំនឹងយកវាជាទម្រង់តូចមួយ ដើម្បីឱ្យអ្នករាល់គ្នា...កុមារនឹងយល់ពីវា។

127 ជាឧទាហរណ៍ ប្រសិនបើអ្នកអានរឿងស្នេហា ហើយនៅខាងក្រោយវានិយាយថា “ហើយម៉ាតិរៀនិងចនបានរស់នៅដោយរីករាយ។” មែនហើយ អ្នកឆ្ងល់ថា ចននិងម៉ាតិរៀន គឺជាអ្នកណា ដែលរស់នៅដោយសប្បាយរីករាយនោះ។

ឥឡូវនេះ បើអ្នកចង់ដឹងថាចននិងម៉ាវៀជានរណានោះ អ្នកគួរតែត្រឡប់ទៅរក សៀវភៅទីមួយវិញហើយរកមើលថាតើចន និងម៉ាវៀជានរណា។ បន្ទាប់មកត្រលប់ មកទំនេរវិញ ហើយរក មើល ថាតើម៉ាវៀជានរណា ហើយតើនាងមកពីគ្រួសារអ្វី ហើយចនជានរណា ហើយគាត់មកពីគ្រួសារអ្វី ហើយត្រកូលអ្វី និងរបៀបដែល ពួកគេបានរៀបការនិងរៀងទាំងអស់អំពីវា។ តើវាត្រូវទេ?

128 មែនហើយ នោះជារឿងដូចគ្នាក្នុងការអានព្រះគម្ពីរនៅទីនេះ។ នៅពេល... មើល ព្រះយេស៊ូវមិនដែលមានបន្ទូលថា “ចូរទៅធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់មនុស្ស ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះរាជបុត្រា ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ” របៀបដែលគេធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យក្នុងនាមបុគ្គលបីអង្គ។ មិនមានបទ គម្ពីរសម្រាប់រឿងនោះនៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ។ ទ្រង់មិនដែលនិយាយថា “ក្នុងនាម (ន-ា-ម) នាម” នៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

129 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ក្នុងនាម (ន-ា-ម)” ឯកវចនៈ សូមមើលព្រះគម្ពីររបស់ អ្នកនៅទីនោះ ហើយរកមើលថាត្រឹមត្រូវឬអត់ ម៉ាថាយ ២៨ “នៅក្នុងព្រះនាម។”

130 មិនមែន “នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះរាជបុត្រា...” នោះជាវិធីដែលគ្រូអធិប្បាយខាងត្រីងកាធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យ។ “នៅក្នុងព្រះនាម នៃព្រះវរបិតា នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះរាជបុត្រា និងនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។” នោះមិនមានសូម្បីតែនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។

131 “បន្ទាប់មកនៅក្នុងនាម...” អ្នកបាននិយាយថា “មែនហើយ បន្ទាប់មកនៅក្នុង នាមរបស់ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” បន្ទាប់មកមាន នាមជាក់លាក់មួយនៅទីនោះ។

132 មែនហើយ តើវិភិតជាឈ្មោះឬទេ? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង ថាឪពុកមិនមែនជាឈ្មោះ? ឪពុកគឺជាគោរមងារ។ បុត្រាមិនមែនជាឈ្មោះ ទេ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាបុត្រាមិនមែនជាឈ្មោះ? តើមានឪពុកប៉ុន្មាន នាក់នៅទីនេះ? លើកដៃអ្នកឡើង។ តើមានកូនប្រុសប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ? លើកដៃរបស់អ្នកឡើង។ អញ្ចឹងតើអ្នកមួយណាមានឈ្មោះ “កូនប្រុស”? មួយណា ដែលអ្នកដាក់ឈ្មោះថា “ឪពុក”? មិនអីទេ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនមែនជាឈ្មោះ ទេ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាអ្វីដែលជាវា។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ? លើកដៃអ្នកឡើង។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាអ្វីដែលជា

ទ្រង់។ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទាំងពីរគឺមិនមែនជាឈ្មោះទេ។ មិនមានឈ្មោះទៅក្នុងវាទេ។

133 អញ្ជឹង ប្រសិនបើទ្រង់មានបន្ទូលថា “ធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” យើងគួរតែត្រឡប់ទៅរកមើល ថាតើនរណាជាព្រះបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សូមត្រលប់ទៅ ជំពូកទី១ នៃម៉ាថាយអញ្ជឹង សូមមើលតើមិត្តម្នាក់នេះដែលយើងគួរធ្វើពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងនាមអ្វី។ ហើយយើងចាប់ផ្តើមឥឡូវនេះជាមួយនឹង ម៉ាថាយ ជំពូក ទី១ និងខ១៨។ អានអោយច្បាស់ អ្នកទាំងអស់គ្នា។

134 ឥឡូវនេះ អ្នកដែលបានសួរសំណួរ ខ្ញុំចង់លើកឧទាហរណ៍បន្តិចនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងដាក់រឿងបីនៅទីនេះ ដើម្បីអោយអ្នកយល់ច្បាស់ (ធ្វើឧទាហរណ៍) ព្រះគម្ពីរ និងសៀវភៅទាំងនេះ ដើម្បីធ្វើជាឧទាហរណ៍។

135 មិនអីទេ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមើលខ្ញុំឱ្យជិត ហើយម្នាក់ៗតាមខ្ញុំឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ នេះគឺជាព្រះជាព្រះវរបិតា។ នេះគឺជាព្រះជាព្រះរាជបុត្រា។ នេះជាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ឥឡូវ ប៉ុន្មានយល់? អ្នកថាតាមខ្ញុំ។ តើអ្នកណានៅទីនេះ? [ក្រុមជំនុំ និយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”—អដ។] ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើអ្នកណា នៅទីនេះ? [“បិតា។”] តើនេះជានរណានៅទីនេះ? [“បុត្រា។”] ឥឡូវនេះ នោះជា វិធីដែលពួកខាងព្រះត្រីឯកជឿ សូមមើល ដែលធ្វើឱ្យយើងជាសាសន៍ដទៃ ដូចជា ឆោៗតាមដែលអាចធ្វើបាន។

136 សាសន៍យូដា នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកមិនអាចធ្វើអ្វីជាមួយ ជនជាតិយូដាបានទេ។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចកាត់ព្រះជាបិត់ណាត់ ហើយប្រគល់ទ្រង់ទៅឲ្យសាសន៍យូដាទេ។” ប៉ុន្តែ ប្រាកដជាមិនបាន អ្នកក៏មិន អាចធ្វើអញ្ចឹងចំពោះខ្ញុំដែរ។ ឃើញទេ? អត់ទេ បាទ។ ទ្រង់ជាព្រះតែមួយ។ នោះ ពិតហើយ។ មិនមែនព្រះបីទេ។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ពីរបៀប—របៀប—តើវា សាមញ្ញប៉ុណ្ណា។

137 ឥឡូវនេះយើងនឹងរកឃើញ។ ឥឡូវនេះតើនរណា...នេះជាអ្នកណា? អ្នកខ្លះ និយាយចេញមកឥឡូវនេះ។ ព្រះជាព្រះរាជបុត្រា។ តើវាត្រូវទេ? នេះគឺជា ព្រះរាជបុត្រា។ បន្ទាប់មក ព្រះបិតារបស់ទ្រង់គឺជាព្រះ។ តើវាត្រូវទេ? តើមាន



មនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿថាព្រះវរបិតាទ្រង់ជាព្រះ? លើកដៃឡើង។ តើមាន ប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿថាព្រះជាព្រះវរបិតានៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ? មិនអីទេ។

*វិធានដំណើរការព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនោះបានកើតមកយ៉ាងដូច្នោះ...*

138 ឥឡូវនេះ យើងនឹងត្រឡប់ទៅរកមើលថា តើនរណាជាបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលម៉ាថាយបានមានប្រសាសន៍ "ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុង ព្រះនាម។" សូមមើល នាម មិនមានឈ្មោះឥឡូវនេះ ព្រោះពួកគេមិនអាចជា ឈ្មោះ ព្រោះគ្មានឈ្មោះនៅទីនោះ។

*វិធានដំណើរការព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នោះបានកើតមកយ៉ាងដូច្នោះ៖ គឺនាង ម៉ារី មាតាទ្រង់ កាលដែលយ៉ូសែបបានដណ្តឹងនាងហើយ នោះ នាងមានគភ៌ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មុនដែលបាននៅជាមួយគ្នា ជាកូនរបស់ព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះបិតា។ (តើព្រះគម្ពីរបាននិយាយទេ? តើ ព្រះគម្ពីរនិយាយយ៉ាងណា?)...នោះនាងមានគភ៌ ដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ មុនដែលបាននៅជាមួយគ្នា។*

139 ដូច្នោះ តើមួយណាក្នុងចំណោមអ្នកទាំងនេះជាបិតារបស់ទ្រង់? ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា នេះគឺជាព្រះវរបិតារបស់ទ្រង់ ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់មាន បន្ទូលថា នេះគឺជាព្រះវរបិតារបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ តើមួយណាជាព្រះបិតារបស់ ទ្រង់? ឥឡូវនេះ បើទ្រង់មានឪពុកពីរ តើវាយ៉ាងណា? ប្រសិនបើទ្រង់មានបិតាពីរ ទ្រង់ជាកូនមិនស្របច្បាប់។

140 ឥឡូវសូមអានបន្តបន្តិចទៀត:

*ឯយ៉ូសែបប្តីនាង ជាមនុស្សសុចរិត គាត់មិនចង់បើករឿងនាងឲ្យគេ ដឹងទេ បានជាគាត់គិតលែងនាងចេញ ដោយសំងាត់វិញ។*

*កាលដែលគាត់កំពុងតែគិតពីការនោះ ស្រាប់តែ មានទេវតានៃ ព្រះអម្ចាស់ លេចមកពន្យល់សប្តិ ប្រាប់គាត់ថា យ៉ូសែប ពូជហ្លួងដាវីឌ អើយ កុំឲ្យខ្លាចនឹងយកនាងម៉ារី ជាប្រពន្ធអ្នកឡើយ៖ ដ្បិតបុត្រដែល មកចាប់ទំផ្តនាង នោះកើតពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ...[ក្រុមជំនុំនិយាយ ថា "ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ"—អេដ។]*

141 គឺអ្វី? ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? តើព្រះបិតាអាចជាព្រះវរបិតារបស់ទ្រង់ដោយ

របៀបណា ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាព្រះវរបិតារបស់ទ្រង់ក្នុងពេលតែមួយបានយ៉ាងម៉េច? ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបិតាពីរនាក់នោះ ប្រសិនបើវាត្រឹមត្រូវ។ អត់ទេ បាទ! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាព្រះ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាព្រះ។ ដូច្នេះព្រះនិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាបុគ្គលដូចគ្នា មិនអញ្ចឹងទេគឺទ្រង់មានបិតាពីរ។

142 ឃើញទេ យើងរកឃើញថា ចននិងម៉ារី ជានរណា បន្ទាប់ពីពេលនោះ។ មែនហើយ យើងរកឃើញថាតើពេត្រុសនិងម៉ាថាយកំពុងព្យាយាមប្រឆាំងគ្នាទៅវិញទៅមកឬអត់។ មើលថាតើបទគម្ពីរផ្ទុយនឹងខ្លួនវាឬអត់។ វាជាការខ្វះការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណ។ ត្រូវហើយ។

កាលដែលគាត់កំពុងតែគិតពីការនោះ...

143 ខ្ញុំបានអានខទី២០។ ឥឡូវនេះខទី ២១:

នាងនឹងប្រសូតបុត្រា១...(បុគ្គលនេះ តើមួយណាក្នុងចំណោមទាំងពីរនេះ? បុគ្គលមួយ ជាព្រះ។) ...ហើយអ្នកត្រូវថ្វាយព្រះនាមថា... (អ្វី?) [ចម្លើយក្រុមជំនុំ "ព្រះយេស៊ូវ"—អដ។] ...ព្រោះបុត្រនោះនឹងជួយសង្គ្រោះរាស្ត្រទ្រង់ ឲ្យរួចពីបាប។

...ការទាំងនោះកើតមក ដើម្បីឲ្យ...បានសំរេចសេចក្តី ដែលព្រះអម្ចាស់ទ្រង់មានព្រះបន្ទូល ដោយសារហោរាថា

មើល នាងព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌ ប្រសូតបានបុត្រា១ ហើយព្រះនាមបុត្រនោះត្រូវហៅថា អេម៉ាញ៉ូអែល...ដែលប្រែថា ព្រះអង្គទ្រង់គង់ជាមួយនឹងយើងខ្ញុំ។

144 ដូច្នេះ តើចននិងម៉ារីជាអ្នកណាដែលរស់នៅដោយភាពរីករាយនោះ? តើនរណាជាអ្នកនិយាយថា "ដូច្នេះ ចូរទៅបង្រៀនគ្រប់ជាតិសាសន៍ ធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកពួកគេក្នុងព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ"? តើនរណាជាបិតា? ព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? [មាននរណាម្នាក់និយាយថា "ព្រះយេស៊ូវ។"—អដ។] ប្រាកដណាស់ វាគឺជាទ្រង់។ ប្រាកដណាស់ គ្មានភាពផ្ទុយគ្នានឹងរឿងនោះទេ។ គ្មានសូម្បីបន្តិច។ វាគ្រាន់តែសម្រួលបទគម្ពីរចេញ។ ទ្រង់គឺជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ព្រះគឺ (អេម៉ាញ៉ូអែល) គង់នៅជាមួយយើង ដោយទ្រង់គង់នៅក្នុងរូបកាយដែលហៅថា

“ព្រះយេស៊ូវ”។

145 ឥឡូវនេះ ការបង្រៀនរបស់ពួកខាងក្រុមជំនុំនៃណេស ខ្ញុំច្បាស់ជាមិនយល់ស្របនឹងការនោះទេ ដោយគិតថាព្រះយេស៊ូវគឺមួយ ដូចជាម្រាមដៃរបស់អ្នកគឺតែមួយ។ ទ្រង់ត្រូវតែមានបិតា។ បើទ្រង់មិនមាន តើទ្រង់អាចធ្វើជាបិតារបស់ទ្រង់ដោយរបៀបណា? ហើយប្រសិនបើព្រះវរបិតាទ្រង់ជាបុរសដូចពួកខាងព្រះគ្រីឯកបាននិយាយ នោះទ្រង់បានកើតមកមានកំណើតខុសច្បាប់ដែលមានបិតាពីរនាក់។ ដូច្នេះ អ្នកឃើញថា អ្នកទាំងពីរខុសដោយការប្រកែកគ្នា។ ឃើញទេ?

146 ប៉ុន្តែការពិតគឺថា ទាំងព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាបុគ្គលិកលក្ខណៈតែមួយ។ [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។] ...ការរស់នៅក្នុងរោងឧបោសថនៃសាច់ឈាម ដើម្បីដកបាបចេញពីលោកីយ៍។ ត្រូវណាស់ “ព្រះនៅជាមួយយើង។” ឥឡូវនេះ ដូច្នេះ នៅក្នុង ម៉ាថាយ ២៨:១៩...

147 ឥឡូវនេះ អ្នកស្វែងរកបទគម្ពីរ ហើយពេលដែលអ្នកអាចរកឃើញកន្លែងដែលមនុស្សម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ...(ឥឡូវសូមគិតពីវាទៅ ឥឡូវនេះកុំឲ្យរឿងនេះឆ្គងផុតអ្នកឡើយ។) ...ដែលជាកន្លែងដែលមនុស្សម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរធ្លាប់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមរបស់ “ព្រះវរបិតា” និង “ព្រះរាជបុត្រា” និង “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ចូរត្រឡប់មករកខ្ញុំវិញ ហើយប្រាប់ខ្ញុំថា ខ្ញុំជាមនុស្សលាក់ពុត ហើយខ្ញុំនឹងដាក់សញ្ញានៅលើខ្នងខ្ញុំ ហើយដើរកាត់ទីក្រុង។ វាមិនមាននៅក្នុងបទគម្ពីរទេ ចាប់ពីលោកុប្បត្តិដល់វិវរណៈ។ ប៉ុន្តែ មនុស្សគ្រប់រូបនៅក្នុងព្រះគម្ពីរបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ!

148 អ្នកនិយាយថា “ចាំបន្តិចលោកគ្រូអធិប្បាយអើយ។ ចុះយ៉ូហានវិញ? គាត់មិនបានជ្រមុជទឹកក្នុងនាមអ្វីទាំងអស់!”

149 មិនអីទេ យើងរកឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ចូរយើងងាកទៅ—ទៅដល់—កិច្ចការ ជំពូកទី១៩។ នៅទីនោះយើងរកឃើញសិស្សរបស់យ៉ូហាន។ មនុស្សគ្រប់រូបបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ឥឡូវនេះរហូតដល់យើងរកឃើញក្រុមនេះនៅទីនេះ។ កិច្ចការ ជំពូកទី១៩។ ហើយសូមចាប់ផ្តើមការអានឥឡូវនេះ ហើយយើងរកឃើញសិស្សរបស់យ៉ូហាន:

*កំពុងដែល...អំប៉ុឡូស (ជាអ្នកច្បាប់ ដែលបានប្រែចិត្តជឿ)នៅក្រុងកូរិនថូស នោះប៉ុលបានដើរកាត់អស់ទាំងស្រុកខាងលើ*

រហូតដល់ក្រុង...អេភេសូរៈ កាលគាត់រកឃើញសិស្សខ្លះ (ពួកគេ  
ជាអ្នកដើរតាមព្រះយេស៊ូវ)

150 ប្រសិនបើអ្នកទើបតែកត់សម្គាល់ជំពូកមុនៗនៅទីនោះ ពួកគេមានពេលវេលា  
ដ៏អស្ចារ្យរហូតដល់ស្រែកអរសប្បាយ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាវាជា  
ការពិត? ហើយ អ័គីឡានិង ព្រីស៊ីលបានចូលរួមកិច្ចប្រជុំ។ ហើយប៉ុល និងស៊ីឡា  
សត្រូវបានគេវាយធ្វើបាប ហើយត្រូវគេចាប់ដាក់គុក។ តើវាត្រូវទេ? ហើយពួកគេ  
មកទីនេះ ហើយបានរកឃើញ អ័គីឡានិង ព្រីស៊ីល។ ហើយពួកគេកំពុងមានការ  
ប្រជុំនៅទីនោះដោយគ្រូអធិប្បាយបាទីស្ទម្នាក់ឈ្មោះអ័ប៊ុឡូស ដែលត្រូវបាន  
បញ្ជាក់ដោយបទគម្ពីរនោះ ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ ឥឡូវប៉ុលរកឃើញគាត់:

...ប៉ុលបានដើរកាត់អស់ទាំងស្រុកខាងលើ រហូតដល់...ក្រុងអេភេ  
សូរៈ...កាលគាត់រកឃើញសិស្សខ្លះ

នោះក៏សួរថា ចាប់តាំងពីអ្នករាល់គ្នាជឿមក តើ  
បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬនៅ?...

151 ឥឡូវនេះ អ្នកជាមិត្តខាងបាទីស្ទ ជាទីស្រឡាញ់ ប្រសិនបើវាមិនគោះ—ឃាំង  
ចេញពីក្រោមទ្រឹស្តីរបស់អ្នក នៅពេលដែលអ្នកបាននិយាយថាអ្នក “បានទទួល  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពេលអ្នកជឿ។”

152 ប៉ុន្តែ ប៉ុលចង់សួរពួកអ្នកជ្រមុជទឹកទាំងនេះថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿឬទេ?” ឥឡូវនេះមើលអ្វីដែលពួកគេនិយាយ:

...គេឆ្លើយថា យើងខ្ញុំមិន...បានទាំងពួនិយាយពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
ផង។

គាត់សួរគេទៀតថា ដូច្នេះតើអ្នករាល់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក  
ដោយនូវអ្វី...(ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់បានវចនានុក្រមក្រិក  
នៅទីនេះ វានឹងបង្ហាញអ្នក “តើអ្នករាល់គ្នាបានទទួលបុណ្យ  
ជ្រមុជទឹកដោយនូវអ្វី?”...ដោយនូវអ្វីដែលអ្នករាល់គ្នាបានជ្រមុជទឹក?  
គេឆ្លើយថានៅក្រោមលោក លោកយ៉ូហានខាងក្រោយនេះ។ យ៉ូហាន  
បានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យយើង។

153 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់សួរថា: ប្រសិនបើអ្នកបានទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនោះ តើ

អ្នកពេញចិត្តនឹងវាទេ? បុរសដដែលនោះដែលបានដើរជាមួយព្រះយេស៊ូវក្នុងទន្លេ ហើយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ បុរសដដែលនោះបានធ្វើបុណ្យ ជ្រមុជទឹកដល់មនុស្សទាំងនេះ។ នោះជាបុណ្យជ្រមុជទឹកដ៏ល្អ៖ មិនច្រោះ មិន ចាក់ ប៉ុន្តែការជ្រមុជទឹកក្នុងភក់ចាស់របស់ទន្លេយ៉ាងជាន់នៅកន្លែងដដែល ដែល ព្រះយេស៊ូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ គិតមើលទៅ។

154 ប៉ុលបាននិយាយថា “ចាប់តាំងពីអ្នករាល់គ្នាជឿមក តើបានទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬនៅ?” ពួកគេ...គាត់...

គេឆ្លើយថា “យើងខ្ញុំ...មិនបានទាំងពួនិយាយពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធផង។”

គាត់សួរគេទៀតថា “ដូច្នេះ តើអ្នករាល់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយនូវ អ្វី?”

គេឆ្លើយថា “គឺដោយនូវបុណ្យជ្រមុជ។”

“តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយរបៀបណា?”

“របស់លោកយ៉ូហានទេ!”

155 ឥឡូវមើលអ្វីដែលប៉ុលបាននិយាយ។ មើលនៅទីនេះ៖

រួចប៉ុលនិយាយថា...អ្នកបានជ្រមុជ...ដោយយ៉ូហាន...ហើយ ពួកគេ

រួចប៉ុលនិយាយថាលោកយ៉ូហានបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក...ពី ដំណើរការប្រែចិត្ត ទាំងប្រាប់ពួក...ជន ...ឲ្យជឿដល់ព្រះអង្គដែលយាង មកក្រោយលោកវិញ គឺដល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

156 ឃើញទេ យ៉ូហានបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកតែចំពោះការប្រែចិត្តប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែការជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ គឺសម្រាប់ការផ្តាច់បាប។ ដង្វាយធួន មិនត្រូវបានធ្វើឡើងនៅពេលនោះ អំពើបាបមិនអាចត្រូវបានដកចេញបានទេ។ ឥឡូវនេះ...វាគ្រាន់តែជាការឆ្លើយដោយមនសិការ ដូចជានៅក្រោមច្បាប់។ លូកា ១៦:១៦ មានប្រសាសន៍ថា “ក្រីស្ទរិន័យ និងហោរាមានរហូតដល់លោកយ៉ូហាន ចាប់តាំងពីពេលនោះមក ព្រះរាជាណាចក្រត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយ។” ឥឡូវនេះមើល។ ហើយ...មើល។

ហើយប៉ុលបាននិយាយថាមិន...(ឥឡូវមើល)...តើអ្នកបានទទួល...

157 ទី៥—ខទី ៥:

កាលបានឮដូរច្នោះហើយ នោះគេក៏ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក  
(ម្តងទៀត) ដោយនូវព្រះនាម...ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទវិញ។

158 ត្រូវហើយ? បន្ទាប់មក មនុស្សទាំងនេះ ជាមនុស្សនៅក្នុងកិច្ចការ ២បាន  
ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវ។ ជនជាតិយូដាបាន  
ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សាសន៍នៃទេវតាទទួលបុណ្យ  
ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ហើយមនុស្សគ្រប់រូបនៅក្នុងព្រះគម្ពីរទាំងមូល  
បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

159 ឥឡូវរកកន្លែងមួយដែលអ្នកណាម្នាក់ផ្សេងធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក  
តាមវិធីផ្សេង ហើយខ្ញុំនឹងត្រឡប់ទៅទីនេះ ហើយបង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែល  
ពួកជំនុំកាតូលិកទទួលស្គាល់វា ហើយនិយាយថាអ្នកក្រាបចំពោះវា។ ហើយ  
បាននិយាយថា “ប្រហែលជាមានប្រូតេស្តង់ខ្លះបានសង្គ្រោះ ដោយសារពួកគេ  
មានគោលលទ្ធិកាតូលិកមួយចំនួន ដូចជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម  
‘ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ’ ថាព្រះវិហារកាតូលិកដ៏បរិសុទ្ធ  
មានសិទ្ធិផ្លាស់ប្តូរភាពខុសគ្នានោះចេញពីព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ទៅជា ‘ព្រះវរបិតា  
ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ’ ហើយក្រុមជំនុំប្រូតេស្តង់ទទួលស្គាល់វា។”  
រឿងនេះមិន ខ្ញុំនៅជាប់ជាមួយព្រះគម្ពីរ។ ខ្ញុំជឿព្រះគម្ពីរ។

160 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នកឱ្យមនុស្សឲ្យទទួលបុណ្យ  
ជ្រមុជទឹកម្តងទៀតឬ?” មែន! ព្រោះប៉ុលបានធ្វើ នៅទីនេះ។

161 ឥឡូវនេះ ចូរមើល កាឡាទី១:៨ ហើយរកមើលអ្វីដែលប៉ុលបាននិយាយ:  
...បើយើងខ្ញុំ ឬទេវតាពីស្ថានសួគ៌ នឹងប្រាប់ដំណឹងណាមក  
អ្នករាល់គ្នា ខុសពីដំណឹងល្អ ដែលយើងខ្ញុំបានប្រាប់ហើយ នោះ...ឲ្យ  
គេត្រូវបណ្តាសាចុះ។

162 ហ្នឹងហើយ “ប្រសិនបើយើងឬទេវតា។” ហើយប៉ុលជាមនុស្សដូចគ្នា បាន  
បង្គាប់ប្រជាជនឱ្យទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀតដែលប្រសើរជាពិធីបុណ្យ  
ជ្រមុជទឹកដែលអ្នកធ្លាប់ទទួល បងប្អូនអើយ ដោយហេតុថា យ៉ូហានបាទីស្ទ  
គឺជាបងប្អូនដ៏ជូនមួយរបស់ព្រះយេស៊ូវ ដែលជាបងប្អូនដ៏ជូនមួយ ទីពីរ ធ្វើបុណ្យ

ជ្រមុជទឹកជូនបងប្អូនដ៏ជូនមួយរបស់គាត់នៅទន្លេយ៉ាងដាន់ ហើយបែរមកវិញហើយ ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់សិស្សរបស់លោកយ៉ូហាន។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល ថា “វានឹងមិនដំណើរការទេ!” ឬប៉ុលបាននិយាយថាវា ហើយបានបង្គាប់ពួកគេឲ្យ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀតក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មុនពេលពួកគេ អាចទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បន្ទាប់ពីពួកគេបានស្រែកសរសើរតម្កើងព្រះ ហើយមានពេលដ៏អស្ចារ្យ មានភាពអស្ចារ្យ—ជួបជុំដ៏អស្ចារ្យ និងការបញ្ជាក់ដោយ ព្រះគម្ពីរ (ជាមួយនឹងទ្រឹស្តីរបស់ពួកគេ) ថាព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ តើមាន ប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថានោះជាបទគម្ពីរ? ជំពូកទី១៨។ ពិតជាមែន។ ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នេះមិនមានសំណួរទៅលើវាទេ។

163 ឥឡូវនេះខ្ញុំសូមផ្តល់ជូនអ្នកនូវសុន្ទរកថាសំខាន់មួយ។ ឥឡូវនេះ គាត់ មិនដែលចេញទៅក្រៅបញ្ជាទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងលូកា...ម៉ាថាយ ជំពូកទី១៦។ ព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលពួកគេចុះពីលើភ្នំ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើពួកគេថាកូន មនុស្សជានរណា?”

164 “អ្នកខ្លះនិយាយថាទ្រង់គឺជា ‘អេលីយ៉ា’ ហើយអ្នកខ្លះនិយាយថាទ្រង់គឺជា ‘ហោរា’ ហើយអ្នកខ្លះនិយាយថាទ្រង់គឺជា ‘អ្នកនេះ ឬអ្នកនោះ’។”

165 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែចុះតើអ្នកនិយាយថាខ្ញុំជាអ្នកណា?”

166 ពេត្រុសបាននិយាយថា “ទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មាន ព្រះជន្មរស់។”

167 មើលចុះ! “អ្នកមានពរហើយស៊ីម៉ូនកូនយ៉ូណាស់អើយ (កូនប្រុសរបស់យ៉ូ ណាស់) សាច់និងឈាមមិនដែលបង្ហាញរឿងនេះដល់អ្នកឡើយ។” អាម៉ែន!

168 សូមមើល វាត្រូវតែមកតាមការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ។ សាច់និងឈាម មិនដែលប្រាប់អេបិលថាគាត់ខុសទេ (កាអ៊ីន ថាគាត់ខុស) មិនដែលប្រាប់អេបិ លទេ។ “កាអ៊ីនខុស។” ប៉ុន្តែវាជាការបើកសម្តែងដែលអេបិលមាន “វាជាឈាម!” យើងនឹងចូលទៅក្នុងសំណួរនោះក្នុងប៉ុន្មាននាទីទៀត។ វាជាឈាម មិនមែនជា ផ្លែឈើទេ ដែលបានយកយើងចេញពីស្ថានអវសាន។ “វាជាឈាម” ហើយអេបិល តាមរយៈការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ ត្រូវបានបង្ហាញពីព្រះថាវាជាឈាម ហើយ គាត់ “ដោយជំនឿ” ហេព្រើរ ១១:១ ចែងថា “គាត់ថ្វាយយញ្ញបូជាដ៏ប្រសើរជាងកា

អ៊ិនទៅព្រះ។ ដែលព្រះជាម្ចាស់ទទួលយកដង្ហាយរបស់គាត់។” ហ្នឹងហើយ។ សូមមើល គាត់បានថ្វាយវាដោយសេចក្តីជំនឿ តាមរយៈការបើកសម្តែង។

169 ឥឡូវនេះមើល “សាច់និងឈាមមិនបានបង្ហាញរឿងនេះដល់អ្នក” (ទម្លាក់ទៅព្រះយេស៊ូវ) “ប៉ុន្តែ ព្រះបិតារបស់ខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌បានបើកសម្តែងការនេះដល់អ្នករាល់គ្នា។ ហើយនៅលើថ្មនេះ (ការបើកសម្តែងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ)...នៅលើថ្មនេះ ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ហើយទ្វារនរកមិនអាចយកឈ្នះវាបានទេ។” នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ...ហើយខ្ញុំប្រាប់ថា អ្នកគឺជាពេត្រុស ហើយខ្ញុំនឹងឲ្យកូនសោនៃរាជាណាចក្រដល់អ្នក។ ហើយអ្វីក៏ដោយ...ដោយសារតែអ្នកបើកចំហខាងវិញ្ញាណរវាងទីនេះ និងស្ថានសួគ៌។ សាច់និងឈាមៈ អ្នកមិនដែលចូលថ្នាក់សិក្ខាសាលាទេ អ្នកមិនដែលចូលរៀនទេ អ្នកមិនដែលចូល—ចូល—វគ្គសិក្សានៃទេវវិទ្យាណាមួយទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកពឹងលើព្រះ ហើយព្រះបានបើកបង្ហាញវាដល់អ្នក ហើយវាពិតជាបទគម្ពីរច្បាស់លាស់ដែលភ្ជាប់វាជាមួយគ្នា។ ខ្ញុំនិយាយថាអ្នកគឺជាពេត្រុស ត្រូវហើយ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសោ ហើយអ្វីដែលអ្នកចង់នៅលើផែនដី ខ្ញុំនឹងចងវានៅស្ថានសួគ៌។ អ្វីដែលអ្នកស្រាយនៅលើផែនដី ខ្ញុំនឹងស្រាយវានៅស្ថានសួគ៌។”

170 ហើយពេត្រុសគឺជាអ្នកនាំពាក្យនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ ពេលគេក៏យខ្លាចទាំងអស់គ្នាក្នុងការនិយាយ គាត់ក៏និយាយឡើងថា “អ្នកស្រុកយូដានិងអ្នកដែលរស់នៅក្រុងយេរូសាឡឹមអើយ ចូរឱ្យខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នា ហើយស្តាប់តាមពាក្យរបស់ខ្ញុំចុះ។ អ្នកទាំងនេះមិនមែនស្រវឹងដូចអ្នកស្មានទេ ព្រោះវាទើបម៉ោងទីបីនៃថ្ងៃ ប៉ុន្តែនេះជាពាក្យដែលបាននិយាយក្នុងហោរាយ៉ូអែល។ ព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា ‘វានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់ថា ‘ខ្ញុំនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំទៅលើមនុស្សទាំងអស់។ កូនប្រុសស្រីរបស់អ្នកនឹងទាយ។ ហើយខ្ញុំនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំមកលើស្រីបម្រើរបស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំនឹងបង្ហាញទិសគាល់នៅលើមេឃខាងលើនិងនៅលើផែនដីខាងក្រោម ហើយមានបង្គោលផ្សេង និងចំហាយ។ វានឹងកើតឡើងមុនថ្ងៃដ៏ធំនិងដ៏គួរឲ្យស្ងែងខ្លាចរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងមកដល់ ដើម្បីឲ្យអ្នកណាដែលអំពើនារវាងព្រះនាមនៃព្រះអង្គម្ចាស់ អ្នកនោះនឹងបានរួចជីវិត។’ ហ្នឹងហើយ។ អូ ខ្ញុំអើយ។



171 “សូមឲ្យខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អ្នកដោយសេរីអំពីបុព្វបុរសជាវីឌុ” គាត់បាន  
និយាយថា “គាត់បានស្លាប់ទាំងកប់ ហើយផ្ទុំរបស់គាត់នៅជាមួយយើងរហូតដល់  
សព្វថ្ងៃ។ ដូច្នោះ គាត់ជាហោរា គាត់បានឃើញ...បានឃើញទ្រង់នៅខាងស្តាំដៃ  
ហើយខ្ញុំនឹងមិនត្រូវផ្អែកឡើយ។ លើសពីនេះទៀត សាច់របស់ខ្ញុំនឹងបានស្ងប់  
ដោយសារតែទ្រង់នឹងមិនទុកព្រលឹងខ្ញុំនៅក្នុងនរក ក៏នឹងមិនឱ្យព្រះដំបូរសុទ្ធរបស់  
ទ្រង់ ឃើញសេចក្តីពុករលួយឡើយ។”

172 “ហើយជាវីឌុបានស្លាប់” គាត់បាននិយាយថា “ហើយបញ្ចុះសព ហើយ  
ផ្ទុំរបស់គាត់នៅជាមួយយើងសព្វថ្ងៃនេះ។ ប៉ុន្តែក្នុងនាមជាហោរា គាត់បាន  
ទាយទុកជាមុនអំពីការយាងមកនៃព្រះតែមួយ ដែលព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើត  
ទាំងព្រះអម្ចាស់និងព្រះគ្រីស្ទ។” អូ ខ្ញុំអើយ។ នេះជាបទគម្ពីររបស់អ្នក។ នេះជា  
សាច់រឿង។ នោះហើយជាវា។

173 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញនៅទីនេះ ថាវិធីត្រឹមត្រូវ និងវិធីពិត ហើយវិធី  
តែមួយគត់ដែលត្រូវបានតែងតាំង...ហើយពេត្រុសមានកូនសោ ហើយនៅថ្ងៃដែល  
គាត់អធិប្បាយ ពួកគេបាននិយាយ...ឥឡូវនេះ មើល នេះជាក្រុមជំនុំដំបូង។ អ្នក  
កាន់សាសនាកតូលិកស្តាប់រឿងនេះ។ អ្នកខេមបេលីស្តាប់រឿងនេះ។ អ្នកបាទីស្ទ  
ទនិងមេតូឌីស្ទស្តាប់ការនេះ។ ហើយអ្នកពេនទីកុស្តស្តាប់រឿងនេះ។ ក្រុមជំនុំនៃ  
ព្រះ ណាសារិន ភៀលគ្រឹមហូលីណេស ស្តាប់ការនេះ។

174 ពេត្រុសមានកូនសោ ហើយគាត់មានសិទ្ធិអំណាច បើមិនអញ្ចឹងទេគឺ  
ព្រះយេស៊ូវកុហកហើយ។ ហើយវាមិនអាចទៅរួចទេដែលទ្រង់កុហក “រឿងពីរដែល  
មិនអាចកែប្រែបាន វាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់ព្រះក្នុងការកុហក។” គាត់មានកូន  
សោ។ ព្រះយេស៊ូវប្រទានកូនសោដល់គាត់។ នៅពេលដែលទ្រង់បានឡើងលើ  
—នៅថ្ងៃទីបីដូចនោះ គាត់មានកូនសោនៃសេចក្តីស្តាប់ និងឋាននរក ប៉ុន្តែមិនមែន  
ជាកូនសោនៃអាណាចក្រទេ។ ពេត្រុសមានពួកគេ! វាពិតជាត្រូវ។

175 ហើយឥឡូវនេះ មើល ពេត្រុស អ្នកមានកូនសោពេញនៅខាងអ្នក ហើយអ្នក  
កំពុងអធិប្បាយ។ សំណួរកើតឡើង អ្នកប្រែចិត្តជឿដំបូងនៃក្រុមជំនុំថ្មី។ ក្រុមជំនុំគ្រី  
ស្ទានដំបូង។ ឥឡូវនេះ កាតូលិក ឥឡូវនេះ បាទីស្ទ មេតូឌីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរាន តើ  
អ្នកនៅលើគោលលទ្ធិក្រុមជំនុំថ្មីទេ? ស្វែងយល់ថាតើអ្នកជាអ្វី។

...បងប្អូនសួរភ្លាមអើយ តើយើងអាចធ្វើអ្វីបាន?

...ពេក្រសក្រោកឈរ ហើយនិយាយ...ចូរអ្នករាល់គ្នា...ប្រែចិត្ត ឡើង... (មើលចុះ កូនប្រុស របៀបដែលអ្នកដាក់សោទាំងនោះនៅ ទីនេះ ព្រះគ្រីស្ទនឹងដាក់វានៅស្ថានសួគ៌) ...ចូរទាំងអស់គ្នា ប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...(នោះ ហើយជារបៀបដែលអ្នកចូលទៅក្នុងនេះ) ...សម្រាប់ការផ្តាច់បាប ហើយអ្នកនឹងទទួលអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

176 កូនសោតទៅ “ចុច” នៅទីនេះ ហើយវាបានទៅ “ចុច” នៅទីនោះ។ នោះហើយ ជាមូលហេតុដែលពួកសិស្សរបស់យ៉ូហានត្រូវមក ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ម្តងទៀតក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ (មុនពេលពួកគេអាចចូលទៅស្ថានសួគ៌) សូមទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ទ្រង់បានរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ដូច្នោះវាមិន ធ្វើឱ្យអ្នកច្រឡំទេឡើយនេះ? ឃើញទេ? ពិតប្រាកដណាស់ ម៉ាថាយ ២៨:១៩ គឺជាចំណងជើង មិនមែនឈ្មោះទេ។

177 មិនអីទេ តើយើងមានពេលប៉ុន្មានទៀត? តើយើងអាចមានពេលដប់ប្រាំ នាទីទៀតដើម្បីឆ្លើយសំណួរពីរបីទៀតយ៉ាងលឿនឬទេ? តើយើងអាច? មិនអីទេ យើងនឹងប្រញាប់ឡើង។ ខ្ញុំមានពីរនៅទីនេះនៅខាងក្រោម ខ្ញុំចង់ធ្វើយ៉ាងលឿន ចូលរួមជាមួយនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ បន្ទាប់មកខ្ញុំអាចចូលក្នុងពួកគេ ដែលនៅសល់នៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ។

57. តើកាអ៊ីនជាពូជរបស់សត្វស៊ីកិនឬ? (នេះជាសំណួរល្អមួយ។) បើដូច្នោះ ហេតុអ្វីអង្គាមិនមានគភ៌រហូតដល់ក្រោយអីជាមស្គាល់នាង?

ដូចគ្នា...សំណួរបន្ទាប់គឺដូចគ្នា:

58. តើវាជា—ដើមឈើដែលអង្គស៊ីផ្លែ? នាងឃើញថាវាសម្រាប់ធ្វើជា អាហារ។

178 មិនអីទេ បងប្រុស បងស្រី មិនថាជានរណាទេ ចូរយើងត្រលប់ទៅលោកុប្បត្តិ ហើយស្វែងរកអ្វីមួយនៅទីនេះ។ ចូរទៅលោកុប្បត្តិ ៣:៨ ប្រសិនបើអ្នកចង់។ មិន អីទេ ហើយស្តាប់យ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់ឥឡូវនេះ។

179 ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងលើកយករឿងនេះ។ វាសុទ្ធតែបរិសុទ្ធ គ្មានអំពើបាប ឬគ្មាន សៅហ្មង។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងចូល...ក្នុង...សំណួរដំបូងរបស់អ្នកជាមុនសិន។

ដើមឈើជីវិត...កណ្តាលសួនច្បារ នៅកណ្តាលដើមឈើ។ ដើមឈើគឺ “ស្រ្តី”។  
ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងបញ្ជាក់ប្រាប់អ្នកតាមរយៈបទគម្ពីរ ប្រសិនបើអ្នកអត់ធ្មត់ពីរថ្ងៃ  
នាទី។

180 យើងនឹងដឹងជាមុនថាតើនាងជានាងឬអត់...ថាតើនាងមានគភ៌មុនពេលនាង  
ស្គាល់អីជាមប្តីអត់ ឬ ពីមុន...សូមស្តាប់:

រួចមកបានឮសំឡេងព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះ ដែលទ្រង់យាងក្នុង  
សួនច្បារ នៅពេលថ្ងៃលឿយៈ នោះអីជាម និងប្រពន្ធគាត់ ក៏ពួននឹង  
ព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះនៅកណ្តាលដើមឈើក្នុងសួនច្បារ។

ព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះ...ទ្រង់ហៅរកអីជាមដោយព្រះបន្ទូលថា...ឯង  
នៅឯណា?

គាត់ទូលឆ្លើយថា ទូលបង្គំបានឮសំឡេងទ្រង់នៅក្នុងសួនច្បារ ក៏  
រត់ទៅពួន ដោយនឹកភ័យខ្លាច ពីព្រោះនៅខ្លួនទេ... (ឥឡូវនេះគាត់  
មិនបានដឹងថាថ្ងៃមុន មានអ្វីមួយបានកើតឡើង អ្វីមួយដែលបង្ហាញឱ្យ  
គាត់ដឹងថាគាត់អាក្រាត) ក៏រត់ទៅពួន។

នោះព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលសួរថា តើអ្នកណាប្រាប់ឲ្យឯង  
ដឹងថា ឯងនៅខ្លួនទេ? ដូច្នេះ តើឯងបានស៊ីផ្លែឈើ...?

181 ស៊ីផ្លែឈើធ្វើឲ្យគេដឹងថាខ្លួននៅស្រាត? ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយជាញឹកញាប់  
(នេះមិនមែនជារឿងកំប្លែងទេ ខ្ញុំមិនមានន័យថាវាក្នុងលេងសើចទេ) “ប៉ុន្តែប្រសិនបើ  
ការញាំផ្លែប៉ោមធ្វើឱ្យស្រ្តីដឹងថាខ្លួនស្រាតនោះ យើងយកផ្លែប៉ោមមកវិញប្រសើរ  
ជាង។” ឃើញទេ? វាមិនមែនជាអាក្រាតទេ។ វាមិនមែនជាដើមឈើទេ ផ្លែប៉ោម  
ដែលគេបរិភោគ វាជាការរួមភេទ។ មើល:

...តើឯងបានស៊ីផ្លែឈើ ដែលអញហាមមិនឲ្យស៊ីឬអី?

អីជាមទូលទ្រង់ថា ស្រ្តីដែលទ្រង់បានប្រទានឲ្យនៅជាមួយនឹង  
ទូលបង្គំ វាឲ្យ...ផ្លែឈើនោះ មកទូលបង្គំ ទូលបង្គំក៏ទទួលទានទៅ។

រួចព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះ...ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលសួរទៅស្រ្តីថា  
ឯងបានធ្វើអ្វីដូច្នោះ? នាងទូលឆ្លើយថា ពស់វាមកលូងបញ្ឆោត

ខ្ញុំម្ចាស់...(ហ្គោស?)...ហើយខ្ញុំម្ចាស់បានទទួលទាន។ (យូរមុនពេល  
នាងមានផ្ទៃពោះ សូមមើល ជាមួយអំជាម)

182 អំជាមបានស្គាល់នាង ហើយនាងមានគភ៌ និងបង្កើតមក—ហើយបានបង្កើត  
អេបិល។

183 ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់សួរអ្នក វាគ្រាន់តែពីទស្សនៈមួយ។ ឥឡូវនេះ ដើម្បីបញ្ជាក់ឱ្យ  
អ្នកដឹងថា នាងគឺជាដើមឈើ ស្រ្តីគ្រប់រូបគឺជាដើមឈើផលផ្លែ។ តើមានប៉ុន្មាន  
នាក់ដែលដឹង? តើអ្នកមិនមែនជាផលផ្លែរបស់ម្តាយអ្នកទេឬ? ប្រាកដណាស់អ្នក  
គឺជា។ “ហើយនៅកណ្តាលផ្លែឈើ ឬនៅកណ្តាលដើមឈើ ផ្លែឈើដែលនាងមិន  
ប៉ះ។”

184 បើអ្នកសង្កេតមើល តើព្រះយេស៊ូវមិនមែនជាដើមឈើនៃជីវិតទេឬ? តើទ្រង់  
មិនបានសន្យានៅក្នុងម៉ាថាយ ឬយ៉ូហាន ជំពូកទី ៦ “ខ្ញុំជានំប៉ុងជីវិត ដែលមកពី  
ព្រះចេញពីស្ថានសួគ៌”?

185 ប្រសិនបើបុរសបរិភោគចេញពីស្រ្តី...ហើយមើលតាមរយៈកំណើត...ដោយ  
ស្រ្តី យើងទាំងអស់គ្នាគឺត្រូវស្លាប់ ព្រោះយើងត្រូវស្លាប់ (ត្រូវទេ?) តាមរយៈកំណើត  
របស់ស្រ្តី។ តាមរយៈកំណើតនៃបុរស យើងទាំងអស់គ្នារស់នៅជារៀងរហូត។  
ស្រ្តីជាមែកធាងនៃសេចក្តីស្លាប់ បុរសជាដើម ឈើនៃជីវិត។ ដ្បិតស្រ្តីនោះមិនព្រម  
ទទួលជីវិតក្នុងខ្លួនឡើយ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ នេះ—មេជីវិតចេញ  
មកពីបុរសយ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ ចូលទៅក្នុងស្រ្តី ហើយស្រ្តីនោះគ្មានអ្វីក្រៅពីកន្លែង  
ភ្នាស់ទេ។ ហើយទារកមិនបានភ្ជាប់ទេ មានតែខ្សែផ្ចិតប៉ុណ្ណោះ។ ឈាមរបស់  
ម្តាយមិនមាននៅក្នុងទារកទេ។ កើតក្នុងឈាមរបស់នាង ប៉ុន្តែមិនមានស្នាម  
មួយនៅក្នុងទារកនោះទេ។ ទៅស្វែងរក...ឬអានសៀវភៅពេទ្យ ឬសួរគ្រូពេទ្យ  
របស់អ្នក អ្នកនឹងឃើញ។ វាមិននៅទីនោះទេ លោក គ្មានជាចំណុចមួយរបស់វា  
ទាល់តែសោះ។ នាងគ្រាន់តែជាស៊ុតប៉ុណ្ណោះ។ ហើយជីវិតបានមកពីបុរស។

186 នេះជាប្រភេទដ៏ស្រស់ស្អាតមួយដែលបង្ហាញតាមរយៈស្រ្តីឆ្លងកាត់កំណើត  
ធម្មជាតិ យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវស្លាប់ ដោយសារតែយើងបានស្លាប់តាំងពីពេល  
ចាប់ផ្តើមដំបូង ហើយមានតែតាមរយៈបុរសព្រះគ្រិស្តយេស៊ូវប៉ុណ្ណោះដែលអាច  
រស់នៅបាន។ ហើយមានដើមឈើពីរនៅក្នុងសួនច្បារអេដែន។ ឃើញអត់?

187 ហើយចាំមើល! ហើយនៅថ្ងៃនោះ មានច្រើនមួយការពារដើមឈើនេះ។ ថា ប្រសិនបើពួកគេធ្លាប់បានភ្ញាក់មកជាងជីវិតនោះ ពួកគេទាំងអស់នឹងរស់នៅជារៀងរហូត។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ពួកគេទាំងអស់គ្នានឹងរស់នៅជារៀងរហូត។ ហើយជាលើកដំបូងដែលពួកគេអាចភ្ញាក់វាបាន... ទៅតាមនិយាយថា “យើងនឹងការពារវា។” គេដាក់ច្រើននៅទីនោះ ដោយកាន់ដាវដែលឆេះឆ្កោះទៅទិសខាងកើត ដើម្បីការពារវា។ ពួកគេបានយកវាត្រឡប់ទៅទិសបូព៌ា ហើយបានការពារដើមឈើនោះដោយដាវអណ្តាតភ្លើង ដើម្បីកុំឲ្យពួកគេចូលទៅយកវាបាន (ដើមឈើនេះ)។

188 ហើយនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមក ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជានិមិត្តដ៏រឹងមាំ ថាមនុស្សណាបរិភោគនំប៉័ងនេះនឹងមិនស្លាប់ទេ។” មានដើមឈើរបស់អ្នក។

189 មានស្រ្តីរបស់អ្នក មានការរួមភេទរបស់អ្នកដែលនាំមកនូវសេចក្តីស្លាប់។ ប្រាកដថាមានចំណងផ្លូវភេទ ក៏មានសេចក្តីស្លាប់ដែរ។ ហើយប្រាកដជាមានកំណើតខាងវិញ្ញាណ នោះមានជីវិតអស់កល្បដែលបន្ទូលទុកដោយវា។ សេចក្តីស្លាប់កើតឡើងតាមរយៈកំណើតនៃស្រ្តី ហើយជីវិតកើតឡើងតាមរយៈកំណើតរបស់មនុស្ស។ អាម៉ែន! អ្នកនៅទីនោះ។

190 ឥឡូវយើងត្រឡប់ទៅកាអ៊ីនវិញ។ តើអ្នកអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាវិញ្ញាណនិងអត្តន័យនោះមកពីណា? ប្រសិនបើកាអ៊ីន... មើលចុះ បើកាអ៊ីនជាកូនរបស់អ៊ីដាមដែលជាកូនរបស់ព្រះ តើអំពីអាក្រក់នោះមកពីណា? រឿងដំបូងពេលកើតមក គឺស្តាប់ គេជាអ្នកធ្វើឃាត គេជាអ្នកប្រណែន។ ហើយឥឡូវនេះ ចូរមើលធម្មជាតិរបស់ប៉ារបស់គាត់ ដែលជាការចាប់ផ្តើមដំបូង លូស៊ីហ្វើរ ហើយគាត់នៅដើមដំបូង... គាត់ប្រណែននឹងមីកែល ជាអ្វីដែលបានចាប់ផ្តើមបញ្ហាទាំងមូល។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ហើយកាអ៊ីនគឺជានិស្ស័យរបស់ឪពុកគាត់ ដែលគាត់ប្រណែននឹងប្អូនប្រុសរបស់គាត់ហើយបានសម្លាប់គាត់។ ដែល... ធម្មជាតិមិនអាចចេញពីស្រ្តីមដំបូងនោះទេ។ វាមក... ត្រូវចេញពីស្រ្តីមដែលបង្កូចគេនេះ។ ហើយសូមកត់សម្គាល់កាអ៊ីនភ្លាមៗពេលគាត់កើតមក។

191 រួចអេបិលបានកើតមកបន្ទាប់ពីគាត់ បន្ទាប់មកនាងមានគភ៌ដោយអ៊ីដាម ហើយគាត់បាន—បានស្គាល់នាង ហើយនាងបានបង្កើតកូនប្រុសអេបិល។ ហើយអេបិលគឺជានិមិត្តសញ្ញានៃព្រះគ្រីស្ទ ហើយនៅពេលដែល—ពេលអេបិលត្រូវគេ

សម្លាប់ សេតក៏ចូលជំនួសកន្លែង ការសុគត ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញ របស់ព្រះគ្រីស្ទ នៅក្នុងនិមិត្តសញ្ញា។

192 ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ ការអ៊ីនបានថ្វាយបង្គំ រាល់កិច្ចការខាងសាច់ឈាមរបស់គាត់ ដូចជាក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមសព្វថ្ងៃនេះ៖ ពួកគេទៅព្រះវិហារ ពួកគេថ្វាយបង្គំ។ ការអ៊ីនបានថ្វាយបង្គំ គាត់មិនមែនជាមនុស្សក្បត់ទេ គាត់មិនមែនជាកុម្មុយនិស្ត ទេ។ ការអ៊ីនជាអ្នកជឿ។ គាត់បានទៅឯព្រះ គាត់បានសង់អាសនៈមួយ។ គាត់ បានធ្វើគ្រប់កិច្ចការសាសនាដែលអេបិលបានធ្វើ ប៉ុន្តែគាត់មិនមានការបើកសម្តែង ខាងវិញ្ញាណនៃព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះទេ។ សូមលើកតម្កើងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់! អ្នកនៅទីនោះ។ តើអ្នកឃើញវាទេ? គាត់មិនមានការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណទេ ហើយនោះជាបញ្ហាជាមួយក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ។ ហើយព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូល ថា ទ្រង់នឹងស្ថាបនាក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់តាមការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណនោះ។ អ្នកយល់វាបានទេ? អូ ភ្នែករបស់អ្នកអាចបើកបានឥឡូវនេះ។ សូមមើល ការបើក សម្តែងខាងវិញ្ញាណ។

193 ការអ៊ីនមក៖ គាត់បានសង់អាសនៈ គាត់ថ្វាយបង្គំ គាត់បានយកយញ្ញបូជា គាត់លុតជង្គង់ចុះ គាត់សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ គាត់ថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់ គាត់បានធ្វើគ្រប់បែបយ៉ាងដែលអេបិលបានធ្វើ។ ហើយព្រះបានបដិសេធគាត់ ទាំងស្រុងដោយសារគាត់មិនមានការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ!

194 ដើរតាមខ្សែបន្ទាត់ដូចគ្នារបស់ការអ៊ីន៖ ចុះក្រោមទៅឯទូកធំ ចាប់ពីទូកធំឡើង ទៅស្រុកអ៊ីស្រាអែល ពីអ៊ីស្រាអែលចូលទៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ និងពីព្រះយេស៊ូវរហូត ដល់សព្វថ្ងៃ ហើយមើលថាតើខាងសាច់ឈាម ក្រុមជំនុំជាមូលដ្ឋាន រឹងរូសនិង បដិសេធជាអ្នកប្រាជ្ញ ខ្ញុំមានន័យថាមនុស្សដែលមានបទគម្ពីរ ដែលចេះគ្រប់ទាំង លទ្ធិ និងទេវសាស្ត្រ ពួកគេអាចពន្យល់វាបាន ក្មេងប្រុសអើយ ដូចនោះ ប៉ុន្តែ គ្មានការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណទេ! ប្រុងប្រុសប្រាណហាំ បានខ្ជាស់ម្រាមដៃរបស់ គាត់។—អេដ។] ត្រូវហើយ។ នោះជាគោលលទ្ធិរបស់ការអ៊ីន។

195 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “វេទនាដល់គេ! ដោយសារពួកគេបានដើរតាមគោល លទ្ធិរបស់ការអ៊ីន រត់តាមកំហុសរបស់បាឡាម ហើយត្រូវវិនាសទៅដោយការទាស់ ប្រឆាំងរបស់គូរ៉ា។” សៀវភៅដដែល យ៉ូដាស គាត់បាននិយាយថា “ពួកគេត្រូវ បានកំណត់ទុកជាមុនចំពោះការថ្កោលទោសនេះ។” ជាពួកគេពិតណាស់។ ឃើញ

ទេ? តើបាទ្យាមជាអ្វី? គាត់គឺជាប៊ីស្យូណ៍។ គាត់ត្រូវលើក្រុមជំនុំទាំងអស់។ គាត់  
មកទីនោះតាមភារកិច្ចជាមូលដ្ឋានដែលគាត់អាចធ្វើបាន។ គេបានផ្តល់ជូន...គាត់  
ឈរនៅទីនោះក្នុងភាពល្បីល្បាញ ឈរនៅទីនោះក្នុងភាពល្បីល្បាញអស្ចារ្យរបស់  
ពួកគេ។ ហើយពួកគេមិនមែនជាមនុស្សក្បត់ទេ ពួកគេជាអ្នកជឿ។

196 ពួក—កុលសម្ព័ន្ធយ៉ូអាប៍នោះចេញពីកូនស្រីរបស់ឡុត។ ឡុតដែលបាន  
រស់នៅ...កូនស្រីរបស់ឡុត ដែលរស់នៅជាមួយនឹងឪពុក ហើយមានផ្ទៃពោះ  
និងបង្កើតកូននោះមក ហើយកូននោះគឺជា...ពូជកុលសម្ព័ន្ធយ៉ូអាប៍។ ហើយ  
ពួកគេគឺជានិកាយដ៏អស្ចារ្យ។ អស្ចារ្យណាស់ មនុស្សដែលមានផ្កា ហើយពួកគេ  
មានព្រះអង្គម្ចាស់ និងស្តេច និងតារាល្បី។ ពួកគេមានប៊ីស្យូណ៍ និងមូលដ្ឋាននិងអ្វី  
ៗគ្រប់យ៉ាង។

197 ហើយនៅទីនេះមកជាក្រុមនៃអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធឡើង ក្រុមផ្សេងទៀត  
អ៊ីស្រាអែល បណ្តុំតូចដែល មិនហៅថានិកាយ អន្តរនិកាយ។ ហើយពួកគេបាន  
ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមាននៅលើផែនដីដែលត្រូវធ្វើ អាក្រក់ផងដែរ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែល  
វាគឺជា ពួកគេមានការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ ហើយព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយ  
ពួកគេនៅក្នុងបង្គោលភ្លើង។

198 អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាពួកគេមានរឿងខាងសាច់ឈាម ហើយមនុស្សនិយាយថា  
“ហ្នឹងមនុស្សនៅខាងក្រោយនេះជាមនុស្សមិនស្អាត គ្មានអ្វីត្រូវធ្វើក្រៅពីទាត់គេ  
ចេញទៅក្រៅទេ។” ប៉ុន្តែពួកគេមានការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ ហើយពួកគេមាន  
ថ្មដែលត្រូវគេវាយ ពួកគេមានពស់លង្ហិន ពួកគេមានបង្គោលភ្លើងទៅជាមួយ។  
ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំស្គាល់អ្នក—អ្នកគិតថាខ្ញុំរើប ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមែនទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ  
មានអារម្មណ៍ល្អ។

199 សូមកត់សម្គាល់! នៅពេលដែលខ្ញុំគិតថា “ព្រះដដែលនោះ សព្វថ្ងៃនេះ  
គង់នៅជាមួយយើង។” វានៅតែជាការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណនៃព្រះបន្ទូល។  
ប្រាកដណាស់ គឺវា។ វាត្រឹមត្រូវជារៀងរហូត។ សសើរតម្កើងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់!  
បាទ មែនហើយ។

200 នៅទីនេះគាត់ឈរនៅទីនោះ ជាមូលដ្ឋាន ពួកគេជាក្រុមនៃបាទីស្ត និង  
ប្រេសប៊ីធើរាន បានក្រោកឈរនៅលើភ្នំ ហើយយកប៊ីស្យូណ៍ចេញទៅទីនោះ។  
ហើយពួកគេបម្រើព្រះដូចគ្នា ហើយមានសាសនាដូចគ្នា ពួកគេគោរពបូជាព្រះ

ដូចគ្នា។ ពួកគេថា “ក្រឡេកមើលពួកធុងសំរាមនោះ។ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនមាននិកាយ។ ពួកគេមិនមានអ្វីក្រៅពីស្រែកហៅ ញាប់ញ័រ សម្តែងភាពបរិសុទ្ធ។”

201 តើវាត្រូវទេ? ពិតប្រាកដណាស់ ពួកគេគឺជា។ ប្រសិនបើអ្នកមិនជឿថាពួកគេគឺជាអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ សូមត្រលប់ទៅលោកុប្បត្តិវិញ ហើយរកមើលនៅពេលដែលពួកគេបានឆ្លងកាត់។ ហើយការអស្ចារ្យមួយត្រូវបានធ្វើ ហើយមីរៀមបានចាប់យកទុមបូរីនមួយនិងចុះទៅមាត់ទឹក ដោយវាយវ៉ា វាដោយព្រះវិញ្ញាណ ហើយលោកម៉ូសេបានច្រៀងនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ប្រសិនបើនោះមិនមែនជាក្រុមនៃអ្វីដែលយើងហៅដោយសេរីថា...ក្រុមសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ ខ្ញុំមិនដឹងថាហៅជាអ្វី ច្រៀង លោត និងសរសើរព្រះ។ គ្រប់ពេលមានប្រជាជាតិនានាស្តាប់ពួកគេ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយពួកគេ។ ពួកគេមានការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ កំពុងដើរតាមបង្គោលភ្លើង។

202 ហើយម៉ូអាបនិយាយថា “ឥឡូវនេះ មើលនៅទីនេះ។ យើងនឹងហៅពួកមេប្រធានទាំងអស់ និងប៊ីស្ស៊ូទាំងអស់ និងគណៈប្រធានទាំងអស់ ហើយនាំពួកគេចេញពីទីនេះ។ យើងនឹងធ្វើអ្វីមួយអំពីវា ព្រោះយើងជាជាតិសាសនា។ យើងនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យការឃោសនានោះលាយឡំក្នុងនិកាយដ៏ល្អរបស់យើងឡើយ។”

203 ដូច្នេះហើយបានយកពួកគេចេញនៅទីនោះ។ ពួកគេបានសង់អាសនៈចំនួនដប់ពីរ។ នោះជាអ្វីដែលអ៊ីស្រាអែលមាន អាសនៈដប់ពីរ។ ពួកគេថ្វាយយញ្ញបូជាដប់ពីរដាក់គោល្មោល អ្វីដែលអ៊ីស្រាអែលមាន គឺជាអ្វីដែលព្រះបានទាមទារ។ ពួកគេបានដាក់ចៀមដប់ពីរនៅលើវា តំណាងឱ្យការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ចៀមដប់ពីរនៅកន្លែងទាំងពីរ។

204 អ្នកល្បីទាំងអស់ ប៊ីស្ស៊ូនិងទាំងអស់គ្នា បានឈរនៅជុំវិញ។ ពួកគេបានបំភ្លឺយញ្ញបូជា។ ពួកគេអធិដ្ឋាន ហើយលើកដៃថ្វាយព្រះយេហូវ៉ា ហើយនិយាយថា “ឱ ព្រះយេហូវ៉ាអើយ សូមស្តាប់យើង!” តើពួកគេបានព្យាយាមធ្វើអ្វី? ហើយបាឡាមកូនរបស់គេក៏ចេញទៅបែបនោះ ហើយព្រះវិញ្ញាណយាងចុះមកសណ្ឋិតលើគាត់។ ប្រាកដណាស់ (ប៉ុន្តែគាត់ជាសាច់ឈាម)។

205 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា ព្រះវិញ្ញាណអាចសណ្ឋិតមកលើមនុស្សលាក់ពុត។ អ្នកបានឮខ្ញុំបង្រៀនវាឥឡូវនេះ។ “ភ្លៀងធ្លាក់មកលើមនុស្សសុចរិតនិងមនុស្ស



ទុច្ចរិត។” ប៉ុន្តែវាត្រូវតែប្រៀបធៀបជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល មានកន្លែងដែលអ្នកទទួលបានវា។

206 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលគាត់បានធ្វើ និង...នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណសណ្ឋិតនៅលើគាត់បានប្រាប់ការពិត គាត់បានព្យាយាមដាក់បណ្តាសាអ៊ីស្រាអែល ហើយគាត់បានប្រទានពរដល់អ៊ីស្រាអែល។

207 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់គ្រាន់តែគោរពក្រុមជំនុំដ៏ល្អមួយ និងប៊ីស្ស្យពដ៏ល្អ និងជាគ្រូគង្វាលដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ ក្រុមអ្នកប្រាជ្ញ គាត់មានភាពព្រួយបារម្ភទទួលយកការបូជានោះ ព្រោះគាត់មានសិទ្ធិជាធំដូចអ៊ីស្រាអែលដែរ ប៉ុន្តែគាត់មិនមានការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណនៃព្រះបន្ទូល និងឆន្ទៈរបស់ព្រះទេ។ ហ្នឹងហើយ នោះហើយជាភាពខុសគ្នានៅថ្ងៃនេះ។

208 សូមមើលព្រះយេស៊ូវ។ ពួកគេថា “ទៅជាមួយបុរសនោះទៅ។ យើងដឹងថាគាត់ជាជនជាតិសាម៉ារី។ គាត់ឆ្លួត។ តើអ្នកនឹងបង្រៀនយើងទេ? មែនហើយ អ្នកបានកើតនៅក្នុងការផិតក្បត់។ អ្នកមិនមែនជាអ្វីសោះក្រៅពីជាកូនក្រៅច្បាប់តាំងពីដើមមក។ តើអ្នកណាជាឪពុករបស់អ្នក? និយាយថាព្រះជាបិតារបស់អ្នក អ្នកប្រមាថទ្រង់ហើយ! ហេតុអ្វីបានជាអ្នកចង់ប្រាប់យើង? យើងធ្លាប់ជាគ្រូអធិប្បាយ យើងជាប៊ីស្ស្យព តាមរយៈលោកតា-តា-តា-តា-តា-តា-តា-តាទូតរបស់យើងគឺជាគ្រូអធិប្បាយនិងប៊ីស្ស្យព។ យើងបានកើតនិងធំឡើងនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ យើងបានឆ្លងកាត់ថ្នាក់សិក្ខាសាលាដ៏ខ្ពស់បំផុត។ យើងដឹងគ្រប់ពាក្យទាំងអស់ជាអក្សរ។ ហើយអ្នកព្យាយាមបង្រៀនយើងឬ? តើអ្នកធ្លាប់ទៅសាលារៀននៅឯណា? តើអ្នកមានការសិក្សានេះនៅឯណា?”

209 គាត់បាននិយាយថា “អ្នកគឺជារបស់...ឪពុករបស់អ្នកជាអារក្ស” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។

210 ពួកគេគ្មានទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យក្នុងចំណោមពួកគេទេ។ ពួកគេមិនមានការព្យាបាលដ៏ទេវភាពនិងរឿងណាមួយក្នុងចំណោមពួកគេ។ ពួកគេគ្មានពរជ័យក្នុងចំណោមពួកគេទេ។ ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវពិតជាការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណនៃបទគម្ពីរ។

211 ពួកគេថា “ហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវបានសរសេរដូច្នោះ-និងដូច្នោះ?”

212 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “បាទហើយវាក៏ត្រូវបានសរសេរផងដែរ។” ប៉ុន្តែ ព្រះបានបញ្ជាក់ពីមនុស្សរបស់ទ្រង់ដោយសញ្ញារបស់ទ្រង់។

213 ពេត្រុសបាននិយាយដូចគ្នាដែរ នៅកិច្ចការទី២ គាត់បាននិយាយថា “ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលអើយ! ព្រះយេស៊ូវ ជាអ្នកស្រុកណាសារ៉ែត ជាមនុស្ស គាប់ព្រះហឫទ័យព្រះ ក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា ជាមួយនឹងទីសំគាល់ និងការ អស្ចារ្យដែលព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើដោយទ្រង់នៅកណ្តាលយើង ហើយអ្នករាល់គ្នា ក៏ដឹង។” (ហ្នឹងហើយ) “គាត់ត្រូវបានប្រគល់ឱ្យ...ដោយពីមុខ...ដោយក្រុមប្រឹក្សា សានហេទ្រីនដ៏ធំនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែដោយការដឹងមុនរបស់ព្រះ ព្រះបានកំណត់ទុក ជាមុនអំពីការសុគតនៃការស្លាប់នេះ។ អ្នកបានប្រគល់ទ្រង់ដោយដៃដ៏ឃោរឃៅ និងអាក្រក់។ អ្នកបានឆ្កាងព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិត ជាព្រះដែលបានប្រោសឲ្យរស់ ឡើងវិញ។ ហើយយើងជាសាក្សីអំពីវា។”

214 ឃី អ្នកអធិប្បាយអើយ! មិន...គាត់មិនអាចសូម្បីតែសរសេរឈ្មោះរបស់គាត់ ផ្ទាល់ ប៉ុន្តែគាត់ស្គាល់ព្រះ។ ពួកគេបាននិយាយថាពួកគេ “ចូរយកចិត្តទុកដាក់ ចំពោះគាត់គឺ គាត់បាននៅជាមួយនឹងព្រះយេស៊ូវ។” ប្រាកដណាស់ វាជាការបើក សម្តែងខាងវិញ្ញាណ។ អូ ខ្ញុំអើយ។ ឥឡូវនេះ អ្នកនៅទីនោះ។

215 ការអ៊ិនគីគ្រាន់តែនៅក្នុងជួរនោះ ក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមគឺនៅក្នុងបន្ទាត់ ដូចគ្នាសព្វថ្ងៃនេះ។ ក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណនៅតែមានបង្គោលភ្លើង នៅតែមាន ទីសំគាល់ ការអស្ចារ្យ នៅតែមានព្រះគ្រីស្ទដដែល ដែលបង្ហាញផ្លូវទាំងអស់ពី កូនចៀមដែលបានស្លាប់ និងនៅក្នុងសួនច្បារអេដែន រហូតដល់ការយាងមកជា លើកទីពីរនៃកូនចៀម។ ពិតប្រាកដណាស់ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជា រៀងរហូត។

216 ហើយខ្សែស្រឡាយនៃការអ៊ិនដែលជាសាសនា និងជាអ្នកតុបតែងនិងជា អ្នកប្រាជ្ញ ចុះនៅដូចគ្នា ដូចគ្នា រាល់ថ្ងៃក៏ដូចគ្នាដែរ។ អ្នករិះគន់និងអ្នកបៀតបៀន ដូចជាការអ៊ិនជាប់សេវិល ដូច្នេះពួកគេអញ្ជើងសព្វថ្ងៃនេះ ហើយបានហើយនឹង បែបហ្នឹងជានិច្ច។ មនុស្សខាងសាច់ឈាម ជាអ្នកមិនជឿ។ ត្រូវហើយ។

217 ឥឡូវនេះ លោកុប្បត្តិ ៣:៨ ហើយខ្ញុំក៏បានដាក់លេខ២០នៅទីនេះដែរ ខ្ញុំបាន មើលមួយរយៈមុន:

អ័ដាមបានឲ្យ...ឈ្មោះប្រពន្ធគាត់ថា...អេវ៉ា ពីព្រោះនាងជាម្តាយនៃ  
មនុស្សទាំងអស់។ (ឃើញទេ នោះគឺបន្ទាប់ពីការបោកបញ្ឆោតនេះបាន  
កើតឡើងរួចហើយ)

218 កាអ៊ីនគឺ...“ឥឡូវនេះរង់ចាំបន្តិច!” អ្នកនិយាយថា “សត្វពស់ សត្វពស់ ធ្វើម៉េច  
បាន?”

219 ប៉ុន្តែ បងប្អូនអើយ មើលនៅទីនេះ ព្រះគម្ពីរមិនបានចែងថាគាត់ជាសត្វពស់ទេ  
ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “គាត់ជាបុគ្គលស្នូតបូកបំផុតក្នុងចំណោមសត្វពាហនៈ  
ទាំងអស់។” គាត់មិនមែនជាសត្វល្អនេះទេ គាត់ជាសត្វ។ គាត់គឺជា...ហើយនៅ  
ទីនោះ...

220 ហើយអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវរឿងនេះជាសញ្ញាសម្ងាត់តូចមួយរវាងពួក  
យើង ប្រសិនបើអ្នកនឹងអាចមើល។ នោះហើយជាកន្លែងដែលវិទ្យាសាស្ត្រត្រូវបាន  
លាយបញ្ចូលគ្នា។ វត្ថុស្រដៀងបំផុតដែលពួកគេអាចរកបានចំពោះមនុស្សគឺសត្វ  
ស្វា។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ប៉ុន្តែមានអ្វីមួយនៅចន្លោះនោះ។ ពួកវាមិន  
អាចផ្ទុះផ្ទួងផ្ទឹងសត្វស្វាមកជាមួយនឹងផ្ទាំងរបស់មនុស្សបាននោះទេ ប៉ុន្តែវាជាសត្វ  
ដែលស្រដៀងផុត។ គេអាចនាំវាចេញពីការវិវឌ្ឍន៍ពូជមួយ។ ពួកគេអាចនាំវាពី  
កូនតាតុង។ ពួកគេអាចភ្ជួសវាឡើងជាសត្វនិងមួយសត្វទាំងអស់។ ពួកគេអាច  
ភ្ជួសវាទៅជាខ្លាឃ្មុំ។ អ្នកយកខ្លាឃ្មុំមកទាញស្បែកចេញ វាដូចជាស្រ្តីតូចម្នាក់។  
វាដូចគ្នា។ យកនាងមកនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ឈរនៅទីនោះ ហើយឡើងទៅលើទាញ  
ស្រ្តីដូចនោះ...ឈរជាមនុស្សស្រីបែបនេះ។ វាដូចគ្នាទៅនឹង—ជា—ជាខ្លាឃ្មុំ។ ជើង  
រត់ដូចគ្នា ហើយដៃក៏ចេញបែបនេះ ដូចមនុស្សអ៊ីចឹង។ ប៉ុន្តែសត្វស្វាមួយក្បាល  
ចូលមកស្រដៀងជាងនោះ។ កៀកហើយ ប៉ុន្តែគេរកមិនឃើញ។

221 នេះជាអាថ៌កំបាំងបន្តិច បើចង់ដឹង។ តើអ្នកដឹងថាវានៅណាទេ? វាត្រូវបាន  
លាក់ពីពួកគេ។ ពួកគេអាចដឹកផ្ទាំងទាំងអស់ដែលពួកគេចង់ដឹក។ ពួកគេអាចដឹក  
បាន...ជាងចម្លាក់អាចដឹកបាន ហើយវិទ្យាសាស្ត្រ ហើយ—ហើយអ្នកជំនាញខាង  
កាលប្បវត្តិអាចវាស់វែងមាត្រដ្ឋាននៃពេលវេលាជាមួយនឹងវិធានការអាក្រក់ ប៉ុន្តែ  
ពួកគេនឹងមិនចាប់វាបានឡើយ។ ដ្បិតនោះជាសត្វពស់ដែលមានលក្ខណៈដូច  
មនុស្សជាងអ្វីទាំងអស់នៅលើផែនដី ព្រះក៏ដាក់បណ្តាសាគាត់ ហើយដាក់លើ  
ពោះគាត់ ហើយគាត់បានត្រឡប់ទៅជាពស់វិញ ដោយមិនមានរូបរាងដូចមនុស្ស

ឡើយ។ ឥឡូវនេះគ្រាន់តែអេះក្បាលអ្នក ពួកអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ ហើយទុកឱ្យពួកគេ គិតវាមួយសន្ទុះទៅ។

222 ប៉ុន្តែ ព្រះគម្ពីរបានប្រកាសថា “គាត់ជាសត្វស្ងួតបូកបំផុតក្នុងចំណោម សត្វពាហនៈទាំងអស់។” ត្រូវហើយ។ គាត់គឺជាឆ្លឹងសន្លាក់ដែលឈរចន្លោះ រវាងមនុស្សនិងស្វា ព្រះទ្រង់ដាក់បណ្តាសាវា ហើយដាក់ទៅលើពោះវាវិញ ដោយសារតែវា—នៃរឿងដែលវាបានធ្វើ។ គាត់បានល្បួងស្ត្រីនេះ ហើយនាងបាន បង្កើតកូនប្រុសដំបូងរបស់នាងដែលជាការអ៊ិន បន្ទាប់ពីធម្មជាតិនៃការបំផុសគំនិត ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់សត្វពស់ អារក្សដែលបានចូលក្នុងសត្វពស់នោះ បានធ្វើដូច្នោះ។

223 រួចនាងមានផ្ទៃពោះ ហើយកើតមក នាងមានផ្ទៃពោះម្តងទៀត បន្ទាប់ពីនាង ត្រូវបានគេបោកប្រាស់។ ឥឡូវនេះមើល នាងត្រូវបានបោកបញ្ឆោត នាងស្ទើរតែ... មែនហើយ នាងធ្វើខុស។ ប៉ុន្តែតាម ច្បាប់ នាងមានភាពស្របច្បាប់ នៅពេល ដែលនាងមានផ្ទៃពោះជាមួយប្តីរបស់នាង ប្រហែលជាមានច្រើនដង ច្រើនខែ និងច្រើនថ្ងៃក្រោយមក អ្នកមិនអាចប្រាប់បានទេ យើងមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែនាងបាន បង្កើតកូនឱ្យអំជាម។

224 ហើយមាននរណាម្នាក់បានសួរថា “អញ្ចឹង កូនប្រុសនោះ...គាត់បាននិយាយ ថានាងនឹងទៅ...ដូចដែលការអ៊ិនបានកើតមកនាងបាននិយាយថា ‘ទទួល បានកូនមួយពីព្រះអម្ចាស់’។” ពិតប្រាកដណាស់ វាត្រូវតែអញ្ចឹង។ វាជាច្បាប់នៃ ធម្មជាតិ។ នោះគឺពិតជារបៀបដែលអ្នកមានសព្វថ្ងៃនេះ។ នៅពេលអ្នកកើតមក ព្រះមិនចុះមកបង្កើតអ្នកទេ។ អ្នកគឺជាកូនរបស់ឪពុកនិងម្តាយរបស់អ្នក។ ហើយ អ្នកនឹងក្លាយជា...វានឹងមាន...កូនរបស់អ្នកនឹងក្លាយជាពូជរបស់អ្នក។ វាជា ការបន្តពូជគ្រប់ពេលវេលា ចុះមក ដូចជាដើមឈើគ្រាប់ពូជនិងរបស់ដូចនោះ ប៉ុន្តែ ត្រលប់ទៅភាពដើមវិញ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាបានពន្យល់។

225 តើយើងមានពេលវេលាប៉ុន្មាន? គ្មានពេលទៀតទេ។ ស្តាប់រឿងល្អនេះជា បន្តទៀត...ដែលយើងនឹងចូលដល់ថ្ងៃអាទិត្យ: “ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើង ទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យប្រេម្យជទឹកជារូបកាយតែមួយ...” (យើងចង់ដឹងរឿង នោះ។) “...ព្រះគ្រីស្ទ។” នៅពេលនោះ...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំលើកឡើងបទគម្ពីរ ខ្លះ បទគម្ពីរល្អនោះលើនោះ ប្រងប្រុស ប្រាណហាំ ឆ្លើយរឿងនេះនៅក្នុងផ្នែកទី II សំណួរទី៦០—អេដ។១។

226 នេះជាការល្អមួយ ដូចជា...តើអ្នកនឹងឱ្យខ្ញុំមួយឬពីរនាទីទៀតបានទេ ដើម្បីឆ្លើយសំណួរនេះ? វាអាចឆ្លើយខ្លួនឯងបាន។

59. ពេលណា—នៅពេលអ្នកនិយាយថា “មនុស្សអាក្រក់នឹងមិនឆេះជារៀងរហូត...” (មែនហើយ ឥឡូវនេះខ្ញុំបានទទួលរបស់ខាងសាក្សីព្រះយេហូវ៉ាហើយ មែនទេ?) ...ពេលអ្នកនិយាយថា មនុស្សអាក្រក់នឹងមិនឆេះអស់កល្បជានិច្ច តើអ្នកចង់សំដៅទៅនរកឬក្នុងបឹងភ្លើង? ខ្ញុំដឹងថាវានិយាយនៅក្នុងវិវរណៈ (នោះជាជំពូកទី២០) ថានរកនឹងត្រូវចោះចូលទៅក្នុងបឹងភ្លើង។ បើគេមិនឆេះអស់កល្បទេ តើនឹងទៅយ៉ាងណា?

227 ដូចដែលខ្ញុំទើបតែបាននិយាយ បងប្អូនប្រុសស្រី ឬអ្នកណាក៏ដោយ ពួកវាជុតពូជ លែងមានទៀតហើយ។ ពួកគេមានការចាប់ផ្តើមមួយ ហើយនៅទីនោះពួកគេបញ្ចប់។ ពួកគេគ្រាន់តែគ្មានអ្វីទៀតទេ។ តើនឹងយ៉ាងម៉េច...តើពួកគេនឹងឆេះយូរប៉ុណ្ណា នោះគ្រាន់តែពិបាកប្រាប់ប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែមើលនៅទីនោះ...

228 ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអាចយកវានៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក សូមមើល វាសាមញ្ញណាស់។ មានតែមួយប្រភេទនៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយដែលមកតាមរយៈព្រះផ្ទាល់។ ហើយព្រះតែមួយគត់គឺជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែមកទីនេះក្នុងវេចនានុក្រម សូមរកមើលពាក្យក្រិក *ហ្សូអ៊ី។ ហ្សូអ៊ី* គឺ “ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” *ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច* “ព្រះ។” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ខ្ញុំផ្តល់ជីវិតអស់កល្បដល់ពួកគេ។” ហើយប្រសិនបើអ្នកនឹងមើលនៅទីនេះនៅក្នុងវេចនានុក្រម វាបាននិយាយថា “ហ្សូអ៊ី។” នោះគឺជាជីវិតអស់កល្បតែមួយគត់ដែលមាន។ គ្មានកន្លែងណានៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែលវាធ្លាប់និយាយថានឹងមាននរកដ៏អស់កល្បជានិច្ច វាបាននិយាយថាពួកគេនឹងឆេះ “ជារៀងរហូតនិងរហូត។”

229 ឥឡូវនេះដើម្បីចូលក្នុងពាក្យ*ជារៀងរហូត* សូមមើល នៅលើពាក្យ*អ៊ីអន*។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់នៅ*ទីនេះ* នៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលធ្លាប់លឺវានិយាយថា “និងអ៊ីអននិងអេ...”? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់ *អ៊ីអន* ជា“ចន្លោះពេលមួយ”? ហេតុអ្វី ប្រាកដណាស់ អ្នកណាៗក៏ដឹងថា *អ៊ីអន* គឺ “ចន្លោះពេលមួយ។”

230 “ហើយពួកគេនឹងឆេះអ៊ីអន” នោះជាចន្លោះនៃពេលវេលា។ “បោះចូលទៅក្នុងបឹងភ្លើង ហើយនឹងឆេះអ៊ីអន។” *អ៊ីអន*មានន័យថា “ចន្លោះពេលវេលា។”

ពួកគេអាចនឹងត្រូវដុតបំផ្លាញចោលមួយរយណាស់ប៉ុន្តែ ទីបំផុត ពួកគេត្រូវតែ ឈានដល់ទីបញ្ចប់។ ផុតពូជ ទាំងស្រុង។ សូមមើល ពីព្រោះអ្វីៗទាំងអស់មិនល្អ ឥតខ្ចោះ គឺត្រូវបានបង្វែរចេញពីភាពល្អឥតខ្ចោះ។ ហើយវាមានការចាប់ផ្តើម ដូច្នេះ ត្រូវតែមានទីបញ្ចប់។

231 រីឯយើងខ្ញុំដែលជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទមាន ហូ រឿងរ៉ាវរបស់ព្រះផ្ទាល់” នៅក្នុងពួកយើង ហើយមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ មិនមានជីវិតជារៀងរហូតទេ មនុស្សមានបាបមានជីវិតជារៀងរហូត ប៉ុន្តែយើងមាន “ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។”

232 បងប្រុសខុក កាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ កំពុងតែអង្គុយលើផ្លូវរត់របស់ខ្ញុំ មុន ពេលយើងដាក់... បន្ទាប់ពីយើងមានច្នៃនៅទីនោះ ហើយគាត់បានរើសរត់បុរាណ ខ្លះ ហើយគាត់និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ថាទៅមើលតើវាមានអាយុ ប៉ុន្មាន?”

233 “អូ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តាមកាលប្បវត្តិ អ្នកអាចនិយាយថាវាមានអាយុ មួយម៉ឺនឆ្នាំ។ សត្វសមុទ្រដ៏ចំណាស់មួយប្រភេទដែលមានជីវិតនៅពេលមួយ សត្វសមុទ្រតូចមួយប្រភេទ ប្រហែលជាធ្លាប់មានជីវិតក្នុងសម័យកាលកន្លងទៅ ហើយ។”

234 គាត់បាននិយាយថា “គ្រាន់តែពិចារណាពីជីវិតមនុស្សខ្លីប៉ុនណាប្រៀបធៀប និងជីវិតរបស់នោះ។”

235 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ ប៉ុន្តែ បងប្អូនអើយ រឿងនោះមានទីបញ្ចប់ ប៉ុន្តែជីវិតដែល យើងមាននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទគ្មានទីបញ្ចប់ទេ។ វាអាចរស់បានពីរបីរៀងរហូត ប៉ុន្តែ វានឹងមិនមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ព្រោះជីវិតអស់កល្បគឺមកពីព្រះតែមួយគត់។”

236 អស់កល្បជានិច្ច “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំហើយជឿលើព្រះអង្គដែលចាត់ ខ្ញុំមក មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយនឹងមិនដែលមកដល់ទីជំនុំជំរះឡើយ ប៉ុន្តែ បានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិតវិញ។” ហ្នឹងហើយ អ្នកទទួលបានជីវិត អស់កល្បជានិច្ច ដោយធ្វើជាអ្នកជឿ។ អ្នកមិនជឿមានជីវិតជារៀងរហូត។ ឯអស់ កល្បជានិច្ច... អ្នកជឿមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយមិនអាចត្រូវវិនាសបាន ឡើយ ពីព្រោះវាអស់កល្បជានិច្ច។

237 ប៉ុន្តែអ្នកជឿម្នាក់ គាត់នឹងទៅ... អ្នកមិនជឿនឹងឆ្លងកាត់ពិភពលោក គាត់នឹង មានទុក្ខព្រួយវេទនា។ អ្វីដែលគាត់ហៅថាមានពេលដ៏អស្ចារ្យ “អូយ មានពេល

ដ៏អស្ចារ្យណាស់។” ស្រ្តី ស្រា និងពេលដ៏អស្ចារ្យ គាត់គិតថាគាត់បន្តបែបហ្នឹង។ គាត់នឹងស្លាប់ គាត់នឹងទៅក្នុងបឹងភ្លើងនិងស្ពាន់ធំដែលឆេះ ជាកន្លែងដែលភ្លើងកំពុងតែកើតឡើងជារៀងរហូតនិងរហូត ហើយប្រហែលជាមួយរយលានឆ្នាំ ព្រលឹងរបស់គាត់អាចនឹងរងទុក្ខនៅក្នុងបឹងភ្លើង និងស្ពាន់ធំ។

238 ខ្ញុំ... អ្នកនិយាយថា “តើវាដូចស្ពាន់ថ្មធម្មតាទេ?” ខ្ញុំជឿថាវានឹងលើសជាងនេះ មួយលានដង។ ខ្ញុំជឿថាអ្នកមិនអាចពណ៌នាវាដោយភ្លើង ដោយភ្លើងពិតបានទេ។ ហេតុផលតែមួយគត់ដែលវាត្រូវបានគេដាក់ថា “ដោយភ្លើង” ភ្លើងនោះគឺជារបស់ដែលយើងប្រើបានច្រើនជាងគេ។ វាជាភ្លើងដែលឆេះបំផ្លាញអ្វីៗទាំងអស់ បាន។ អញ្ចឹង វានឹងនៅទីនោះ ប៉ុន្តែអ្នកនឹងមានព្រលឹងដែលនឹងត្រូវទទួលទោសតាមប្រភេទមួយចំនួន...

239 ឥឡូវនេះ អ្នកត្រូវមើលពាក្យភ្លើង ព្រោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានប្រើថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងភ្លើង” ដោយហេតុថាភ្លើងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះអំពើបាបចេញ ឃើញទេ ហើយធ្វើឲ្យស្អាត។

240 ប៉ុន្តែភ្លើងនេះ វាកើតចេញពីនរក “បឹងភ្លើង។” ហើយអ្វីដែលជាវាគឺ ជាការដាក់ទោសដោយទារុណកម្ម។ បុរសអ្នកមានងើបភ្នែកឡើងក្នុងនរក ហើយនិយាយថា “សូមចាត់ឡាសារឱ្យយកទឹកបន្តិចលើម្រាមដៃរបស់គាត់ មកលាបលើបួរមាត់ខ្ញុំ ដ្បិតភ្លើងកំពុងធ្វើទុក្ខខ្ញុំ។” កុំគិតថាគ្មាននរកដែលកំពុងឆេះ ហើយនរកពិត គឺមាន។ បើមានអារក្សពិត នោះមានឋាននរកពិត។

241 ប៉ុន្តែអ្នកឃើញថាអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបំប្លែងគឺមានទីបញ្ចប់ទៅក្នុងវា ពីព្រោះទីបំផុតវាត្រូវតែត្រឡប់មករកភាពបរិសុទ្ធ និងជាភាពបរិសុទ្ធរបស់ព្រះវិញ្ញា។ ហើយព្រះជាម្ចាស់គឺអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយប្រសិនបើយើងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ព្រះគង់នៅក្នុងយើង ហើយយើងមិនអាចស្លាប់លើសពីព្រះដែលអាចស្លាប់បានឡើយ។ ហ្នឹងហើយ។

242 ឥឡូវនេះ អត្ថបទពិតជាពន្យល់អំពីខ្លួនវា ឃើញទេ និងធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះ សូមមើល ខ្ញុំមាន...ខ្ញុំមិនដឹងថាតើ...បាទ:

“តើនឹងមាន—តើពួកគេនឹងក្លាយជាអ្វី?”

243 ពួកវាផុតពូជ លែងមានទៀតហើយ: ព្រលឹងចេញទៅ វិញ្ញាណចេញទៅ ជីវិត

ចេញទៅ រូបកាយចេញទៅ គំនិតចេញទៅ ការចងចាំក៏ទៅ។

244 ហើយវានឹងមិនមានការគិតសូម្បីតែអាក្រក់ ឬវាធ្លាប់ កើតឡើង នៅក្នុងសិរីល្អ ទៀតទេ។ នោះហើយ វាជាអ្វីទាំងអស់...តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ ថានៅទីនេះនឹង មានមនុស្សនៅទីនេះនៅក្នុងផ្នែកនេះ...?

245 តើព្រះគម្ពីរមិនបានចែងថា “សូម្បីតែគំនិតរបស់មនុស្សអាក្រក់ក៏ត្រូវវិនាស”? គំនិតរបស់វានឹងវិនាស។

246 នៅទីនេះនឹងមានបុរសម្នាក់នៅទីនេះ ទីនេះជាព្រះដ៏វិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យនៅទីនេះ ហើយដឹងថានៅខាងក្រៅជារណ្តៅដែលមានព្រលឹងឆេះនៅក្នុងនោះទេ? ហេតុអ្វី នោះមិនអាចជាឋានសួគ៌ទេ។ គំនិត ការចងចាំ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបានបង្ក រាល់ គំនិតអាក្រក់ អ្វីៗនឹងវិនាស ហើយអ្វីៗដែលអាក្រក់នៅក្នុងនោះ។ ហើយយើងនឹង គ្មានអ្វីក្រៅពីភាពវិសុទ្ធ ជាមួយនឹង ហ្សូ ដែលជាជីវិតរបស់ព្រះ ដល់ភាពអស់ កល្យានិច្ច និងសម្រាប់អាយុបន្តទៅមុខ និងបន្ត និងបន្ត និងបន្ត និងបន្តរហូត។ វានឹងមិនចេះចប់ ជានិច្ច!

247 “ពួកគេបានចូលទៅក្នុងការដាក់ទោសជារៀងរហូត ប៉ុន្តែមនុស្សសុចរិតបាន ចូលទៅក្នុងជីវិតដ៏នៅអស់កល្យានិច្ច។” អ្នកយល់វាទេ? ទោសជារៀងរហូត និង ជីវិតអស់កល្យានិច្ច តើវាខុសគ្នាយ៉ាងម៉េច!

248 ឥឡូវនេះ មើល វាមិនបាន...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថា ចំពោះអ្នក ក្មេងតូច ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់ព្យាយាមបង្ហាញខ្លួនឯងថាជាអ្នកដឹង ទាំងអស់នោះទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើដូច្នោះ...

249 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានសំណួរល្អបីឬបួនទៀត។ ខ្ញុំនឹងយកពួកគេនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។

250 ឥឡូវនេះ មើល។ សូមមើល សំណួរដែលលើកឡើងទាំងនេះ។ ខ្ញុំជា គ្រូគង្វាលចាស់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានបម្រើម្តាយម្តាយក្នុងកិច្ចការបម្រើព្រះ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជាមានអំណរគុណខ្លាំងណាស់សម្រាប់រឿងនេះ ដែលខ្ញុំអាច និយាយរឿងនេះបាន...ខ្ញុំមិនដែលព្យាយាមព្យាយាមបង្ហាញអ្វីមួយក្នុងជីវិត របស់ខ្ញុំដោយមិនបានបង្ហាញវាជាមុនទេ។ ហើយខ្ញុំមានអំណរគុណយ៉ាងខ្លាំង ចំពោះទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់...ដែលខ្ញុំគ្មានការអប់រំ គ្មានសមត្ថភាព។ ហើយ



ទេវតានេះបានចុះមក ហើយជាជំនួយរបស់ខ្ញុំដែលបានបញ្ជូនមកពីព្រះ។ ហើយ ទ្រង់មិនដែលបានប្រាប់ខ្ញុំនូវរឿងមួយ ហើយអ្វីដែលបានប្រាប់នោះបានរៀបរាប់ យ៉ាងច្បាស់ពីលោកុប្បត្តិដល់វិវរណៈជាមួយនឹង រហូតដល់...ខ្ញុំបានសរសេរចុះ យ៉ាងប្រញាប់ពេលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហើយអ្នក—ហើយអ្នកនឹងយកអំណោយ នៃការព្យាបាលដ៏ទេវភាព។” ហើយខ្ញុំបានកត់វាចុះតាមរបៀបដែលទ្រង់មាន បន្ទូល។

251 ហើយប្រហែលបីឆ្នាំក្រោយមក អ្នកគ្រប់គ្រងបានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំ—ការយកចិត្ត ទុកដាក់របស់ខ្ញុំចំពោះវា បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើអ្នកបាន កត់សម្គាល់ទេ? វាល្អឥតខ្ចោះរហូតដល់ទ្រង់បានប្រាប់អ្នកពី អំណោយទាន មួយ។”

252 ឃើញទេ មិនដែលនិយាយទេថា “អំណោយ។” ហើយរាល់—គ្រប់អ្វី នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ...អំណោយនីមួយៗគឺ “អំណោយទាន” ប៉ុន្តែការព្យាបាលដ៏ ទេវភាព ហើយវាគឺជា “អំណោយទានមួយ។” វាជា “អំណោយទាននៃការ ព្យាបាល។” អ្នកអាចមានគ្រប់ប្រភេទនៃអំណោយទាននៃការព្យាបាល ក្នុងវិធី ផ្សេងគ្នា។ ប៉ុន្តែ ផ្សេងទៀតគឺ “អំណោយៈ” “នេះ” អំណោយទាននៃការទាយ “នេះ។” អំណោយទាននេះ។ ប៉ុន្តែការព្យាបាលដ៏ទេវភាពគឺនៅក្នុងពហុវចនៈ “អំណោយទាន។” ហើយខ្ញុំមិនដែលកត់សម្គាល់ថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺ ល្អឥតខ្ចោះយ៉ាងនេះទេ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ!

253 តើអ្នកយល់ទេថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជូចគ្នាដែលបានសរសេរព្រះគម្ពីរនោះ ដោយមនុស្សរាប់រយនាក់ រាប់រយឆ្នាំពីគ្នា...ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំនោម ពួកគេបែងចែកពីមួយទៅមួយផ្សេងទៀតទេ ពួកគេម្នាក់ៗត្រូវបានបញ្ចប់។ ហើយ ម្នាក់មិនដែលលឺសូម្បីតែម្នាក់ទៀត។

254 លោកប៉ុលក៏ចុះទៅស្រុកអាវ៉ាប់ ហើយមិនដែលបានទៅក្រុងយេរូសាឡឹម អស់រយៈពេលដប់បួនឆ្នាំមកហើយ ប៉ុន្តែនៅក្រុងយេរូសាឡឹមចុះទៅ...បានទៅ ពី...មិនដែលទៅក្រុងយេរូសាឡឹមទេ។ ប៉ុន្តែចុះនៅស្រុកអាវ៉ាប់ ហើយចាប់ផ្តើម ផ្សព្វផ្សាយ មិនដែលឃើញពេត្រុស និងអ្នកដទៃទៀតសោះអស់រយៈពេលដប់បួន ឆ្នាំមកហើយ។ លុះមកជុំគ្នា ពួកគេក៏អធិប្បាយរឿងដូចគ្នា ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ និងការព្យាបាលដ៏ទេវភាព និងអំណាចនៃ

ព្រះ។

អូ!

ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ (ហាលេលូយ៉ា!)

ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ  
រីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

មានមនុស្សស្ទើរតែគ្រប់ទីកន្លែង  
ជាបេះដូងអ្នកដែលត្រូវភ្លើងឆេះ  
ជាមួយនឹងភ្លើងនេះដែលបានធ្លាក់នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០  
ដែលសំអាត និងធ្វើឱ្យពួកគេស្អាត  
អូ វាកំពុងឆេះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ  
អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់!  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅបន្ទប់ខាងលើ  
ទាំងអស់អធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់  
ពួកគេត្រូវបានជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
ហើយអំណាចនៃការបម្រើបានមក  
ឥឡូវនេះ អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់ពួកគេនៅថ្ងៃនោះ  
ទ្រង់នឹងធ្វើសម្រាប់អ្នកដូចគ្នា  
ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ

ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេ (ហាលេលូយ៉ា!)  
 ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។  
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

255 សូមស្តាប់ ខ្ញុំមានសារមួយជូនអ្នក:

សូមអញ្ជើញមក បងប្អូនរបស់ខ្ញុំអើយ សូមស្វែងរកពរជ័យ  
 នេះ  
 នោះនឹងសំអាតចិត្តរបស់អ្នកពីអំពើបាប  
 វានឹងចាប់ផ្តើមសំឡេងកណ្តឹងរីករាយ  
 ហើយនឹងរក្សាព្រលឹងរបស់អ្នកនៅលើអណ្តាតភ្លើង  
 អូ វាកំពុងឆេះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ  
 អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់  
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់  
 ក្នុងចំណោមពួកគេ។

256 តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេដែលអ្នកជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ? តើវាគឺជាអ្វី? គឺជាព្រះវិញ្ញាណដែលបើកសម្តែង។ វាជាការបើកសម្តែងរបស់ព្រះ “នៅលើថ្មនេះ។” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីពួកសង្ឃនោះទេ...

257 បូជាចារ្យភាគលិក កាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ មកនៅក្នុងផ្ទះរបស់ខ្ញុំ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “លោកប្រាណហាំ ខ្ញុំមកសួរអ្នកមួយសំណួរ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ លោក។”

258 បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានសំបុត្រនៅទីនេះ ពីប៊ីស្ស៊ូផ្ញើជូនអ្នក។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ លោក។”

259 គាត់បាននិយាយថា “សេចក្តីថ្លែងការណ៍ដែលអ្នកធ្វើ តើអ្នកនឹងលើកដៃអ្នកហើយស្អប់យ៉ាងឱឡារិកថាអ្នកនឹងប្រាប់ការពិតទេ?”

260 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនស្អប់ទេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា ‘កុំស្អប់អ្វីទាំងអស់ ទោះដោយស្ថានសួគ៌ ឬដោយផែនដីក្តី (ដ្បិតវា

ជាកំណល់កល់ជើងរបស់ទ្រង់)។ ត្រូវឲ្យចេញសំដីថាតែមែនៗ ឬ ទេវបុណ្ណោះ។ ប្រសិនបើបីស្វពចង់ស្តាប់អ្វីដែលខ្ញុំត្រូវនិយាយ គាត់នឹងយកពាក្យរបស់ខ្ញុំសម្រាប់ វា។ បើគាត់មិនជឿ ខ្ញុំមិនស្អប់ទេ។”

261 សង្ឃតូចនេះនៅទីនេះនៅព្រះវិហារ ដួងចិត្តដ៏ពិសិដ្ឋ គាត់បាននិយាយថា “តើ អ្នកបានជ្រមុជទឹក ប៉ូលីនហ្វ្រូហ្វ្រូ ទៅកាលបរិច្ឆេទបុណ្ណោះ-បុណ្ណោះមែនទេ?”

262 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានធ្វើ បាទ ចុះក្នុងទន្លេអូហៃអូ?”

263 បាននិយាយថា “តើអ្នកបានជ្រមុជទឹកឱ្យនាងដោយរបៀបណា?”

264 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់នាង ដោយជ្រមុជនាងនៅ ក្រោមទឹក ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

265 គាត់កត់វាចុះ។ បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ ព្រះវិហារកាតូលិកធ្លាប់ធ្វើពិធី ជ្រមុជទឹកដូច្នោះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពេលណា?”

គាត់បាននិយាយថា “នៅសម័យដំបូង។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើសម័យប៉ុន្មាន?”

គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ នៅដើមដំបូងឡើយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើនៅតាំងពីដើមដំបូងអ្វី?”

គាត់បាននិយាយថា “នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកមានន័យថាត្រចៀក...ក្នុង—នៅក្នុងពួកសិស្ស?”

គាត់បាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកហៅកាតូលិក ឬ ក៏ថា—នេះ...? អ្នកនិយាយថាពួក សាវ័កជាកាតូលិក?”

គាត់បាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ ពួកគេគឺហ្នឹងហើយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថាព្រះវិហារកាតូលិកមិនផ្លាស់ប្តូរទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “វាមិនមែនទេ។”

266 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង ហេតុអ្វីបានជាពេត្រុសនិយាយថា ‘ចូរប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ’? ហើយអ្នកនិយាយថា នោះគឺ...ថាគាត់ជាសម្តេចប៉ាប?”

267 “បាទ។”

268 “ដូច្នោះហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ហើយគាត់បានជ្រមុជចូល ហើយអ្នក ច្រោះវិញ។ ឥឡូវមានអ្វីកើតឡើង?”

269 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ” បាននិយាយថា “ព្រះវិហារកាតូលិក មានអំណាចធ្វើអ្វីៗដែលពួកគេចង់ធ្វើ។” ហ្ន៎។

270 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហើយអ្នកហៅពួកសិស្សថាជាកាតូលិក?”

271 គាត់បាននិយាយថា “បាទ។”

272 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នែលោក ខ្ញុំមានយ៉ូសែប ខ្ញុំមានសៀវភៅទុក្ខបុគ្គលរបស់ ហ្វុក ខ្ញុំមានសម័យកាលដំបូងរបស់តែមប៊ីមែន ខ្ញុំមានបាប៊ីទ្យនពីរបស់ ហ៊ីស្តូ ប។ ប្រវត្តិសាស្ត្របុរាណបំផុតដែលមាននៅលើពិភពលោក បង្ហាញខ្ញុំនៅក្នុងនោះ ដែលជាកន្លែងដែលព្រះវិហារកាតូលិកត្រូវបានតែងតាំងឬធ្លាប់ចូលទៅក្នុងអង្គការ មួយ...ប្រាំមួយរយឆ្នាំបន្ទាប់ពីការស្លាប់របស់សាវ័កចុងក្រោយ។”

“អូ” គាត់បាននិយាយថា “យើងជឿអ្វីដែលពួកជំនុំនិយាយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំជឿនូវអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។” ឃើញទេ?

“ហេតុអ្វី” គាត់បាននិយាយថា “ព្រះនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។”

273 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយ ថា “ប្រសិនបើ...” គាត់ថា...ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះគម្ពីរមិនបានចែងថា ព្រះ នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរចែងថា ព្រះនៅក្នុងព្រះបន្ទូលទ្រង់។ ‘កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺនៅជាមួយព្រះ ហើយ ព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ។ ហើយស្ថិតនៅក្នុងចំណោមពួកយើង។’” ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។”

274 គាត់ក៏ចេញទៅប្រាប់រឿងនោះ។ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ យើងមិនអាចប្រកែកបានទេ” បាននិយាយថា “ដោយសារអ្នកជឿលើព្រះគម្ពីរ ខ្ញុំជឿលើក្រុមជំនុំ។”

275 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំជឿថាព្រះគម្ពីរគឺជាព្រះបន្ទូលដែលព្រះបានបើកសម្តែងហើយមិនមានភាពផ្ទុយគ្នាណាមួយនៅក្នុងវាទេ។ ហើយវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលជាផែនការដ៏អស់កល្បរបស់ទ្រង់សម្រាប់គ្រប់សម័យកាលខាងមុខ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘ផ្ទៃមេឃ និងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់យើងនឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំជឿព្រះបន្ទូល។’”

276 គាត់បានចេញទៅជួបលោកស្រី។ ហ្វ្រែហ្វៀ។ គាត់បាននិយាយថា “លោកស្រី ហ្វ្រែហ្វៀ តើអ្នកនឹងចុះហត្ថលេខាលើក្រដាសមួយនៅទីនេះដែលយល់ព្រមថាកូនស្រីរបស់អ្នកអាចជាសមាជិកនៃព្រះវិហារកាតូលិកបានទេ?”

277 នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់ដើរជាមួយនាងទៅដល់ផ្លូវ។”

278 បាននិយាយថា “អ្នកគួរឱ្យខ្មាសណាស់។” បាននិយាយថា “អ្នកគួរតែដឹងគុណដែលកូនស្រីម្នាក់នោះបានចេញពីរឿងមិនសមហេតុផលនោះ ចូលក្នុងព្រះវិហារកាតូលិក។”

279 បាននិយាយថា “ចុះបើនោះជាអ្នកជាស្រ្តីមកព្រះវិហារខ្ញុំវិញ តើអ្នកនឹងនិយាយយ៉ាងណាដែរ?”

280 “អូ” គាត់បាននិយាយថា “វាខុសគ្នា។”

281 បាននិយាយថា “ទេវាមិនមែនទេ។” គាត់បានដឹងថា គាត់បានទៅកន្លែងណាមួយ ពេលគាត់ទុកស្រ្តីតូចនោះនៅទីនោះ។ គាត់ដឹងថាគាត់បានទៅកន្លែងណាមួយ។ នាងបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ទ្វារដូចគ្នាបានបើកដែលអ្នកចូលមក។”

282 ឃើញទេ នោះជាផ្លូវ។ កុំរត់លើសហ្នឹង អ្នកមិនត្រូវរត់លើសហ្នឹងឡើយ។ បើព្រះនៅខាងអ្នក តើអ្នកណាអាចប្រឆាំងនឹងអ្នកបាន? ត្រូវហើយ! បញ្ហារបស់វាគឺថ្ងៃនេះអ្នកទទួលបានឆ្លឹងកងខ្នងជំនួសឱ្យឆ្លឹងខ្នង។ ឈរសម្រាប់ព្រះហើយធ្វើរឿងត្រឹមត្រូវ!

283 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នាដែលចុះមកលើពួកសាវ័កទាំងនោះ និងនៅសម័យកាលនោះ នៅតែនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់សព្វថ្ងៃនេះ ជាអ្នកដែលព្រះ

បានបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ដល់។ “មិនមែនអ្នកដែលមានចិត្ត ឬអ្នកដែលត់ទេ គឺជា ព្រះដែលបង្ហាញសេចក្តីមេត្តាករុណា។” វាគឺជាព្រះ តាមរយៈការជ្រើសរើសរបស់ ទ្រង់ នាំប្រជាជន ហើយបើកភ្នែករបស់ពួកគេ។ អ្នកមិនអាចមើលឃើញវាទេ អ្នក ខ្វាក់ភ្នែក ហើយមិនអាចមើលឃើញទេ លុះត្រាតែព្រះបើកចំហការយល់ដឹងរបស់ អ្នក។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា អ្នកជាមនុស្សខ្វាក់ ហើយអ្នកមើលមិនឃើញ។ មិន ចាំបាច់ព្យាយាមទេ។ ជាមួយនឹងការអប់រំទាំងអស់ អាហារូបករណ៍ដែលអ្នកអាច ទទួលបាន អ្នកគ្រាន់តែងងឹតភ្នែកជានិច្ច។

284 ឥឡូវនេះ អ្នកជាក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទនៅទីនេះ “និយាយកន្លែងដែលព្រះគម្ពីរ និយាយ ហើយនៅស្ងៀម កន្លែងដែលវានៅស្ងៀម” ចុះរបស់នេះខ្លះវិញ? អ្នកនៅ ស្ងៀមខ្លាំងចំពោះរឿងនោះ។ ត្រូវហើយ។

285 សូមមើល វាត្រូវការសេចក្តីពិតដែលបានបង្ហាញខាងវិញ្ញាណ។ បន្ទាប់មក ព្រះបានយាងចុះមក ហើយបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ ហើយបញ្ជាក់ថា វាជាការពិត។ អាម៉ែន! អ្នកស្រលាញ់ទ្រង់ទេ? ខ្ញុំក៏ដូចគ្នាដែរ។ អាម៉ែន។

286 មិនអីទេ អ្នកមេតូឌីស្ទទាំងអស់ចង់ចាប់ដៃជាមួយបាទីស្ទឥឡូវនេះ? ចុះអ្នក ព្រលសប៊ីធើរានវិញ?

287 “ឥឡូវនេះ” អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នកធ្វើការផ្តាច់មិត្តភាព បាទីស្ទ និងប្រេសប៊ីធើរានដែលមិនទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកឬ...?”

288 អត់ទេ លោកអើយ ខ្ញុំមិនធ្វើទេ។ ខ្ញុំចាត់ទុកពួកគេជាបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ។ ពិតមែន! ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកមិនបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកទាល់តែសោះឬ យ៉ាងណាទេ ប្រសិនបើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម “ផ្កាកុលាបនៃ សាវ៉ុន លីលីនៃជ្រលងភ្នំ និងផ្កាយព្រឹកណា” ដែលនឹងមិនមាន...នោះនឹងល្អដូច “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” គ្រាន់តែបិទចំណងជើង។ ទ្រង់គឺជា ផ្កាកុលាបនៃសាវ៉ុន។ តើមែនទេ? ជាផ្កាលីលីនៃជ្រលងភ្នំ ជាផ្កាយព្រឹក ទាំងអស់ នេះ។ ប្រាកដណាស់ ទ្រង់ជា។ គ្រាន់តែជារឿងមួយ ឬរឿងមួយទៀត។ ប៉ុន្តែនេះ ជាអ្វីដែលជាវា វិធីព្រះគម្ពីរដ៏ត្រឹមត្រូវគឺនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ បើអ្នក ចង់បានតាមបទគម្ពីរ នោះជាការពិត។ នោះជាវិធីត្រឹមត្រូវ។

289 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” មានអារម្មណ៍ថាមិនអីទេ អាម៉ែន។

ប្រសិនបើវាជាចម្លើយដ៏ល្អចំពោះព្រះ ឆ្ពោះទៅរកមនសិការច្បាស់លាស់ចំពោះព្រះ អាម៉ែន។ ទៅចុះទៅមុខទៀតចុះ ឃើញទេ។

290 ប៉ុន្តែបើតាមខ្ញុំគិត ដល់ផ្នែករបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើអ្នកសួរខ្ញុំ ដោយនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើខ្ញុំគួរទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកទេ?” ខ្ញុំចង់និយាយថា “បាទ” សម្រាប់ផ្នែករបស់ខ្ញុំ។

291 ស្រ្តីតូចមកទីនេះថ្ងៃមុននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់បានត្រាស់ហៅខ្ញុំឲ្យធ្វើជា គ្រូអធិប្បាយ។” ខ្ញុំមិនជឿទេ មិនលើសពីខ្ញុំជឿនោះទេ—ថានាងអាចលោករំលង ព្រះច័ន្ទទេ។ ហើយនាង...

292 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ល្អណាស់បងស្រី។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នករៀបការ ហើយឬនៅ?”

“ចាស។”

“មានកូនពីរនាក់?”

“ចាស។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្វីជា...? តើប្តីរបស់អ្នកបានសង្គ្រោះទេ?”

“ទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីជាមួយគាត់?”

“នឹងទុកគាត់ចោលនៅផ្ទះ។”

293 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះជានុយដ៏ល្អបំផុតដែលអារក្សធ្លាប់មាន។ អ្នកជា មនុស្សស្រីស្អាតម្នាក់តាំងពីដំបូង ហើយអ្នកដើរចេញពីទីនេះនៅទីវាល អ្នកនឹង ក្លាយជានុយធម្មតា និងជាគោលដៅសម្រាប់អារក្ស។ ហើយប្តីរបស់អ្នក នៅផ្ទះ បុរសវ័យក្មេង ហើយអ្នកទុកឱ្យគាត់នៅជាមួយកូនពីរនាក់នេះ គាត់នឹងចាប់ផ្តើមរត់ ជុំវិញជាមួយនារីម្នាក់ទៀត ហើយក្មេងៗទាំងនេះនឹងមានប៉ាម្នាក់ទៀតនៅថ្ងៃនេះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “កន្លែងទីមួយ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់ហៅស្រ្តីនោះ ទ្រង់ជួយនឹង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ នោះមិន អីទេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ការយល់ដឹង អ្នកនិយាយថា ព្រះអម្ចាស់ ប្រទានឲ្យអ្នកនូវការយល់ដឹង។ តើអ្នកចង់ចេញទៅក្រៅវេទិកា ហើយសាកល្បងវា ទេ?”



294 នាងបាននិយាយថា “ចាស។” ហើយអ្នកឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើង។

295 អ្នកឃើញហើយ រំភើបចិត្ត។ វាត្រូវតែមកពីព្រះបន្ទូល។ ប្រសិនបើវាមិននៅក្នុងព្រះបន្ទូល នោះវាមិនត្រឹមត្រូវទេ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអារម្មណ៍របស់អ្នកទេ វាមិនត្រឹមត្រូវទេ។ អាម៉ែន! នោះស្តាប់ទៅល្អ។ អាម៉ែន!

296 ត្រូវហើយ:

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺដូចជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ  
មកកន្លែងដែលដំណាក់ទឹកសន្សើមនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាក្តី  
ចាំងបំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

អ្នករាល់គ្នាជាមនុស្សបរិសុទ្ធនៃពន្លឺ  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ  
ពេលនោះជួងនៃស្ថានសួគ៌នឹងបន្លឺសំឡេងឡើង  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺដូចជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ  
មកកន្លែងដែលទឹកសន្សើមធ្លាក់...  
ចាំងបំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃ...

297 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកគ្រប់គ្នាងាកស្តាំ ហើយចាប់ដៃគ្នា បួនទិស ជាមួយអ្នករាល់គ្នាឥឡូវនេះ ដូចដែលយើងច្រៀងម្តងទៀត:

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ ពន្លឺដ៏ស្រស់ស្អាត (អាម៉ែន!)  
មកកន្លែងដែលដំណាក់ទឹកសន្សើមនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាក្តី  
ចាំងបំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃ...

298 តើអ្នកស្រឡាញ់មេតូឌីស្ទទេ? និយាយថា “អាម៉ែន” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អរដរ។] បាទីស្ទ? ប្រេសប៊ីធើរាន? កាតូលិក? នេះ...អូតើអ្នកស្រឡាញ់ពួកគេទាំងអស់ទេ? និយាយថា “អាម៉ែន” [“អាម៉ែន”]

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ ស្រស់ស្អាត...

ចាប់ដៃដូចយើងទៅ។

អូ! មកកន្លែងដែលដំណាក់ទឹកសន្សើមនៃសេចក្តី  
មេត្តាករុណាក្តី  
ចាំងបំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ  
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃ...

299 មុនពេលយើងច្រៀងចម្រៀងដែល... ឥឡូវនេះ វាអាចទៅរួចដែលថាខ្ញុំនឹងនៅ  
ទីនេះម្តងទៀតនៅថ្ងៃអាទិត្យ។ ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីនោះ ខ្ញុំនឹងមិនត្រឡប់មកវិញ  
ទេ រហូតដល់ក្រោយបុណ្យណូអែល។ ឃើញទេ ព្រោះខ្ញុំនឹងទៅមីឈីហ្គាន ពី  
មីឈីហ្គានទៅខូឡូរ៉ាដូ ពីខូឡូរ៉ាដូ ទៅអែដាហូ ពីអែដាហូចូលរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា  
ហើយយើងនឹងត្រលប់មកវិញ។ ហើយវាអាចទៅរួច (ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកអធិស្ឋានឱ្យខ្ញុំ)  
ខ្ញុំនឹងនៅ រីតឆើលូរដូ អាយអូរ៉ា។ ចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទីម្ភៃបួនខែមករាដល់ខែកុម្ភៈ  
ទីពីរ។ ឃើញទេ សង្ឃៀនដ៏ធំនៅទីនោះ ខ្ញុំទើបតែបានទទួលទូរស័ព្ទមកមួយរយៈ  
មុន ហើយខ្ញុំបានទទួលពីឥឡូវនេះរហូតដល់ថ្ងៃអាទិត្យដើម្បីអធិស្ឋាន។ ឃើញទេ  
នៅរីតឆើលូ រដ្ឋ អាយអូរ៉ាដែលនៅជិតឥឡូវនេះ។

300 តែឥឡូវចាំស្តាប់ការផ្សាយរបស់បងប្រុសនៅម៉ោងប្រាំបួនព្រឹកថ្ងៃសៅរ៍។  
យើងនឹងខលហៅគាត់ទៅប្រាប់គាត់ឱ្យបានដឹង។ ហើយវានឹងលើស ដីបបិលយូ  
អិលអភី ដែលជាក្រុម នេរីលនៅម៉ោងប្រាំបួនព្រឹកថ្ងៃសៅរ៍។ យើងនឹង...ប្រសិនបើ  
ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនទទួលយកពួកគេទេ បងប្រុស នេរីលនឹងបញ្ចប់សំណួរ។ តើអ្នកនឹងធ្វើវា  
ទេ បងប្រុសនេរីលសម្រាប់ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ? បងប្រុស នេរីលសើចហើយនិយាយ  
ថា “ការបញ្ជាដ៏តឹងរឹង!”—អេដ។ មើលចុះ បើអ្នកមានបញ្ហា ខ្ញុំនឹងរត់ជាមួយអ្នក។  
ទ្រង់នឹងមើល។ ត្រូវហើយ។

301 ត្រូវហើយ:

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ  
អស់អ្នកមានចិត្តព្រួយលំបាក  
វានឹងចម្រើនអ្នកឱ្យបានធូ  
អូ ចូរនាំយកជាមួយដរាប។  
នាមរិសេស អូ នាមប្រសើរ!  
គឺជាក្តីសង្ឃឹមមនុស្ស

នាមវិសេស (នាមវិសេស) អូ នាមប្រសើរ! (នាមប្រសើរ!)  
គឺជាក្តីសង្ឃឹមមនុស្ស។

302 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ស្គាល់បាទីស្ទដែលជឿលើការស្រែក នោះ គឺជាប្រភេទនៃការស្រែកដែលខ្ញុំជឿ។ ម្តាយចាស់នោះអង្គុយនៅទីនោះ ហើយ ព្រះវិញ្ញាណមកសណ្ឋិតលើនាង។ នាងចាប់ផ្តើមស្រែក ទប់មិនបាន ក៏ដើរត្រឡប់ មកឱបកូនស្រីវិញ។ នោះជារបៀបដែលខ្ញុំចូលចិត្តមើលវា។ អាម៉ែន។ នោះជា អារម្មណ៍ល្អ ពីដើម ជាអារម្មណ៍ក្នុងចិត្ត។ អូ ខ្ញុំអើយ ពួក—ពួកបរិសុទ្ធចាស់ទុំ មានរដូវកាល ត្រៀមខ្លួនត្រឡប់ទៅផ្ទះសិរីរុងរឿង។ គ្រាន់តែរង់ចាំការកោះហៅ អ្នក ឃើញទេ គ្រាន់តែមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។

មិនអីទេ បងប្រុសនៅលើឥឡូវនេះ អ្វីដែលគាត់ចង់ធ្វើ។ 

57-0925 សំណួរ និងចម្លើយ ហេតុអ្វី? វគ្គ 1

រោងឧបោសថប្រាណហាំ

ជេហ្វឺរសាន់វីល, អ៊ីនឌៀរណា ស.ហ.រ

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅឆ្នះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង:

VOICE OF GOD RECORDINGS  
P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)